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Boxmark zapira proizvodnjo na Boxmark zapira proizvodnjo na 
KoroškemKoroškem  ��

Delavke ali v Kidričevo Delavke ali v Kidričevo 
ali na borzoali na borzo

Podravje
Ptuj � Kazenska 
ovadba zoper 
Doklovo ovržena

�� Stran 7
Izobraževanje
Ptuj � Novi 
ravnatelj Gimnazije 
si želi umetniški 
oddelek

�� Stran 8
Ljudje in dogodki
Podravje � 
Zamaški za pomoč 
malemu Marku

�� Stran 24
ŠportŠport
Nogomet � V kotih 
13:0, v strelih v 
okvir 1:2, v golih 0:0

�� Stran 9
Rokomet � 
»Mojster« Čudič 
zadel za točko

�� Stran 21

V središčuV središču ��
Kartodrom v Kartodrom v 
Slovenji vasi letos Slovenji vasi letos 
še ne bo obratovalše ne bo obratoval

��  Stran 4

OrmožOrmož ��
Kdo bo novi Kdo bo novi 
direktor psihia-direktor psihia-
trične bolnišnicetrične bolnišnice

��  Stran 5

DimnikarstvoDimnikarstvo ��
Kakovost zraka Kakovost zraka 
v Sloveniji slabša v Sloveniji slabša 
kot pred 50 letikot pred 50 leti

��  Strani 6 in 7

Skoraj ni občine, ki ne bi v občinski proračun uvrstila tudi prihodkov iz prodaj svojih nepremičnin: zemljišč, Skoraj ni občine, ki ne bi v občinski proračun uvrstila tudi prihodkov iz prodaj svojih nepremičnin: zemljišč, 
poslovnih ali stanovanjskih prostorov, kmetij, industrijskih parcel ipd. Očitno je, da si občine v veliki večini poslovnih ali stanovanjskih prostorov, kmetij, industrijskih parcel ipd. Očitno je, da si občine v veliki večini 
pri napovedih prihodkov iz prodaje postavljajo previsoke, neuresničljive cilje. Letos do konca avgusta je obči-pri napovedih prihodkov iz prodaje postavljajo previsoke, neuresničljive cilje. Letos do konca avgusta je obči-
nam uspelo prodati le za petino načrtovanih prihodkov. nam uspelo prodati le za petino načrtovanih prihodkov. Več na straneh 2 in 3.Več na straneh 2 in 3.

Podravje �� Kako dobre »prodajalke« nepremičnin so občine

Veliki načrti, majhni izkupičkiVeliki načrti, majhni izkupički

Ptuj, MarkovciPtuj, Markovci ��

Dva požara Dva požara 
povzročila povzročila 
ogromno škodoogromno škodo

��  Stran 32Stran 32
��  Strani 4 in 5Strani 4 in 5

PodravjePodravje
Ormož � Mladim 
bi subvencionirali 
komunalni prispevek

�� Strani 4 in 5

V središčuV središču
Ptuj � Obnova 
gimnazijske strehe se 
začenja

�� Strani 4 in 5
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Dokler so se namreč občine 
še lahko prijavljale na razpi-
se za pridobitev lepega kosa 
evropskih sredstev, zlasti za in-
frastrukturo, in so za to potre-
bovale tudi (čim večji) lasten 
delež denarja, so se župani z 
občinskimi sveti vred namreč 
velikokrat posluževali »napiho-
vanja« te proračunske postav-
ke, saj so tako vsaj teoretično 
lahko prikazali, da imajo v pro-
računu dovolj lastnih sredstev 
za (uspešne) prijave in izpelja-
ve projektov, podprtih z evrop-
skim deležem. Ker v zadnjem 
obdobju tovrstnih razpisov ni, 
so tudi potrebe po umetnem 
zviševanju omenjene prora-
čunske postavke nižje …

Kljub temu smo iz zbranih 
podatkov izračunali, da je 18 
občin letos planiralo pridobiti 
skoraj pet milijonov evrov iz 
prodaj nepremičnega imetja 
oziroma točno:4.974.222,00 
evrov. Do konca avgusta jim 
je uspelo zaželeni plan doseči 
manj kot 20-odstotno, saj so 

dejansko uspele prodati vsega 
skupaj komaj za 823.678 evrov 
nepremičnin. Kljub temu v 
vodstvih vprašanih občin ver-
jamejo, da bo izplen od prodaj 
konec leta višji. A z vsemi opti-
mističnimi ocenami o prodajah 
do konca tega leta skupni iz-
kupiček komaj dobro presega 
dva milijona evrov, kar pome-
ni, da bo končni letni rezultat 
prodaj občinskih nepremičnin 
dosegel manj kot 50 odstot-
kov načrtovanega.

Kaj nameravajo prodati ob-
čine v letošnjem letu in koliko 
so bile pri tem uspešne doslej, 
pišemo v nadaljevanju članka.

Ptuj
V proračunu za leto 2017 

ima Mestna občina Ptuj pla-
nirane kapitalske prihodke v 
višini 2,622.000 evrov. Gre za 
prihodke od prodaje poslov-
nih prostorov, stanovanjskih 
objektov in stanovanj, kme-
tijskih ter stavbnih zemljišč. 
»Od 1. januarja 2017 do danes 

je Mestna občina Ptuj prodala 
naslednje nepremičnine: se-
dem stavbnih zemljišč, kmetij-
sko zemljišče in dve stanova-
nji. Kupnina prodanih zemljišč 
je 216.975 evrov, stanovanj 
pa 48.143 evrov, torej skupaj 
265.118 evrov. Trenutno še te-
čejo postopki za sklepanje no-
vih kupoprodajnih pogodb,« 
so odgovorili iz ptujske občine. 
12. septembra letos bo poteka-
la dražba za prodajo zemljišča 
na Potrčevi cesti, do konca leta 
pa planirajo vsaj še eno dražbo 
za prodajo zemljišč. »Predvide-
vamo, da bomo do konca leta 
2017 iz naslova kupnin pridobili 
še približno en milijon evrov,« 
so odgovorili o predvideni viši-
ni sredstev, ki naj bi jih še dobili 
iz naslova prodaje nepremič-
nin.

Kidričevo
Občina Kidričevo je po prvo-

tnem predlogu proračuna za 
letošnje leto s prodajo občin-
skih nepremičnin nameravala 

pridobiti 261.878 evrov. Z reba-
lansom proračuna so pričako-
vani znesek znižali na 206.351 
evrov. V programu prodaje so 
v večini kmetijska zemljišča 
oz. deleži v agrarnih skupno-
stih, nekaj je tudi nezazidanih 
stavbnih zemljišč. Do sredine 
avgusta je občina s prodajo ne-
premičnin iztržila 13.018 evrov. 
Prodali so kmetijsko zemljišče, 
v deležu do polovice. Občina 
Kidričevo bo letos poskusila 
prodati še zemljišče v obrtni 
coni v vrednosti okoli 90.000 
evrov. »Večinski del v našem 
načrtu prodaje predstavljajo 
deleži v agrarnih skupnostih, 
kjer smo prodajo začasno usta-
vili, saj bo treba najprej urediti 
zapuščinske postopke in uve-
sti komasacijo zemljišč,« je po-
jasnil direktor uprave občine 
Kidričevo Damjan Napast.

Podlehnik
Občina Podlehnik je v prora-

čunu za letošnje leto od pro-
daje nepremičnin v občinski 
lasti predvidela 20.000 evrov 
prihodkov. Prodati namera-
vajo hišo, dve kmetiji, hišo s 
kmetijskim zemljiščem ter pet 
nezazidanih zemljišč. Letos so 
s prodajo premoženja pridobi-
li 9.900 evrov, prodali so hišo 
(6.700 evrov) in tri nezazidana 
zemljišča (3.200 evrov). 

Na občini računajo, da bi do 
konca leta lahko uspeli prodati 
še za 8.000 evrov nepremičnin 
in bi tako načrt prodaje 90-od-
stotno realizirali.

Majšperk
Občina Majšperk namerava 

v skladu s proračunom letos 
prodati za 150.620 evrov ne-
premičnin; od tega stanova-
nje, kmetijo, dva gozda, zemlji-
šče v industrijski coni in manjša 
zemljišča zaradi urejanja zao-
kroževanja parcel. Doslej so 
prodali dve manjši zemljišči za 
3.863 in 424 evrov, skupaj je to 
4.287 evrov. V teh dneh obči-
na sklepa še dva kupoprodaj-
na posla, za prodajo gozda in 
kmetije. 

Na občini računajo, da bodo 
plan prodaje realizirali do 
50-odstotno in iz tega naslova 
ustvarili okrog 70.000 evrov 
proračunskega prihodka.

Žetale
Občina Žetale načrtuje pro-

dajo občinskega nepremične-
ga premoženja v znesku 13.700 
evrov. »Načrtovana je prodaja 
manjše kmetije, ki jo je obči-
na podedovala zaradi plačila 
domske oskrbe in zemljišč, po 
katerih so včasih tekle javne 
poti in se več ne uporabljajo, 
občani pa so zainteresirani za 
nakup. Do sedaj smo od pro-
daje nepremičnin prejeli kupni-
ne v višini 1.387 evrov – v treh 
primerih smo prodali tri manj-
še površine nepremičnin, ki so 
bile včasih javne poti. Zneski 
po pogodbah so sledeči: 367, 
851 in 168 evrov. Oceno, koliko 

premoženja bomo do konca 
leta dejansko odprodali, je v 
tem trenutku zelo težko napo-
vedati, saj predstavlja prodaja 
manjše kmetije 90 odstotkov 
načrtovane prodaje nepremič-
nin v lasti občine.«

Videm
Občina Videm načrtuje 

prodati za 312.400 evrov ne-
premičnin: pet stanovanjskih 
stavb, eno stanovanje, tri ze-
mljišča za stanovanjski namen, 
dele zemljišč za uskladitev de-
janskega stanja, štiri zemljišča 
za poslovni namen ter več 
kmetijskih in gozdnih zemljišč 
na območju Haloz. Do sedaj so 
s prodajo iztržili 65.445 evrov. 
Prodali so stanovanjsko stav-
bo, ki ni primerna za bivanje 
(17.380 evrov), 1/8 stanovanj-
skega objekta (3.340 evrov), 
del zemljišča za stanovanjski 

Podravje � Kako dobre »prodajalke« nepremičnin so občine

Občine letos načrtovale prodati za 
doslej prodale manj kot petino 
Skoraj ni občine, ki ne bi v občinski proračun (vsako leto oz. dve leti) uvrstila tudi prihodkov iz prodaj svojih nepremičnin; 
teh napovedih prihodkov iz prodaje dokaj realna, spet druga si očitno postavljajo previsoke, neuresničljive cilje. Dejstvo pa je, 
kot v minulem obdobju.

Načrtovani, uresničeni in še pričakovani prihodki iz 
prodaje nepremičnin v letu 2017 po občinah
Občina Predvideni prihodki 

v evrih
Dejanski prihodki v 
evrih (avgust 2017)

Pričakovani prihodki 
do 31. 12.

MO Ptuj  2.622.000 265.118 1.000.000

Kidričevo     206.351   13.018    103.000

Podlehnik       20.000     9.900      17.900

Majšperk     150.620     4.287      70.000

Žetale       13.700     1.387 -

Videm     312.400   65.445    120.000

Cirkulane       67.800 11.845 13.500

Zavrč       33.500 0      33.500

Destrnik     440.106   85.007    100.000

Juršinci       39.427 0      39.427

Lenart     190.000 179.416    190.000

Sveti Andraž     177.028   39.100    179.028

Markovci       28.000   39.000      39.000

Središče ob Dravi       44.190   31.000      31.000

Sveti Tomaž       50.000   25.000      35.000

Ormož     100.000   60.000    100.000

Gorišnica     330.000 - -

Dornava     149.100     6.000      75.000

Hajdina 0 0 0

Trnovska vas 0 0 0
Vir: Občine Spodnjega Podravja
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namen – uskladitev stanja 
(6.525 evrov), zemljišče za po-
slovni namen (32.129 evrov) 
in kmetijska zemljišča v vre-
dnosti 6.070 evrov. Trenutno 
imajo v postopku dva posla 
za prodajo kmetijskih zemljišč. 
Načrt prodaje nameravajo do 
konca leta realizirati 30- oziro-
ma 40-odstotno.

Cirkulane
Občina Cirkulane namera-

va v letošnjem letu prodati za 
67.800 evrov nepremičnin, 
od tega štiri stavbna in šest 
kmetijskih zemljišč. Doslej so 
prodali stavbno zemljišče v 
vrednosti 11.845 evrov. Kot 
ocenjujejo, bodo plan prodaje 
do konca leta predvidoma rea-
lizirali 20-odstotno.

Zavrč
Občina Zavrč namerava 

odprodati za 33.500 evrov 
nepremičnin: kmetijo in dve 
funkcionalni zemljišči (parce-
li). Doslej niso odprodali še nič 
od načrtovanega. Računajo, 

da bodo plan prodaje v celoti 
realizirali.

Destrnik 
Na Destrniku je za leto 2017 

predvidena prodaja občinske-
ga premoženja v višini 440.166 
evov. Višino dvigata predvsem 
dva kompleksa stavbnih ze-
mljišč, od katerih je eno pred-
videno za izgradnjo doma 
upokojencev, drugi kompleks 
pa so stavbna zemljišča za sta-
novanjski namen in centralne 
dejavnosti. Prodali naj bi kme-
tijo s kmetijskimi zemljišči, šest 
gozdov, deset njiv ter osem 
stavbnih zemljišč za gradnjo 
stanovanjskih hiš in doma upo-
kojencev. 

Do srede avgusta so iz naslo-
va prodaje občinskega premo-
ženja pridobili 85.007 evrov. 
Kmetijo so prodali za 26.000 
evrov, sklop njiv za 12.000 
evrov, njivo za 16.500 evrov, 
sklop njiv za 4.600 evrov, 
gozda z 7.500 evrov, stavb-
no zemljišče za 15.108 evrov 
ter delno stavbno in delno 

kmetijsko zemljišče za 3.299 
evrov.  V tem trenutku ne teče 
postopek za nobeno prodajo. 
V občini Destrnik ocenjujejo, 
da bodo v letu 2017 prodali za 
okrog 100.000 evrov občinskih 
nepremičnin, kar predstavlja 
okrog 23-odstotno realizacijo.

Juršinci
V občini Juršinci naj bi letos 

iz prodaje občinskega premo-
ženja pridobili 39.427 evrov. 
Prodali naj bi eno kmetijo, ki jo 
sestavlja 13 kmetijskih zemljišč 
in starejša hiša.

Do 15. avgusta ni bila realizi-
rana nobena prodaja občinske-
ga premoženja. Predvidevajo, 
da bodo v primeru prodaje 
kmetije, ki se prodaja kot ce-
lota, letošnji načrt prodaje ob-
činskega premoženja realizirali 
v celoti.

Lenart
V občini Lenart načrtujejo, 

da bodo letos skupaj prodali 
za 190.000 evrov občinskega 
premoženja, od tega stano-

vanjske objekte v višini 50.000 
evrov in stavbna zemljišča v 
višini 140.000 evrov. Predvide-
na je prodaja stanovanja in ze-
mljišča v poslovno-industrijski 
coni. Do srede avgusta letos je 
bila realizacija na kontu stavb-
na zemljišča 144.256 evrov, re-
alizacije na kontu stanovanjski 
objekti pa ni bilo. V tem trenut-
ku ne teče noben postopek 
prodaje. Doslej pa jim je uspelo 
prodati že 8.970 m2 zemljišč v 
poslovno-industrijski coni, za 
kar so pridobili 179.416 evrov. 
V občini Lenart tako ocenju-
jejo, da bodo načrtovane pri-
hodke od prodaje občinskega 
premoženja letos v celoti rea-
lizirali, torej pridobili načrtova-
nih 190.000 evrov, morebitni 
izpad pri prodaji stanovanjskih 
objektov bodo glede na pov-
praševanje nadomestili z večjo 
realizacijo pri prodaji stavbnih 
zemljišč v novi poslovno-indu-
strijski coni.

Sveti Andraž
V proračunu občine Sveti 

Andraž so v letu 2017 iz pro-
daje občinskega premoženja 
skupaj predvideli 177.028 evov 
prihodkov. Prodali naj bi tri 
parcele, ki predstavljajo celo-
vito stavbno zemljišče, dve, 
ki sta delno stavbno in delno 
kmetijsko zemljišče, ter tri sta-
novanja. Do srede avgusta so 
iz naslova prodaje občinskega 
premoženja pridobili 39.100 
evrov; prodali so eno stanova-
nje. V postopku prodaje je še 
stanovanje v vrednosti 35.000 
evrov. Predkupno pravico uve-
ljavljajo najemniki.

»Predvidevamo, da bomo 
do konca leta načrtovani ob-
seg prodaje realizirali 100-od-
stotno, torej bomo pridobili 
177.028 evrov,« je povedala 
županja občine Sveti Andraž 
Darja Vudler.

Markovci
Občina Markovci je v začet-

ku leta od prodaje nepremič-
nin v občinski lasti predvideva-
la nekaj več kot 28.000 evrov, 
kot kaže, pa bo izplen ob kon-
cu leta nekoliko višji. Na spisku 
nepremičnin, ki jih je občina v 
letošnjem letu želela prodati, 
sta se znašli dve kmetiji (od 
tega ena v deležu do 1/2, za ka-

tero je bilo sedaj neuspešno že 
drugo javno zbiranje ponudb), 
kmetijsko zemljišče in šest ze-
mljišč, ki ležijo v stavbnem ob-
močju. Iz prodaje nepremičnin 
so doslej že pridobili dobrih 
39.000 evrov, in sicer 29.155 
evrov za večjo kmetijo, 441 
evrov za kmetijsko zemljišče 
ter 10.272 evrov za preostalih 
šest stavbnih zemljišč. Po ne-
koliko nižji ceni bodo ponovno 
poskušali prodati še polovico 
kmetije, za katero so na prvi 
dražbi (neuspešno) želeli iz-
tržiti nekaj več kot 64.000 
evrov. »Kljub ponovnemu ne-
uspešnemu javnemu zbiranju 
ponudb predvidevamo, da 
nam bo letos uspelo prodati 
še kmetijo, katere lastnik je 
Občina Markovci v deležu do 
1/2. Zaradi neuspešnosti pro-
daje pa bomo primorani izklic-
no ceno znižati,« je pojasnila 
občinska direktorica Marinka 
Bezjak Kolenko.

Središče ob Dravi
V Občini Središče ob Dravi 

so letos predvideli, da bi za 
prodajo kmetijskih zemljišč in 
nekaj parcel (med njimi eno 
za poslovne namene) pridobili 
44.190 evrov. A izplen iz pro-
daje je vsaj do sedaj nekoliko 
nižji. »Prodali smo parcelo za 
poslovne namene v vrednosti 
31.000 evrov,« je pojasnil sre-
diški župan Jurij Borko ter še 
dodal, da trenutno niso v ni-
kakršnih dogovorih glede pro-
daje občinskih nepremičnin s 
potencialnimi kupci.

Sveti Tomaž
V občinski upravi občine 

Sveti Tomaž so ob začetku leta 
s prodajo nepremičnin načrto-
vali pridobiti 50.000 evrov pri-
hodkov, a jim je doslej uspelo 
iztržiti slabo polovico. Občina 
je prodala stanovanje za 25.273 
evrov ter stavbno zemljišče za 
113 evrov. Ni pa jim uspelo pro-
dati še dveh stavbnih in sedem 
kmetijskih zemljišč. Računajo, 
da bo do konca leta dejanski 
izplen iz prodaje nepremičnin 
približno 70 %.

Ormož
Na Občini Ormož so ob 

začetku leta izračunali, da 

bodo iz prodaje nepremičnin 
v občinski lasti uspeli iztržiti 
100.000 evrov. Na spisek ne-
premičnin, ki jih je občina letos 
želela prodati, so uvrstili več 
zemljišč (eno tudi za poslov-
ne namene), enajst starejših 
stanovanj, štiri kmetije ter dve 
stavbi s pripadajočim zemlji-
ščem. Doslej jim je za prodanih 
devet zemljišč in dve kmetiji z 
zemljišči (za kmetijo v Senešcih 
25.474 evrov ter za kmetijo v 
Loperšicah 20.214 evrov) uspe-
lo iztržiti 60.040 evrov. V teh 
dneh se sklepajo kupoprodaj-
ne pogodbe za šest zemljišč, 
imajo pa še povpraševanja za 
dve stanovanji in dva objekta. 
Na občini tako računajo, da jim 
bo do konca leta od prodaje 
nepremičnin uspelo iztržiti pri-
bližno toliko, kolikor so v pro-
računu načrtovali.

Gorišnica
Občina Gorišnica je z reba-

lansom proračuna napovedala 
okoli 330.178 evrov prihodkov 
iz prodaje nepremičnin. Ali bo 
prodaja res takšna, kot so jo 
predvideli, niso sporočili.

Dornava
V upravi Občine Dornava iz 

prodaje občinskih nepremičnin 
v letošnjem proračunu priča-
kujejo prihodke v višini 149.100 
evrov. V prodajo so uvrstili dve 
stanovanji, dva poslovna pro-
stora, dve domačiji in parkirni 
mesti, nekaj kmetijskih in manj-
ša nefunkcionalna zemljišča. 
Doslej jim je uspelo prodati le 
kmetijsko zemljišče v Hlapon-
cih, za katero so iztržili 6.000 
evrov. V teh dneh še sklepajo 
kupoprodajno pogodbo za 
poslovni prostor v vrednosti 
10.300 evrov. Na občini pa ra-
čunajo, da bo dejanski izplen iz 
prodaje nepremičnin ob koncu 
leta približno 50-odstoten od 
planiranega v proračunu (pri-
bližno 75.000 evrov).

Hajdina in Trnovska 
vas

Kot so pojasnili v Občini Haj-
dina, letos ne planirajo prodaje 
občinskih nepremičnin. Enako 
so odgovorili tudi v Občini Tr-
novska vas.

pet milijonov evrov nepremičnin, 
bodisi zemljišč, poslovnih ali stanovanjskih prostorov, bodisi kmetij, industrijskih parcel ipd. Nekatera vodstva občin so pri 
da so v zadnjem letu vodstva občin pri najavi proračunskih prihodkov iz prodaje nepremičnin vendarle nekoliko racionalnejša 

Foto: Črtomir Goznik



Rok za prijavo na razpis za iz-
vedbo del se je iztekel 21. avgu-
sta letos, prepotrebna sanacija 
strehe na Gimnaziji Ptuj pa naj 
bi se začela že čez nekaj dni, naj-
pozneje do konca tega meseca. 
Vrednost investicije je 400.000 
evrov, v njej pa je zajeta le obnova 
strehe, za kar je sredstva zagoto-
vilo ministrstvo za izobraževanje, 
znanost in šport. To je svojo oblju-
bo držalo in očitno sprevidelo, da 
je v takšnih pogojih, kot so zadnja 
leta delali, enostavno nemogoče 
poučevati. Vsak dež, sneg in ne-
urje je predstavljalo potencialno 
grožnjo. Ob nalivih so po šoli po-
stavljali posode, v katere so dobe-
sedno s stropa lovili curke vode. 
„V takem je dejansko zelo težko 
delati. Če vemo, da je zamakalo in 
teklo tudi po električni napeljavi, 
je jasno, kaj bi se lahko zgodilo v 
najslabšem primeru,“ pravi Bo-
štjan Šeruga, ravnatelj Gimnazije 
Ptuj. Upravičeno je seveda zado-
voljen, da bo do obnove prišlo, 
končali naj bi jo v roku treh me-
secev, torej do konca tega leta. 
Sanacija strehe na Gimnaziji Ptuj 
bo zajemala šolski objekt (zele-
na streha, ki se zamenja v celoti; 
nova izvedba obrnjena ravna stre-
ha z dodatno toplotno izolacijo), 

površina ravne strehe je 1.767 m2, 
in športno dvorano (topla ravna 
streha; nova topla ravna streha z 
dodatno toplotno izolacijo) povr-
šine 1.040 m2. Streha zateka vse 
od leta 2003.

Gradbeno dovoljenje je stavba 
Gimnazije Ptuj dobila februarja 
2001, septembra isto leto pa se 
je v njej začel pouk. Izvajalec del 
je bilo podjetje SCT, ki je šlo v 
stečaj, zato je bilo skorajda ne-

Ptuj � Obnova gimnazijske strehe

Nič več ne bo kaplja 
Stavba, v kateri deluje Gimnazija Ptuj, bo po več letih 
bodo predvidoma začeli že čez nekaj dni, če seveda ne 
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Po poletnem premoru so klo-
pi ormoške občinske sejne sobe 
znova posedli občinski svetniki in 
svetnice ter sprejeli več pomemb-
nih odločitev. Med drugim so po 
skrajšanem postopku potrdili 
spremembe programa opremlja-
nja stavbnih zemljišč in merilih za 
odmero komunalnega prispevka 
za območje ormoške občine. Kot 
je pojasnil vodja medobčinske 
uprave občin Ormož, Središče ob 
Dravi in Sveti Tomaž Boris Novak, 
pa odlok v primerjavi s starim 
bistvenih sprememb ne prinaša; 
višina komunalnega prispevka bo 
namreč ostala približno enaka. 

Pomisleki 
predvsem glede 
starostne meje

Da bi v občini zadržali mlade 
ter vanjo privabili tudi mlade od 
drugod, občina namerava sub-
vencionirati plačilo komunalne-
ga prispevka mladim in mladim 
družinam ob reševanju prvega 
stanovanjskega vprašanja z no-
vogradnjo ali obnovo stanovanj-
skega objekta. Višina subvencije 
za posameznega upravičenca bi 
znašala 40 % od odmerjenega ko-

Ormož � Mladim bi 

Mladi bi 
Da bi bilo izseljevanja v 
komunalnega prispevka 

„Kartodrom v Slovenji vasi, ki je 
v lasti družbe AMZS, d. d., v leto-
šnjem letu še ne bo začel delovati, 
ker je pri zagotavljanju ustrezne 
infrastrukture, ki je potrebna za nje-
govo nemoteno in varno delovanje, 
prišlo do nekaterih nepredvidenih 
zastojev. Zadnja letošnja dirka za 
državno prvenstvo v kartingu, ki naj 
bi jo AMZS Ptuj po prvotnih načrtih 
17. septembra letos organiziral na 
kartodromu v Slovenji vasi, je zato 

prestavljena v AMZS Center varne 
vožnje na Vranskem,“ so na naše no-
vinarsko vprašanje, zakaj kartodrom 
še ne obratuje, odgovorili iz AMZS. 
Zatrdili so, da načrti za to lokacijo 
ostajajo nespremenjeni in da si bodo 
prizadevali, da bo kartodrom, ko bo 
dokončan, primerljiv s tovrstnimi 
objekti v tujini in bo pripomogel k 
razvoju kartinga v državi.

AMZS je kartodrom v Slovenji 
vasi od Dravskih elektrarn Maribor 

(DEM) kupil avgusta lani. Čeprav je 
bila njegova izgradnja končana že 
leta 2013, se nova steza še nikoli ni 
uporabljala.

Gradnjo novega kartodroma v 
Slovenji vasi – zgradili so ga zaradi 
rušenja starega kartodroma v Haj-
došah – so začeli leta 2010, investi-
cija pa je bila po neuradnih podatkih 
vredna 755.000 evrov. Ne na AMZS, 
ne na DEM višine posla niso razkrili, 
znesek, ki ga je AMZS odštela, pa naj 

bi bil bistveno nižji od želene cene, ki 
so jo želele iztržiti DEM. Gibal naj bi 
se okrog 400.000 evrov. 

O tem, kaj se bo dogajalo v Slove-
nji vasi in čemu bo kartodrom name-
njen, pa Lucija  Sajevec, direktorica 
AMZS: „Želimo si biti dejavni pred-
vsem na področju športa, v prvi vr-
sti kartinga, obenem pa peljati tudi 
elemente s področja mobilnosti, ki 
služijo izobraževanju kolesarjev, mo-
toristov in mladih šoferjev v šolah 
vožnje. V prvi fazi nameravamo po-
staviti pomožni kontejnerski objekt 
za shranjevanje kartov. Predvideno 
je, da bi s poletnim časom aktivnosti 
zaživele, upamo, da nas bo okolje 
pozitivno sprejelo in da bomo pri-
vabili čim več ljudi, željnih športnih 
aktivnostmi in preventivnih vsebin.“

A kot kaže, so si zastavili velike 
načrte, ki jih vsaj v tej prvi fazi niso 
najbolje terminsko planirali. Nekaj 
manjših gradbenih del je bilo izpe-
ljanih v tem letu, med drugim je 
bila postavljena nova ograja okrog 
kartodroma. Za izgradnjo stavbe 
in ureditev celotnega območja pa 
bodo očitno potrebovali precej več 
časa, kot so načrtovali. Upoštevajoč 
dejstvo, da se bližajo jesensko-zim-
ski meseci, je najbrž utopično priča-
kovati, da bo kartodrom obratoval 
pred pomladjo 2018.

Slovenja vas � Kaj se dogaja s kartodromom

Kartodrom letos še ne bo obratoval
Natanko leto dni je minilo, odkar je kartodrom v Sloveniji vasi dobil nove lastnike, AMZS, d. d. V vmesnem času se je doga-
jalo marsikaj, med drugim tudi usklajevanja in srečanja s krajani, na katerih so lastniki predstavili svoje načrte. Po teh naj 
bi junija letos kartodrom začel obratovati, a se je, tako kot zmeraj, zapletlo ...

Foto: ČG

Vsaj še do konca leta bo kartodrom zaprt.
Foto: ČG

Po številnih zapletih bo streha na stavbi 

Proizvodnja šivanja avtomo-
bilskih sedežnih prevlek v najeti 
hali v Otiškem Vrhu je stekla 
januarja 2014 in se bo po napo-
vedih vodstva družbe zaključila 
konec oktobra letos. Podjetje 
je skupno okoli 150 zaposlenim 
v Otiškem Vrhu, večinoma so to 
šivilje, ponudilo možnost, da z 
novembrom nadaljujejo delo v 
Kidričevem, kamor bi se lahko 
delavke vozile z organiziranim 
prevozom. Če se za zaposlitev 
na lokaciji v Kidričevem ne bodo 
odločile, bodo sprejele odprav-
nine in s tem dejstvo, da bodo 
ostale brez dela. »Proizvodnjo 
v Otiškem Vrhu smo začasno 
odprli zaradi povečanega ob-
sega dela. Kljub načrtovani 
proizvodnji na tej lokaciji za rok 
enega leta smo dejavnost zaradi 
močne rasti naročil v podjetju 
obdržali skoraj štiri leta. V tem 
času so se delovni postopki in 
zahtevnost našega proizvodne-
ga programa po vsebini močno 
spremenili. Konkurenčnost nam 
uspeva ohranjati z visokimi inve-
sticijami v specializirane stroje, 
ki so potrebni tako z vidika pro-
duktivnosti kot novih želja naših 
kupcev. Prav dodatna vlaganja 

so bila razlog za uspeh našega 
podjetja ter pridobivanje novih 
poslov. Nadaljevanje proizvo-
dnje v Otiškem Vrhu bi bilo za-
radi navedenih razlogov možno 
le z izvedbo investicij v dodatne 
specializirane stroje. Takšna od-
ločitev ni smiselna, saj te stroje v 
Kidričevem imamo, zato bi naba-
va predstavljala podvajanje zmo-
gljivosti. Že v tem trenutku nam 
transport surovin, polizdelkov in 
izdelkov med matično lokacijo in 
Otiškim Vrhom predstavlja velik 
logistični izziv. Zaradi navedenih 
dejstev smo se odločili proizvo-
dnjo iz Otiškega Vrha prenesti v 
Kidričevo. O tem smo obvestili 
sodelavce, za katere upam, da se 
bodo odločili ostati v našem ko-
lektivu, ki obsega približno 2.000 
zaposlenih. Prisluhnili bomo vsa-
kemu posamezniku in njegovim 
željam ter jih upoštevali pri sku-
pni odločitvi. Odgovorni v podje-
tju se zavedamo, da so zaposleni 
temelj našega obstoja, z vsemi 
želimo nadaljevati naše uspe-
šno delo tudi v prihodnje,« je 
odločitev o zaprtju proizvodnje 
argumentiral direktor družbe 
Boxmark Leather Marjan Trobiš 
in dodal: »Spremembe v organi-

zaciji so stalnica vsakega podje-
tja, vendar trenutno te ne pote-
kajo v tako velikem obsegu, da 
bi lahko govorili o reorganizaciji, 
saj gre le za manjša prilagajanja 
obsegu posameznih programov. 
Ob obstoječih naročilih prido-
bivamo tudi nova, kar dokazuje 
letošnje povečanje prihodkov.«

Z zaposlenimi 
opravili letne 
razgovore

Podjetje Boxmark Leather za-
posluje okrog 2.000 sodelavcev. 
Minule dni smo v uredništvo pre-
jeli informacijo, da naj bi uprava 
sodelavce na lokaciji v Kidriče-
vem individualno enega po ene-
ga vabila na razgovore v zvezi z 
nadaljnjo zaposlitvijo v podjetju. 
Govorilo naj bi se tudi o more-
bitnih odpuščanjih, med kriteriji 
pa da naj bi bilo število dni bolni-
škega staleža posameznega de-
lavca. S temi očitki smo seznanili 
vodstvo družbe in jih povprašali, 
ali držijo. »Lahko potrdimo, da 
smo z vsemi zaposlenimi opra-
vili letne razgovore, saj si želimo 

razbrati ideje, potrebe, predloge 
in želje zaposlenih. Nikakor pa 
ne moremo trditi, da bi se te se-
stanke opravljali le z nekaterimi 
posamezniki, ta informacija ni 
točna in ne drži. Temelj našega 
obstoja so zaposleni. Vsak izmed 
sodelavcev ima svojo težo in po-

membnost v celotni strukturi. V 
podjetju Boxmark Leather se so-
očamo s pomanjkanjem določe-
nih profi lov zaposlenih, zato so 
naša vrata strokovnemu kadru 
vedno odprta,« je pojasnil direk-
tor Trobiš.

Kidričevo � Boxmark Leather zapira proizvodnjo na Koroškem

Delavke ali v Kidričevo ali na borzo
Kidričevski šiviljski velikan Boxmark Leather napoveduje zaprtje proizvodnje v Otiškem Vrhu na Koroškem. Po 
stečaju družb Prevent Global in Prevent avtomobilski deli je Boxmark jeseni 2010 začasno vzel v najem Prevento-
ve proizvodne hale v Slovenj Gradcu in nato v Radljah ob Dravi, kjer se je proizvodnja sklenila marca 2013. 
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Boxmark Leather proizvodnjo na Koroškem zapira, ker prinaša pod-
vajanje nekaterih stroškov. Po besedah direktorja Marjana Trobiša 
imajo na lokaciji v Kidričevem dovolj proizvodnih zmogljivosti za 
realizacijo naročil.



munalnega prispevka za mlade in 
polovica odmerjenega komunal-
nega prispevka za mlade druži-
ne. S tem odlokom želijo občane 
spodbuditi h gradnji, saj ugo-
tavljajo, da je v občini še precej 
nezazidanih stavbnih zemljišč za 
gradnjo stanovanjskih objektov. 

Občinski svet je tak odlok v 
prvem branju sprejel, večina raz-
pravljavcev pa je imela največ 
pomislekov glede starostne meje 
upravičencev. Predlog namreč 
predvideva, da se za mlade šteje-
jo osebe, ki niso stare več kot 34 
let, za mlado družino pa družina 
z vsaj enim otrokom, v kateri no-
beden od staršev ni star več kot 
34 let, ne glede na starost otrok. 
Svetniki so skupaj z odborom za 
premoženje, fi nance in gospo-
darska vprašanja predlagali, da 
se starostna meja za mlade in 
mlade družine poviša na 35 let. 
»Danes si mladi ustvarjajo druži-
no pozneje, tako da bi predlagal, 
da se poviša starostna meja s 34 
na 35 let, tako kot je to predlagal 
tudi odbor,« je med drugim dejal 
svetnik Emil Trstenjak. Martin He-
bar je menil, da bi bilo bolje, če 
bi defi nicijo mlade družine vezali 
na starost otrok in ne staršev: »V 
naši praksi podajanja subvencij, 

kreditov, imamo zelo različne 
defi nicije glede mladih družin, 
izhajamo pa iz stališča, da je tisti 
subjekt, ki naredi družino, otrok 
in ne starši. Meni je najljubša de-
fi nicija, ki jo je podala tudi država 
glede subvencioniranja, in sicer: 
mlada družina je družina z enim 
ali več otroki, pri čemer vsaj en 

otrok v času sklenitve prodajne 
pogodbe oz. v našem primeru 
gradbenega dovoljenja ni šoloob-
vezen.« Odlok je sicer še s poda-
nimi pomisleki pozdravila Mojca 
Žnidarič, Jani Ivanuša pa je ob 
tem dodal: »Hvala bogu, da je ta 
odlok na dnevnem redu. Bojim pa 
se, da je to zelo pozno, ker nam 

je v teh treh, štirih letih kar nekaj 
mladih odšlo …«

Svetniki so se sicer še strinjali s 
predlogi odborov, da lahko upra-
vičenci uveljavljajo pravico do 
subvencije do izteka enega leta 
(in ne 60 dni) po dokončnosti ozi-
roma pravnomočnosti gradbene-
ga dovoljenj ter da se za dve leti 

podaljša rok za prijavo stalnega 
bivališča od dodeljene subven-
cije (namesto štirih na šest let). 
Župan je obljubil, da bodo po-
dane predloge proučili do druge 
obravnave.

Občinski svet je v nadaljevanju 
poleg novih cen za tržnico in sej-
me v Ormožu (te se bistveno ne 

spreminjajo) med drugim potrdil 
sklep o sofi nanciranju izgradnje 
urgentnega centra na Ptuju, s ka-
terim se občina obvezuje, da bo 
prihodnje leto za izgradnjo zago-
tovila 2,8 evra na prebivalca, kar 
bi za 12.714 prebivalcev znašalo 
35.599 evrov.

lo po glavah
prizadevanj vodstva končno dobila novo streho. Dela 
bo nepričakovanih zapletov.

mogoče pravočasno odpravljati 
napake, ki so se pojavljale. Kot je 
pojasnila tedanja ravnateljica Me-
lani Centrih, je streha praktično 
začela prepuščati že pred dobrimi 
desetimi leti. Država je sicer lani 
unovčila bančne garancije, a le v 
višini 12 tisoč evrov, kar še zdaleč 
ni bilo dovolj za popravilo celotne 
strehe.

Ministrstvo je tokrat sredstva 
za sanacijo strehe zagotovilo. 

Želja je bila, da se izvede tudi 
energetska sanacija, ki pa se na-
črtuje v sklopu drugega razpisa, 
na katerega so se prijavili skupaj 
s še dvema ptujskima zavodoma, 
Šolskim centrom in Dijaškim do-
mom. Slabo energetsko stanje 
teh objektov na Ptuju so pred 
nekaj meseci na ogledu predsta-
vili tudi predstavnikom šolskega 
ministrstva.
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subvencionirali komunalni prispevek

prihranili 40 %, mlade družine pa polovico
druge občine manj in da bi pritegnili tudi mlade iz drugih krajev, občina Ormož namerava mladim in mladim družinam subvencionirati plačilo 
ob reševanju prvega stanovanjskega vprašanja z novogradnjo ali obnovo stanovanjskega objekta. 

ptujske gimnazije sanirana.

Svet zavoda je na seji minuli te-
den izmed štirih prijavljenih kan-
didatov za bodočega direktorja 
zavoda izbral magistra javne upra-
ve Andraža Jaklja, zaposlenega na 
delovnem mestu vodje oddelka za 
registre in evidence v bolnišnici Gol-
nik. Jakelj je tudi član sveta zavoda 
UKC Ljubljana, kot predstavnik 
ustanovitelja oz. vlade. »Svet zavo-
da je 10. julija na spletnih straneh 
Zavoda za zaposlovanje in PB Or-
mož objavil razpis za direktorja oz. 
direktorico javnega zdravstvenega 
zavoda PB Ormož. Na razpis so se 
prijavili štirje kandidati. Svet zavo-
da je na 11. redni seji 5. septembra 
sprejel sklep, da se za direktorja za 
mandatno obdobje štirih let izbere 
Andraž Jakelj. K imenovanju mora 
soglasje podati še ustanovitelj, to 
je Ministrstvo za zdravje. Ko bomo 
prejeli vso potrebno dokumentaci-
jo, bomo začeli postopke. Ministri-
ca za zdravje namreč poda predlog 
k imenovanju (soglasje ali nesoglas-
je) na Vlado RS, ki poda končno od-
ločitev. Če in ko vlada poda soglasje 
k imenovanju, potem lahko izbrani 
kandidat z javnim zdravstvenim za-
vodom sklene pogodbo o zaposlitvi 
in s tem nastopi svoj mandat,« so 
pojasnili na Ministrstvu za zdravje. 
Med štirimi prijavljenimi kandidati 

za mesto direktorja so bili po naših 
informacijah poleg Jaklja tudi nek-
danji direktor Kmetijske zadruge 
Ormož Franc Kociper in dva kandi-
data, zaposlena v ustanovi. To sta 
vodja odprtega ženskega oddelka 
Tatjana Skoliber in vodja zaprtega 
moškega oddelka Ignac Balažic.

PB Ormož je ena izmed 13 sloven-
skih javnih bolnišnic, vseh skupaj jih 
je 26, ki je lanskoletno poslovanje 
zaključila v zelenih številkah. Pri 5,9 

milijona evrov prihodkov so ustva-
rili presežek v višini 38.500 evrov. 
Najvišji strošek pri poslovanju pred-
stavljajo stroški dela (4,3 milijona 
evrov), stroški blaga, materiala in 
storitev pa 1,4 milijona evrov. Zavod 
je zaposloval 157 sodelavcev. PB Or-
mož tudi sicer posluje dobro, pri 
poslovanju se ne srečuje z izguba-
mi. Tako je bilo poslovanje v zadnjih 
petih letih vseskozi pozitivno. Leta 
2012 je bolnišnica ustvarila 48.000, 

2013 blizu 18.000, 2014 35.500, pre-
dlani 5.000 in lani 38.500 evrov pre-
sežka prihodkov nad odhodki oziro-
ma dobička. Zavod precej fi nančnih 
sredstev vlaga tudi v vzdrževanje 
objektov in opreme. Leta 2012 je 
za ta namen porabil 187.000, leto 
kasneje 176.000, leta 2014 135.000, 
predlani 865.000 in lani 286.000 
evrov. Majda Keček je direktorica 
zavoda 16 let, od leta 2001.

Ormož � O imenovanju direktorja psihiatrije

Svet zavoda izbral Andraža Jaklja
Dve leti po tem, odkar Majda Keček Psihiatrično bolnišnico (PB) Ormož vodi kot vršilka dolžnosti (v. d.) direkto-
rice, bo, kot kaže, bolnišnica kmalu dobila novega direktorja.

Foto: MZ

Dve leti so v javnem zavodu PB Ormož poslovali z vršilcem dolžnosti direktorja. Po prvem neuspelem in 
razveljavljenem razpisu so to poletje razpis za delovno mesto direktorja ponovili. Izmed štirih prijavljenih 
kandidatov, med katerimi so trije iz lokalnega okolja, je svet zavoda dal zaupnico kandidatu, ki prihaja iz 
drugega konca Slovenije.

Prenizka  plača za 
izbranega kandidata?

Med kadrovskimi zadevami je občinski svet podal soglasje 
Marku Zidariču k imenovanju direktorja Javnega zavoda za 
turizem, kulturo in šport Ormož. Zidarič je bil izmed štirih 
prijavljenih kandidatov edini, ki je izpolnjeval vse razpisne pogoje. 
Žnidaričeva je ob tem izpostavila, da so že vnaprej opozarjali, 
da bodo zaradi razpisanih pogojev pri samem izboru direktorja 
imeli težave: »Potrdilo se je, da nimamo veliko ljudi z vodstvenimi 
izkušnjami in izobrazbeno smerjo turizem v našem lokalnem 
okolju.« Svetnika Janija Ivanuša pa je še zanimalo, ali bo izbrani 
kandidat vodenje novoustanovljenega zavoda tudi dejansko 
prevzel: »Imamo informacijo, da izbrani za to delovno mesto ni 
zainteresiran zaradi prenizke plače.« »Kriterij za plačilo za to 
delovno mesto je 37. plačni razred in ne more biti več. Če izbrani 
kandidat ne bi podpisal pogodbe v roku, ki bo določen glede 
na odpovedni rok pogodbe o zaposlitvi, bi morali narediti nov 
razpis,« je odvrnil župan Sok.

Foto: ML

Ormoška občina bo za izgradnjo urgentnega centra na Ptuju prihodnje leto zagotovila 2,8 evra na prebi-
valca, kar pomeni približno 35.600 evrov. 



Kot poudarja predsednik 
ZEG Karel Lipič, so se za ta ko-
rak odločili, ker je kurilna sezo-
na pred vrati, njihovi predlogi 
pa niso bili upoštevani. »Te-
matika se nanaša na kakovost 
zraka, (zunanjega in notranje-
ga), kot posledice obratova-
nja malih kurilnih naprav v go-
spodinjstvih po celotni državi. 
Republika Slovenija po našem 
mnenju ne ravna ustrezno, saj 
na področju oskrbe in nadzo-
ra malih kurilnih naprav uvaja 
ureditev, ki ne bo izpolnjevala 
zahtev nacionalne in evropske 
zakonodaje, niti ne bo zaščitila 
osnovnih pravic državljanov z 
naslova okoljske problemati-
ke. Združenja, ki se ukvarjamo 
z okoljsko tematiko, pri spre-
jemanju zakonodaje nismo 
bila slišana in upoštevana, niti 
nismo bila vključena v pripra-
vo predpisa,“ je navedeno v 
dopisu. 

Prepričani so, da je po novi 
zakonodaji nadzor nedodelan 
in da je vprašljiva oskrba kuril-
nih in dimnovodnih naprav z 
vidika varovanja okolja, pred-

vsem kakovosti zraka. Vztraja-
jo, da pogoji za vpeljavo, izva-
janje in nadzor nad izvajanjem 
predpisa nikakor niso vzposta-
vljeni: »Ob tem imamo zlasti 
v mislih interes oz. zmožnost 
uporabnikov, zlasti starejših 
in živečih v odročnih krajih, da 
poskrbijo za redno opravljanje 
dimnikarskih storitev, saj se je 
na državljane prenesel večji del 
odgovornosti. Namreč uporab-
niki povsem običajno primarno 
skrbijo za potrebo po ogreva-

nju, varovanje okolja je sekun-
darnega pomena. Na drugi 
strani pa je odgovornost pre-
nesena na inšpekcijske službe, 
ki zaradi kadrovske in fi nančne 
podhranjenosti nikakor niso 
zmožne zagotoviti ustreznega 
in učinkovitega nadzora nad 
okrog 500.000 kurilnimi napra-
vami v celotni državi.« Zato se 
jim zdi neprimerno, da je drža-
va s sprejetjem tega zakona za 
varovanje okolja (kamor spada 
tudi kakovost zunanjega in 

posledično tudi notranjega 
zraka), prepustila prostemu 
urejanju oz. prenesla skrb ne-
posredno na državljane, kar 
da je nedopustno. Lipič zato 
vztraja: „Stanje v določenih de-
lih države je alarmantno, tudi 
v Pomurju, na mariborskem 
območju in marsikje drugje. S 
temi spremembami pa bo še 
slabše. Ministrstvo je obljubilo 
zaposlitev desetih dodatnih 
inšpektorjev za to področje, a 
se po mojih informacijah tega 
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Slovenija, Podravje � Okoljske organizacije naslovile dopis na Evropsko komisijo

Kakovost zraka v Sloveniji v kritičnem 
Spremembe na področju dimnikarskih storitev, sprejete januarja letos, naj bi po mnenju treh okoljskih organizacij prinašale številne novosti, 
slabšo kakovost zraka. Trdijo namreč, da je nadzor nedodelan, ministrstvo pa da ni držalo obljube in zaposlilo deset novih inšpektorjev za to področje. 
sijo v Bruslju poslali urgenten dopis, s prošnjo naj ukrepajo.

Foto: ČG

Vedno več obolelih na dihalih, 
vedno več požarov, nelojalna 
dimnikarska konkurenca …

Podatki, ki so jih že marca lani izpostavili na strokovnem 
posvetu o kakovosti zraka. Okoljsko ministrstvo je po besedah 
Lipiča ta posvet bojkotiralo ravno zaradi spremembe dimnikarske 
zakonodaje:

1. Število obolelih na dihalnih organih narašča.
2. Število požarov po zdaj dobljenih podatkih v prvih dveh 

mesecih leta 2017 je večje kot v letu 2016 in 2015.
3. Onesnaženost zraka je še zmeraj na posameznih območjih 

nad dovoljeno mejo.
4. Po neuradnih podatkih izvajalcev dimnikarskih storitev 

so problem v prvih dveh mesecih leta 2017 vpisi v EVI DIM. 
Posamezniki, ki so začeli opravljati dimnikarske storitve, pa EVI 
DIMA sploh ne naj bi uporabljali.

5. Po neuradnih podatkih izvajalcev dimnikarskih storitev 
stranke odlagajo storitve z odgovorom: »Nismo še izbrali 
izvajalca.«.

6. Posamezniki, ki sami opravljajo storitve, prevzemajo čiščenje 
kurilnih in dimovodnih naprav, čeprav za taka dela rabijo 
opremo ter dodatne zaposlene, ki jih nimajo. Vprašanje nelojalne 
konkurence.

7. S terena prihajajo informacije, da se meritve opravljajo z 
neumerjenimi instrumenti in pomanjkljivim znanjem.

energetsko ni tako varčna, kot 
bi morala biti. To jim otežuje 
enakomerno ogrevanje vseh 
prostorov. Po besedah rav-
natelja OŠ Mladika Bogomirja 
Širovnika bodo površine znane 
po pripravljeni idejni zasnovi, 
ki jo bo izdelal izbrani projek-
tant. Marsikaj bo seveda odvi-
sno od prostorskih možnosti in 
zakonodaje.

»Učenci bodo dobili ustre-
zne prostore za dnevne obro-
ke (jedilnica je trenutno v kleti) 
in garderobe (trenutno na šol-
skih hodnikih med učilnicami). 
Uredile se bodo tudi speciali-
zirane učilnice, ki bodo omo-
gočale kakovostnejše pogoje 
za učenje. Zaposleni v kuhinji 
bodo dobili ustrezne prosto-
re za delo v skladu s trenutno 
veljavnimi standardi. Nova je-
dilnica bo sočasno služila tudi 
kot večnamenska dvorana za 
razne šolske prireditve, saj 
šola trenutno nima primerne-
ga večnamenskega prostora. 

Zato lahko z gotovostjo trdi-
mo, da bo to izjemno velika 
pridobitev za našo šolo,« še 
dodaja Širovnik.

Če ne bo zapletov (pritožb, 
ki bi roke podaljšale), bo MO 
Ptuj v naslednjem mesecu 
podpisala pogodbo z izbranim 
projektantom. Rok za predlo-
žitev ponudb je 14. september. 
Po predvidenem terminskem 
načrtu naj bi gradbeno dovo-
ljenje pridobili do aprila nasle-
dnje leto, in če bodo zagoto-
vljena sredstva v proračunu 
2018, se bo gradnja začela julija 
prihodnje leto. Kdaj bo zaklju-
ček, je nehvaležno napovedati. 
A pomembno je, da so se stvari 
začele odvijati v pravo smer. V 
letošnjem proračunu je MO 
Ptuj zagotovila sredstva v višini 
50.000 evrov, za izvedbo vseh 
del pa bo treba priskrbeti še bi-
stveno več. Koliko, bo znano, 
ko bo pripravljena projektna 
dokumentacija.

Na MO Ptuj so pojasnili, da 
nameravajo s prizidavo in re-
konstrukcijo izboljšati kako-
vost bivanja za učence in za-
poslene v skladu z veljavnimi 
zakonskimi normativi in stan-
dardi. Prenova bo zajemala 
izgradnjo jedilnice, novi bosta 
tudi kuhinja in delilna linija.

»Naš namen je zagotoviti 
primerljive pogoje bivanja v 
vseh ptujskih osnovnih šolah 
ter dolgoročno znižati materi-
alne stroške zavoda,« so poja-
snili na MO Ptuj.

Razlogov, da bodo začeli 
prizidavo in rekonstrukcijo 
OŠ Mladika, je več. Eden po-

membnejših pa je potreba 
šole po novi ustrezni jedilnici 
in kuhinji. Ob večjih nalivih so 
kuhinja, kuhinjsko skladišče in 
jedilnica poplavljeni – posledič-
no je uničen spodnji del večine 
opreme ter stavbno pohištvo. 
Problematična je seveda tudi 
velikost jedilnice, ki omogo-
ča sočasno malico največ 80 
učencem, tako da večina učen-
cev še zmeraj malica v učilnici 
in si morajo malico iz kleti nesti 
tudi do mansarde, kar je spor-
no tudi iz higienskega vidika.

Investicija bo med drugim 

zajemala še odpravo smradu 
po kurilnem olju, saj je trenu-
tno cisterna kurilnega olja ob 
jedilnici. Pogost je tudi smrad 
po fekalijah, in sicer zato, ker 
je zgornji nivo septične jame 
enak nivoju stropa kuhinje in 
jedilnice.

A tu se težave še ne konča-
jo, dotrajane so vodovodne in 
odtočne cevi. Čeprav ima velik 
del stavbe energetsko varčna 
okna (zamenjana ob prenovi 
železniške proge mimo šole) 
in tudi vhodna vrata, zaradi 
preostalih starih oken stavba 

Ptuj � V načrtu izgradnja prizidka in rekonstrukcija šole

Prvi korak do lepše Mladike je storjen
Prostorske težave na OŠ Mladika so tema, s katero se spopadajo že več deset let. Kot vse kaže, pa je videti luč na koncu tunela. Ptujska občina 
je v letošnjem proračunu zagotovila (prvih) 50.000 evrov, pred nekaj dnevi pa je bilo objavljeno tudi javno naročilo za izvedbo projektne do-
kumentacije za prizidavo in rekonstrukcijo šole.

Foto: ČG

Kaj vse bo zajemala investicija
Nova, večja jedilnica z opremo, ki bo omogočala malico v dveh 

skupinah (ne bo več prenašanja malice v učilnice) in se bo lahko 
uporabljala tudi kot večnamenski prostor.

Nova delilna linija.
Nova sodobna kuhinja z opremo.
Primerneje urejeni prostori za hišnika, garderobni prostori za 

kuhinjsko in tehnično osebje, centralna garderoba za 8 oddelkov 
za učence 1. do 4. razreda.

Sanitarije in tuš za kuhinjsko osebje ter pralnica.
Sanacija strojnih inštalacij.
Izolacija podstrešja, menjava starih oken.
Optimalni sistem ogrevanja.
Energetsko učinkovita razsvetljava in prezračevanje in/ali 

hlajenje mansarde.



Sum storitve kaznivega de-
janja v primeru nakupa poči-
tniških kapacitet na Rogli je 
vodstvo Doma pristojnim or-
ganom posredovalo pred ne-
kaj več kot dvema letoma. Za 
to potezo so se odločili, ker naj 
bi imeli dokaze, da je Doklova 
štirikratno preplačala počitni-
ške kapacitete Doma na Ro-
gli. Sedanja direktorica Jožica 
Šemnički je takrat razpolagala 

s podatki, da naj bi počitniška 
hiška na Rogli, v izmeri 47 m², 
ki jo je Dom (oz. v njegovem 
imenu takratna direktorica) 
kupil za 180.000 evrov, po oce-
ni Geodetske uprave RS bil vre-
den bistveno manj od plačane 
cene, le okrog 47.500 evrov.

»Iz dokumentacije Okro-
žnega državnega tožilstva v 
Slovenj Gradcu, ki je zadevo 
obravnavalo, pa izhaja, da je 
bila kazenska ovadba zoper 
Kristino Dokl, kot osumljeno 
storitve kaznivega dejanja 
zlorabe položaja in zaupanja 
pri gospodarski dejavnosti, s 
sklepom z dne 31. 1. 2017 zavr-
žena,« pa je pred nekaj dnevi 
sporočila Doklova. Z razple-
tom je seveda zadovoljna, saj, 
kot pravi, dogajanje končno 
dobiva svoj epilog.

Občudujejo jih ne samo 
Ptujčani in turisti ter drugi 
obiskovalci mesta, opazili 
so jih tudi v strogi komisiji 
Turistične zveze Slovenije, ki 
je 30. avgusta obiskala Ptuj 
v okviru ocenjevanja v tra-
dicionalnem projektu Moja 
dežela – lepa in gostoljubna, 
v katerem se Ptuj tudi letos 
poteguje za dobro uvrstitev 
med srednjimi mesti. Med 
temi je slavil leta 2014, ko se 
mu je tudi prvič uspelo uvr-
stiti med srednja mesta, pred 
tem ga je statistika uvrščala 
med turistične kraje glede na 
statistiko, da večino nočitev 
ustvarijo v Termah Ptuj. Za 
čim več cvetlic v mestu pa si 
prizadeva tudi TD Ptuj, kjer 
so letos uspešno zasadili tudi 
litoželezna korita; še posebej 
so hvaležni Rajku Zupani-
ču in podjetju Javne službe 
Ptuj, kjer je tudi zaposlen, 
da cvetlice na Slovenskem 
trgu tako lepo uspevajo. Gre 
za posode, zasajene z zma-

jevimi krili, ki so v prejšnjih 
letih krasile ptujsko tržnico, 
po potrebi pa tudi nekatere 
turistične dogodke, letos pa 

so olepšale enega najlepših 
trgov starega mesta, ki izža-
reva še posebno energijo, in 
gledališko stavbo. Rajko jih 

zaliva najmanj trikrat teden-
sko, po potrebi tudi večkrat, 
dodaja gnojila. 

Ptuj je izjemno lepo mesto, 
ponaša se s številnimi kultur-
no-zgodovinskimi objekti, 
zato se spodobi, da je čisto, 
pove Rajko, ki skrbi tudi za 
mestno čistočo. „Če je mesto 
lepo urejeno in čisto, smo vsi 
zadovoljni. Tudi odpadkov 
je manj, če so ulice, trgi in 
zelenice očiščeni. Res pa je, 
da občasno ljudje še vedno 
neodgovorno smetijo mesto. 
To se dogaja v območjih, ki 
niso tako na očeh, najdejo 
pa se tudi taki, ki jim je vse-
eno, kje odvržejo odpadke. 
Zato je zelo pomembno, da 
se vsi skupaj trudimo za lepo 
okolje, ne samo tisti, ki nam 
je to služba. Tudi doma ne 
smetimo vsevprek,“ še doda 
Rajko Zupanič, ki ostaja skro-
men v besedah z željo, da bi 
bilo mesto čim bolj čisto in 
privlačno za vse.
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stanju
ki pomembno vplivajo na 
Zato so na Evropsko komi-
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Ovadba zoper Kristino Dokl za-
vržena.

Bogat animacijski program | Štajerski frajtonarji | karaoke | nagrade | brezplačne degustacije in torta  
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Maja Oderlap

Qcenter Ptuj praznuje rojstni dan!7.
Ansambel 
Upanje

racecenter Ptuj prcenter Ptuj praj p

iz malih in srednjih kurilnih na-
prav v trgovinah ni najti, kljub 
temu, da so obvezne, novi 
dimnikarski zakon pa tudi ne 
rešuje pereče problematike 
kontrole emisij. Stanje lahko 
primerjamo s stanjem v letih 
1970–1975, ko smo ravno zara-
di velikih emisij v Slovenijo pri-
čeli uvajati plin,« je navedeno 
v sklepih posveta, na katerem 
so podali tudi konkretne pre-
dloge za izboljšanje stanja in 
kakovosti zraka.  

Zveza ekoloških gibanj 
(ZEG) bo do marca leta 2018 
zbrala vse razpoložljive infor-
macije, na podlagi katerih naj 
bi dobili odgovore, ali je vzdr-
ževanje kurilnih in dimovodnih 
naprav urejeno optimalno, 
podali pa bodo tudi predloge 
za spremembo zakona. Obe-
nem pristojnemu ministrstvu 
predlagajo, naj nameni fi nanč-
na sredstva, zbrana iz naslova 
ekonomskih instrumentov 
varstva okolja, za raziskave in 
razvoj vsebin s področja varo-
vanja zraka.

Kot pojasnjuje Klavdija 
Rižnar iz ZRS Bistra Ptuj, je 
osnovni cilj posvetov opozori-
ti, kako pomembno je spošto-
vati princip trajnostnega ra-
zvoja, ki omogoča dolgoročno 
sprejemljivo življenjsko okolje. 
Zgovoren je podatek, da se je v 
Sloveniji ogljični odtis v zadnjih 
25 letih povečal za skoraj 50 %, 
kar kaže, da smo postali izrazi-
to potrošniška družba. 

Ptuj � Zgodba o skrbi za rože in čistoči mesta

„Vsi smo zadovoljni, če je 
mesto čisto in urejeno“
Cvetlice v ptujskih koritih, obešankah in v loncih, še posebej na Slovenskem trgu in na Minoritskem 
trgu, letos še posebej lepo uspevajo.

Foto: Črtomir Goznik

Rajko Zupanič iz Javnih služb skrbi, da cvetlice na Slovenskem trgu 
niso žejne in da tako lepo uspevajo ne glede na vreme.

niso držali. Imamo le 50 in-
špektorjev, ki pa so zadolženi 
za nadzor celotnega okolja in 
prostora.“

Stanje lahko 
primerjamo z leti 
1970–1975

Ravno na temo odpadkov 
in emisij v sistemu krožnega 
gospodarstva je bil v Mora-
vskih Toplicah izpeljan tudi 20. 
strokovni posvet, katerega so-
organizator je Znanstveno-raz-
iskovalno središče Bistra Ptuj. 
Izpostavljenih je bilo kar nekaj 
pomembnih informacij, ki so 
jih strnili v sklepe in predsta-
vili tudi javnosti. Med drugim 
poudarjajo, da poraba plina v 
gospodinjstvih ne narašča po 
pričakovani stopnji, kljub temu 
da naj bi to bilo okolju najprija-
znejše fosilno gorivo, uporaba 
nekakovostnih peči za bioma-
so (drva, drobir in peleti) pa se 
nadaljuje. »Inšpekcijske službe 
ne ukrepajo, nalepk o kako-
vosti peči in kotlov v skladu z 
Uredbo o emisiji snovi v zrak 

Ptuj � O počitniških kapacitetah na Rogli

Ovadba zoper 
Doklovo ovržena
V prepričanju, da je Kristina Dokl, dolgoletna direktorica Doma 
upokojencev Ptuj, preplačala počitniške kapacitete na Rogli, je 
novo vodstvo Doma maja 2015 najavilo sum storitve kaznivega 
dejanja. A Okrožno državno tožilstvo v Slovenj Gradcu je očitno 
menilo, da neupravičeno in je kazensko ovadbo zoper Doklovo 
zavrglo. 



Šeruga se je na ptujski Gi-
mnaziji kot profesor zgodovi-
ne in sociologije zaposlili leta 
2000. V teh letih se je intenziv-
no vključeval v številne dejav-
nosti in projekte. Kot pravi, je 
bila odločitev za kandidaturo 
precej težka, tako iz osebnih 
kot tudi drugih razlogov. 

»Postopek izbire ravnatelja 
je dolgotrajen in večkrat se 
vprašaš, ali je odločitev pra-
vilna. Pojavijo se dvomi, a po 
imenovanju ni bilo več časa za 
to. Po vseh postopkih in potr-
dilih na različnih ravneh sem 
sprevidel, da je bila to dobra 
odločitev. Tudi drugi so prepo-
znali kandidaturo kot smiselno 
in so me podprli. To je velika 
čast,« na vprašanja o kandida-
turi odgovarja Šeruga. 

V času izbirnega postopka 
je imel podporo kolektiva, 
staršev, dijakov in lokalne sku-
pnosti: »Glede na to, da je bila 
moja protikandidatka tedanja 
ravnateljica, s katero imava 
izjemno poseben, pozitiven 
odnos, je to bilo toliko težje. 
Za mojo predhodnico ne mo-
rem reči niti ene same slabe 
besede.« Dodaja, da ga je Cen-
trihova ogromno naučila in da 
še jo sedaj povpraša za kakšen 
nasvet. 

Nikoli se ni posluževal nizkih 
udarcev, ves čas izbornega po-
stopka je le predstavljal svojo 
vizijo in program, ki so ga oči-
tno številni prepoznali kot do-
brega. »Najprej želim v lokal-
nem okolju še bolj okrepiti ime 
Gimnazije Ptuj. To je institucija, 
ki se bliža 150-letnici in takšnih 
v mestu ni veliko. Je šola, iz ka-
tere je prišlo ogromno ljudi, ki 
zasedajo pomembne položaje 
tudi na nacionalnem nivoju. 
Mestna občina ne moremo 
biti brez močne gimnazije. 
Strokovne in poklicne šole 
so pomembne, gimnazija pa 
daje nekoliko drugačno noto 

in profi lira nekoliko drugačne 
dijake. Brez tega ni razvoja 
mesta.«

Tudi gimnazije v 
težavah

V zadnjih letih gimnazije po 
vsej državi beležijo upad šte-
vila vpisanih dijakov. Po mne-
nju Šeruge lahko razloge za to 
iščemo v različnih dejavnikih. 
»Gre za nacionalni trend, ki se 
v socialno šibkejših okoljih, kar 
ptujsko je, toliko bolj pozna. 
Tisti, ki bi zmogli opraviti gi-
mnazijo in bi tu lahko dosegli 
največ, se velikokrat zaradi so-
cialnega statusa vpišejo v po-
klicne ali strokovne programe. 
Najbolj mi je žal za dijake, ki 
bi tu lahko uspeli. Tudi odnos 
družbe ni v prid gimnazijam in 
praktično vse, z izjemo treh, 
štirih slovenskih gimnazij, 
imajo probleme pri vpisu,« po-
jasnjuje novi ravnatelj. Prepri-
čan je, da je dijakov »dovolj« 
in da če se vsaj 25 odstotkov 
vseh dijakov iz ptujskega ba-
zena, v katerem je letno okrog 
približno 500 novincev, vpiše 
Gimnazijo Ptuj, predstavlja to 
precej enakomerno porazde-
litev po šolah. »Ponekod je to 
razmerje bistveno višje in se v 

gimnazijske programe vpiše 
tudi po 40 odstotkov vseh di-
jakov,« še dodaja Šeruga. 

O pomisleku, ki se velikokrat 
poraja, in sicer, da dijaki po za-
ključeni gimnaziji nimajo pokli-
ca, pa pravi: »Pri 15 letih malo 
najstnikov ve, kaj bi radi delali 
v življenju. Do 19. leta lahko na 
stvari povsem drugače gledaš. 
S poklicno šolo si ogromno 
vrat zapreš, z gimnazijo pa 
odpreš prav vsa. Možnosti in 
priložnosti je veliko. Ključen 
pa je žal velikokrat ekonom-
ski status, preživitveni razlogi 
so velikokrat ovirajoči in star-
ši enostavno otroke vpišejo v 
šole, ki so jim najbližje in po za-
ključku katerih naj bi se najprej 
zaposlili.«

Z delovanjem Gimnazije 
Ptuj, prednostmi in težavami 
je bil seznanjen ves čas dela, 
tudi kot profesor, zaradi te-
snega sodelovanja z bivšo 
ravnateljico. V novi funkciji se 
je zato znašel dobro. »Sem pa 
tip človeka, ki nikoli ni zado-
voljen do potankosti. Tudi če 
je dobro, se vprašam, kaj se 
da bolje. Veliko se še da tudi 
na ptujski Gimnaziji. Od sode-
lovanja z dijaki do tega, da se 
moramo v prihodnosti zelo 

Ptuj � Pogovor z Boštjanom Šerugo, novim ravnateljem Gimnazije Ptuj

Ena izmed želja: uvedba umetniškega oddelka na Gimnaziji
12. julija letos je vodenje ptujske Gimnazije prevzel novi ravnatelj Boštjan Šeruga. Časa za prilagajanje in uvajanje novonastali situaciji dejansko ni imel, saj je bil vržen v vodo in je, kot kaže, 
uspešno splaval. Skupaj z vodstvom Šolskega centra Ptuj je v poletnih mesecih uspel rešiti zagato s šolskimi malicami, septembra pa se že začne nujna obnova strehe. Načrtov in ambicij mu 
ne manjka, ena izmed njegovih želja pa je, da Ptuj dobi umetniški oddelek.
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Ansambel Lado
Ansambel ljudskih plesov in pesmi Hrvaške Lado je skupina 

38 vrhunskih plesalcev, ki so hkrati tudi izvrstni pevci in se iz 
plesnega ansambla zlahka spremeni v reprezentativni folklorni 
zbor, 14 odličnih glasbenikov pa preigrava na 80 ljudskih in 
klasičnih instrumentov. Ansambel Lado ima edinstveno zbirko 1200 
izvirnih narodnih noš izjemne vrednosti, zato je vsak njihov nastop 
svojevrstna revija hrvaške tradicionalne oblačilne kulture. Lado 
je nastopal na mnogih svetovnih odrih in koncertnih podijih, prav 
tako pa tudi v številnih mednarodnih opernih hišah, na festivalih, 
svetovnih razstavah, olimpijskih igrah. Za svoje delo in spodbujanje 
ljudske dediščine je zbor prejel tudi številne nagrade in priznanja.

Foto: ČG

Boštjan Šeruga

Ptuj � Prihajajo folklorni Kimavčevi večeri

Trije večeri, posvečeni folklori
Med 15. in 17. septembrom bodo na Ptuju v organizaciji Območne izpostave JSKD Ptuj že 
sedmič zapovrstjo Folklorni kimavčevi večeri, festival, namenjen predstavitvi lokalnih fol-
klornih skupin, tradicije in običajev ljudske kulturne dediščine.

w w w . l u - p t u j . s i

Poseben gost festivala bo 
mednarodno priznan hrvaški 
folklorni ansambel Lado, ki 
se bo slovenskemu občinstvu 
predstavil 16. septembra ob 
19.30 v športni dvorani OŠ Ljud-
ski vrt na Ptuju. Gre za enega 
najboljših profesionalnih fol-
klornih ansamblov na svetu.

Festival hkrati napoveduje 
temo prihodnjega Tedna ljubi-
teljske kulture, ki ga bo JSKD 
organiziral maja 2018 in bo po-
svečen nesnovni kulturni dedi-
ščini. Prihodnje leto bo namreč 
evropsko leto kulturne dedišči-
ne, del katere je tudi pogosto 
spregledan del nesnovne kul-
turne dediščine. 

Folklorni kimavčevi večeri 
so mednarodni festival ljudske 

kulturne dediščine, na katere-
ga so vsako leto vabljene fol-
klorne skupine, skupine ljud-
skih pevcev in ljudskih godcev, 
ki poustvarjajo in predstavljajo 
avtentične plese, pesmi, glas-
bo in običaje regije, v kateri de-

lujejo. V šestih letih je festival 
gostil več kot 14 mednarodnih 
folklornih skupin ter 12 skupin 
iz Slovenije.

Na letošnjem festivalu se 
bodo predstavile vrhunske 
domače folklorne skupine: 
Akademska folklorna skupina 
Franceta Marolta iz Ljubljane 
(v petek, 15. 9., v dominikan-
skem samostanu), Akademska 
folklorna skupina Študent iz 
Maribora, Folklorna skupina 
KD Podgorci, Folklorna skupina 
FD Rožmarin Dolena, Folklorna 
skupina FD Lancova vas in Tam-
buraši iz Cirkulan (v nedeljo, 17. 
9., v dominikanskem samosta-
nu) ter profesionalni ansambel 
ljudskih plesov in pesmi iz Hr-
vaške Lado v soboto, 16. 9., v 
športni dvorani OŠ Ljudski vrt.

Foto: OI JSKD Ptuj

Sloviti hrvaški folkloristi: skupina Lado

truditi, da bi Ptuj dobil umetni-
ški oddelek. To bo izziv, pri ka-
terem bo pomembna podpora 
celotnega lokalnega okolja. To 
je naša regija. Na športnem 
področju si prav tako želim, da 

namenimo še večjo podporo 
našim športnikom in da okrepi-
mo sodelovanje, pa tudi infra-
strukturno kaj pridobimo,« del 
načrtov za prihodnost povze-
ma ravnatelj ptujske Gimnazije. 

Prepričan je, da bo tudi v priho-
dnje sodelovanje s ptujsko ob-
čino dobro. Doslej so izjemno 
zadovoljni in upa, da bo tudi v 
prihodnje tako. 



več pri žogi domačini. Najbolj 
so bili nevarni iz prekinitev, 
predvsem so imeli veliko stre-
lov iz kota, kar 13 (Aluminij ni 
izvedel niti enega)! »Žal mi je, 
ker iz vseh teh kotov nismo 
uspeli zabiti gola, sploh glede 
na to, da imamo v moštvu ve-
liko število visokih igralcev,« je 
po tekmi tarnal domači trener 
Marijan Pušnik. 

Tako se je v 65. minuti po po-
daji Tri� oviča Rodič znašel sam 
na oddaljenosti le nekaj me-
trov od gola, z glavo pa je žogo 
povsem neoviran poslal preko 
gola. Še bliže zadetku je bil Ru-
dar v 75. minuti, ko se je Mary 
po napačni podaji Jurčeviča 
znašel sam pred Kovačičem, ta 
pa je uspel njegov strel odbiti.

Gruborju bi se menjavi v 73. 
in 77. minuti skoraj obresto-
vale, saj se je Tahiraj po odbiti 
žogi znašel v idealnem polo-
žaju za dosego zadetka, a je 
njegov natančen strel še lepše 
ubranil vratar Marko Pridigar. 
»V drugem polčasu so nas do-
mačini nekoliko bolj potisnili v 
obrambo, tesneje so nas pokri-
vali, zato smo težje organizirali 
napade. Kljub vsemu se je pri-
ložnost v zaključku ponudila 
tudi nam, ko bi lahko prišli do 
polnega izkupička. Na koncu 
nam je lahko žal, da nismo od-
nesli vseh treh točk,« je zaklju-
čil Jakšić.

Za Kidričane je to druga za-
poredna osvojena točka v go-
steh (po Domžalah), za Rudar 
pa sploh prvi remi v tej sezoni. 
V 9. krogu bo Aluminij v sobo-
to gostil Ankaran.

Košarka
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Latvijo
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Foto: Črtomir Goznik

Marko Nunič (Aluminij, rdeči dres) se je dobro boril z obrambnimi igralci Rudarja, nekajkrat je tudi nevarno zapretil s streli.

Maribor z mislimi že pri Spartaku
Petkovi tekmi nista bili radodarni z zadetki, saj se mreže v Ve-

lenju in Mariboru niso zatresle. To je bolj presenetljivo v primeru 
vijoličastih, saj v štajerskem derbiju niso uspeli ugnati Celjanov, ki 
jih je prvič vodil Dušan Kosič. Njegov kolega na mariborski klopi 
Darko Milanič je bil zadovoljen s številom ustvarjenih priložno-
sti, z učinkovitostjo pa seveda manj. Maribor kljub temu z nestr-
pnostjo in optimizmom pričakuje sredin obračun Lige prvakov z 
moskovskim Spartakom, ko bo energija pred razprodanim stadi-
onom Ljudski vrt v taboru vijoličastih seveda povsem drugačna.

Spodrsljaj Maribora je za naskok na vrh izkoristila Olimpija, ki je 
v drugem polčasu priredila preobrat in ugnala varovance Stipeta 
Balajića. Miljan Škrbić je za Krško v osmi tekmi dosegel že deveti 
zadetek v sezoni. Učinkoviti so bili tudi Domžalčani, ki so Triglavu 
nasuli pol ducata zadetkov, dva je prispeval Lovro Bizjak. Agim 
Ibraimi, ki je pred dnevi podpisal za Domžale, še ni bil v postavi.

Primorski derbi je bil odigran … na Koroškem! V Dravogradu 
sta se merila Ankaran in Gorica, slednja pa je vknjižila četrto za-
poredno zmago. Prvo je dosegla v 95. minuti tekme z Alumini-
jem, orožje so nato po vrsti položili še Triglav, Rudar in nazadnje 
Ankaran.

REZULTATI 8. KROGA: 
Rudar Velenje – Aluminij 0:0;
Maribor – Celje 0:0;
Ankaran Hrvatini – Gorica 0:2 (0:2); strelca: 0:1 Osuji (12.), 0:2 

Kapić (17.);
Domžale – Triglav Kranj 6:1 (3:1); strelci: 1:0 Bizjak (11.), 1:1 Po-

platnik (22., z 11 m), 2:1 Ibričić (23., z 11 m), 3:1 Bizjak (38.), 4:1 Maj-
cen (74., avtogol), 5:1 Dobrovoljc (78.), 6:1 Hebaj (90.);

Krško – Olimpija Ljubljana 2:4 (2:1); strelci: 1:0 Jurina (8.), 1:1 
Savić (25.), 2:1 Škrbić (33.), 2:2 Alves (53.), 2:3 Vombergar (56.), 
2:4 Alves (74.).
1. OLIMPIJA 8 6 2 0 20:4 20
2. MARIBOR 8 5 3 0  13:5 18
3. GORICA 8 4 1 3 9:7 13
4. DOMŽALE 8 3 3 2 19:11 12
5. KRŠKO 8 3 2 3 16:17 11
6. RUDAR VELENJE 8 3 1 4  7:10 10
7. ALUMINIJ 8 2 3 3 10:12 9
8. CELJE 8 2 3 3 10:13 9
9. TRIGLAV KRANJ 8 0 4 4 6:16 4
10. ANKARAN HRVATINI 8 0 2 6 7:22 2

Rudar Velenje – 
Aluminij 0:0

RUDAR: Pridigar, Ćoralić, Vu-
klišević, Bolha, Pušaver, Bijol, 
Novak (od 79. Junuzović), Črn-
čič, Tri� ović (od 88. Marko-
vskij), Vizinger (od 56. Radić), 
Mary. Trener: Marijan Pušnik.

ALUMINIJ: Kovačič, Jurče-
vić, Muminović, Jakšić, Vrba-
nec, I. Mensah (od 74. Krajnc), 
Petrovič (od 77. Tahiraj), D. 
Mensah (od 90. Čagalj), Me-
sec, Škofl ek, Nunić. Trener: 
Slobodan Grubor.

IGRALCA TEKME: Pridigar 
(Rudar), Kovačič (Aluminij).

Rudar je za igralce Aluminija 
kar zaželen tekmec, saj so na-
zadnje z njim izgubili avgusta 
lani, od takrat naprej pa zabe-
ležili zmago in dva remija. Ta 
tradicija se je nadaljevala, saj 
sta se ekipi v petek pred nekaj 
manj kot 500 gledalci razšli 
brez zadetkov. A srečanje še 
zdaleč ni bilo dolgočasno, saj 
so npr. kar trije streli končali v 
prečki ali stativi …

Trener Slobodan Grubor je 
na igrišče poslal enako enajste-
rico kot na zadnjem srečanju 
proti Triglavu, po načelu »eki-
pe, ki zmaguje, se ne menjuje«. 
Domačini so začeli zelo pasiv-

Prej 3:3 kot 0:0
Nemanja Jakšić, Aluminij: »Pomembno je, da že na drugi 

zaporedni tekmi nismo prejeli zadetka. Na treningu trdo de-
lamo in sodelujemo, to se pozna tudi na tekmah, vedno bolj 
smo uigrani. Čvrsta obramba je dober temelj ekipe, a konec 
koncev se vsi branimo in napadamo skupaj, kot ekipa. Mor-
da v tem trenutku težje dosegamo zadetke, a pomembno je, 
da prihajamo v priložnosti, z njimi bodo prišli tudi zadetki.«

Slobodan Grubor, Aluminij: »Tekma se je odvijala tako, 
kot smo tudi pričakovali. Vedeli smo, da je Rudar dobra eki-
pa, nevarna predvsem iz prekinitev. Mi smo odigrali 'moško 
tekmo' in zasluženo prišli do točke. Glede na vse dogajanje 
na zelenici je remi tudi realen.«

Marijan Pušnik, Rudar: »Svojim igralcem ne očitam truda, 
a v nekaterih situacijah bi morali pokazati več sodelovanja, 
odigrati bi morali veliko bolj enostavno, da bi lahko prišli do 
zadetkov. Vseeno tekmo ocenjujemo kot dobro, veliko je 
bilo tempa in priložnosti. Aluminij je v prvem polčasu igral 
zelo dobro, glede priložnosti jim je pripadel ta del igre, nam 
pa drugi. Tekma še zdaleč ni bila za 0:0, prej bi lahko bilo 3:3 
ali še kaj več.«

Nogomet � 1. SNL, 8. krog

V kotih 13:0, v strelih v okvir 1:2, v golih 0:0

no, kar so gostje hitro začutili 
in prevzeli vajeti igre v svoje 
roke. Nevarni so bili od same-
ga začetka, ko je bil Nunič v 8. 
minuti sam pred Pridigarjem s 
strani, a je sprožil mimo gola. 
Isti igralec je bil še bližje zadet-
ku v 22. minuti, ko si je znotraj 
kazenskega prostora lepo pri-
pravil prostor za strel, žoga pa 
je namesto gola zadela preč-
ko. Že v naslednjem napadu je 
najboljši domači strelec John 
Mary vrnil z enako mero, le da 
je zadel stativo. »Mary je ne-
verjetno močan, izjemno tež-
ko ga je pokrivati. Poleg tega 
gredo vse žoge proti njemu, 
zato smo imeli z njim res veliko 
dela,« je po srečanju dejal cen-
tralni branilec Aluminija Nema-
nja Jakšić. 

Sledili so novi napadi Alu-
minija, ki je najlepšo akcijo na 
tekmi izvedel v 33. minuti. Ta-
krat je žoga »iz prve« potova-
la od noge do noge Vrbanca, 
Škofl eka, Meseca, na koncu 
prišla do I. Mensaha, ki jo je 
usmeril proti golu, Mesec ji je 
spremenil smer in jo poslal v 
mrežo, a je sodnik upravičeno 
označil prepovedan položaj. V 
39. minuti so Kidričani znova 
lepo kombinirali, I. Mensah je 

natančno ustrelil proti golu, a 
je Pridigar z zadnjimi močmi 
žogo odbil – v prečko … Gol 
je v teh trenutkih dobesedno 
»visel v zraku« … »V prvem 
polčasu smo bili veliko boljši 
tekmec in bi morali oditi na 
odmor s prednostjo,« je ta del 
kratko opisal Jakšić.

V drugem delu se je slika 
delno spremenila, saj so bili 



V sejni sobi športne dvorane 
Mladika je bila pred dobrim 
tednom  redna skupščina Žen-
skega odbojkarskega kluba 
GSV Zava Ptuj. Na njej so izvoli-
li vse organe kluba, predsedni-
ško funkcijo so znova zaupali 
Štefanu Vrbnjaku, za podpred-
sednico pa so izvolili bivšo 
odlično igralko in tudi trenerko 
v klubu Jasno Cvitanič. 

V zelo urejeni športni sredi-
ni so si zadali realne športne 
tekmovalne cilje za sezono 
2017/18. Ti so na eni strani po-

vezani s člansko ekipo, ki bo 
igrala v 2. slovenski ligi vzhod, 
v njej pa si Ptujčanke želijo za-
sesti mesta na vrh ali tik pod 
njim. Na drugi strani so cilji po-
vezani z dobrim delom z mla-
dimi selekcijami, katere koor-
dinacijo in vodenje je prevzela 
Marijana Gojkošek Horvat. 
Štefan Vrbnjak je predstavil 
tudi bogato zgodovino ptuj-
skega ženskega odbojkarske-
ga kluba, ki letos praznuje 30 
let uspešnega delovanja.

torek � 12. septembra 201710 Šport
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Štefan Vrbnjak je novi-stari predsednik ŽOK GSV Zava Ptuj.

Drava Ptuj – Roltek 
Dob 1:0 (0:0)

STRELEC: 1:0 Šalamun (79.)
DRAVA PTUJ: Domjan, Flis, 

Petek, Lonzarič, Vezjak, Love-
njak (od 58. Džafi ć), Školnik, 
Šalamun, Marcius (od 75. Ko-
lar), Čeh, Panikvar (od 58. Vaj-
da). Trener: Simon Sešlar.

ROLTEK DOB: Čretnik, Šmi-
goc, Splichal (od 23. Mirtič), 
Nemanič, Hočevar, Kunstelj, 
Leskovar, Račić, Avbelj (84. 
Repnik), Cesar, Andjelić (od 
79. Jarović). Trener: Damijan 
Romih.

Televizijski prenos je očitno 
dal ekipama Drave in Rolteka 
dodatnega zagona, da sta se 
zares potrudili in prikazali dina-
mično, borbeno in všečno no-
gometno predstavo. V njej ni 
manjkalo dobrih akcij, zaključ-
nih strelov, izrednih posredo-
vanj vratarjev …

Prav vratarja sta imela naj-
več dela, saj so igralci obeh 
ekip sprožili veliko nevarnih 
strelov. Ob začetnem pritisku 
modrih in idealni globinski žogi 
je Marcius sprožil čez vrata, 
medtem ko so bili igralci Doba 
orientirani na hitre prehode v 
napad. Že v prvem je Splichal 
natančno meril, a se je z vr-
hunsko parado izkazal vratar 
Domjan. V prvi polovici prve-
ga dela so gledalci spremljali 
rahlo pobudo Drave, ki si je 
ustvarila nekaj polpriložnosti, 
medtem ko so bili v nadaljeva-
nju gostje bližje zadetku. Poiz-
kušali so Šmigoc, Račić, Cesar 

in Leskovar, a Domjan, ki vsak 
dan trenira pod vodstvom Da-
vida Veseliča, je vedno odlično 
posredoval. Po tekmi je mladi 
vratar Drave o svojem opra-
vljenem delu dejal: »Zadovo-
ljen sem s tekmo in s tem, kako 
sem opravil delo. Imel sem 
nekaj dobrih posredovanj, s 
katerimi sem prinesel zaneslji-
vost svoji ekipi. Vsi skupaj smo 
se morali za zmago zelo potru-
diti.« Na drugi strani je po pro-
doru aktivnega Vezjaka akcijo 
dobro zaključil Čeh, nato pa je 
poizkusil še Flis, a tudi vratar 
Rolteka Čretnik se je izkazal s 
posredovanji.

Dravi številne 
priložnosti in zadetek

V drugem polčasu je imel go-
stujoči vratar precej dela, med-
tem ko je domači le nekajkrat 
zanesljivo posredoval. Tempo 
igre je nekoliko upadel, a Dra-
va je bila ves čas napadalno 
usmerjena. Gostje so s hitrimi 
transformacijami prav tako 
prihajali v polpriložnosti in so 
delovali kot uigrana ekipa; naj-
lepšo priložnost v drugem delu 
je zapravil Cesar. Ptujčani so jih 
imeli bistveno več in so iz tega 
zornega kota na koncu tudi 
zasluženo prišli do zmage. Naj-
prej je Šalamun nastavil žogo 
Čehu, čigar prvi strel je Čretnik 
obranil, drugega pa je sprožil 
čez vrata. Še bolj se je gostujo-
či vratar izkazal v 61. minuti, saj 
je Šalamun natančno diagonal-
no streljal, a je žogo s skrajnimi 
močmi odbil v kot. Kapetan 
domačih Čeh je sijajno izvedel 
tudi prosti strel s približno 30 
metrov, a žoga je zgrešila cilj 
za nekaj centimetrov. 

Po seriji akcij je padel tudi za-
detek, saj je po podaji s strani 
Šalamun v slogu izkušenega 
strelca spretno poslal žogo v gol 
– 1:0. Do konca tekme je bilo še 

zelo zanimivo, saj je Roltek želel 
izenačiti in je vršil konstanten 
pritisk, Drava pa je izvedla nekaj 
nevarnih protinapadov, zadnje-
ga je s strelom za nekaj centime-
trov čez vrata zaključil Džafi ć. Po 
zadnjem sodniškem pisku so se 
Ptujčani s svojimi navijači veselili 
novih treh točk. V zelo izenačeni 
tekmi, ki bi se lahko obrnila v eno 
ali v drugo smer, so bili srečnejši 
in spretnejši.

Foto: Črtomir Goznik

Luka Šalamun (Drava, modri dres) je bil zelo aktiven na tekmi z Roltekom, krona je bil njegov 
zadetek, ki je odločil srečanje.

Nogomet � 2. SNL, 6. krog

Šalamun odločil dinamično predstavo
Odbojka � ŽOK GSV Zava Ptuj

Brez sprememb na 
čelu ptujske odbojke

Šest ekip s štirimi 
točkami

Po šestih odigranih krogih 
je zanimiva predvsem situaci-
ja na dnu lestvice, saj ima kar 
šest (!) ekip na svojem računu 
4 točke. Zadnja se je k temu 
»vlakcu« pridružila ekipa Fuži-
narja, ki je kot zadnja v sezoni 
vknjižila zmago – tudi s pomo-
čjo dravašev Goloba in Gajića, 
slednji je celo dosegel odločilni 
zadetek.

Pri vrhu ni prišlo do spre-
memb, saj so ekipe Mure, Ja-
drana, Drave in Kalcerja slavile 
zmage. Najprepričljivejši so bili 
varovanci Anteja Šimundže, v 
derbiju osrednje Slovenije je 
slavil Kalcer, preostala dvoji-
ca iz vodilnega četverčka pa 

je morala za minimalni zmagi 
napeti vse moči. Jadran je pro-
ti Bravu v gosteh nadoknadil 
zaostanek 2:0 in slavil 2:3. Vod-
stva 2:0 niso uspeli zadržati niti 
domačini v Sežani, kjer pa go-
stom iz Brežic ni uspel popoln, 
pač pa le delni preobrat – do 
točke so prišli v zadnji minuti 
srečanja. 

Na vrhu lestvice strelcev so 
Anel Hajrić (Radomlje, 7 zadet-
kov), enega manj je dosegel 
Luka Bobičanec (Mura), štiri 
je doslej zabil Marko Panikvar 
(Drava). 

REZULTATI 6. KROGA: 
Drava Ptuj – Roltek Dob 1:0 

(0:0); 
Bravo – Jadran Dekani 2:3 

(2:2); strelci: 1:0 Zorc (11.), 2:0 
Agboyi (26., z 11 m), 2:1 Vekić 

(34.), 2:2 Stepančič (40.), 2:3 
Ščulac (59.);

Cherrybox 24 Tabor Seža-
na – Brežice Terme Čatež 2:2 
(1:0); strelci: 1:0 Stančič (5.), 
2:0 Pavić (64.), 2:1 Špiler (65.), 
2:2 Trojak (90.); rdeča kartona: 
Žerjav (48., Brežice), Gavrić 
(77., Sežana);

Mura – Farmtech Veržej 6:2 
(3:1); strelci: 0:1 Volmajer (28.), 
1:1 Boškovič (36.), 2:1 Maroša 
(43.), 3:1 Bobičanec (45.), 4:1 
Kolar Robnik (49., avtogol), 
5:1 Kozar (52.), 6:1 Bobičanec 
(55.), 6:2 Ficko (62.);

Fužinar Ravne Systems – 
Rogaška 2:1 (1:0); strelci: 1:0 
Rokavec Mika (13.), 1:1 Čuček 
(46.), 2:1 Gajić (48.);

Kalcer Radomlje – Ilirija 1911 
5:2 (3:1); strelci: 1:0 Cerar (17.), 
1:1 Potočnik (20.), 2:1 Grvala 

(34.), 3:1 Hajrić (44.), 4:1 Roglić 
(51.), 4:2 Vidic (58.), 5:2 Cerar 
(90.);

Krka – Brda 0:0.
Srečanje Zarica Kranj – Naf-

ta 1903 je bilo prestavljen zara-
di dežja.
1. MURA 6 5 1 0 19:5 16
2. JADRAN DEKANI 6 4 2 0 12:6 14
3. RADOMLJE 6 4 1 1 17:11 13
4. DRAVA PTUJ 6 4 1 1 15:9 13
5. BREŽICE 6 3 2 1 9:8 11
6. TABOR SEŽANA  6 2 4 0 10:8  10
7. ILIRIJA 1911 6 3 0 3 13:11 9
8. AŠK BRAVO 6 3 0 3 8:8 9
9. NAFTA 1903 5 2 1 2 5:5 7
10. BRDA 6 1 2 3 6:9 5
11. ROLTEK DOB 6 1 1 4 7:8 4
12. ZARICA KRANJ 5 1 1 3 6:9  4
13. KRKA 6 1 1 4 5:10 4
14. ROGAŠKA 6 1 1 4 4:11 4
15. FAR. VERŽEJ 6 1 1 4 5:13 4
16. FUŽINAR  6 1 1 4 7:17 4

Na klopi dva 
novinca

Trener Drave Simon Se-
šlar je imel tokrat na klopi 
dva novinca, ki bi lahko v 
prihodnjih krogih debitira-
la v dresu Drave. Prvi – Su-
laimon Fatai Adedoja – je 
univerzalen nogometaš, 
ki je pred leti že bil član 
ptujske ekipe, nato je igral 
v Gerečji vas, nazadnje pa 
je nastopal v Avstriji. Dru-
gi novinec je krilni igralec 
Ignacio Nahuel Cuff aro; 
gre za nadarjenega mla-
dega Argentinca z italijan-
skim potnim listom.Damjan Romih, trener NK Roltek Dob: »Domačinom česti-

tam za zmago, a glede na prikazano mislim, da smo si zaslu-
žili vsaj točko. V prvem polčasu smo si ustvarili nekaj izrazitih 
priložnosti, ki jih nismo izkoristili, medtem ko so domačini 
imeli več lepih priložnosti v nadaljevanju. Naredili smo eno 
večjo napako, ki so jo domačini znali izkoristiti. Mislim, da so 
gledalci videli zelo gledljivo tekmo, polno akcij in dinamike, 
tako da so lahko bili s prikazanim zadovoljni.«

Žan Flis, Drava: »Prvi polčas smo se nekoliko 'lovili' in ni-
smo izkoristili priložnosti. V obrambi smo imeli nekaj težav, 
vendar se je nekajkrat izkazal naš vratar Domjan. Med polča-
som smo se s trenerjem dogovorili, kaj je treba popraviti in 
kje lahko igramo bolje. Dogovor smo potem tudi upoštevali 
na igrišču in smo z boljšo igro v nadaljevanju prišli do nove 
zmage.«

Člani ŠD FC Hiša daril Ptuj so 
zaključili uvodni del priprav, v 
katerih so na atletski stezi in 
v naravi postavili bazo za vse 
nadaljnje napore. Sedaj so se 
preselili v dvorano, na parket, 
in že odigrali prvo pripravljal-
no tekmo. Sledi taktično-teh-
nični del priprav, navdušuje pa 
delovna vnema in pripadnost 
klubu, predvsem pa usmerje-
nost k skupni viziji stroke in 
igralcev – ponovni uvrstitvi v 
1. ligo.

Ptujčani so naredili rez in v 
članski ekipi pustili samo igral-
ce futsala. »Ekipa je izredno 
mlada, a talentirana. Glede na 
doslej opravljeno delo in pri-
stop se ni bati za rezultat. Se-

veda bodo svoje naredile tudi 
izkušnje, potrebno bo tudi 
kanček sreče, toda vsi sku-
paj se zavedamo, da rezultat 
prinašajo delo, odnos, ekipni 
duh in poštenost do samega 
sebe, do soigralcev, do ekipe, 
do sponzorjev in navijačev,« je 
dejal trener Dejan Kraut. 

FC Hiša daril Ptuj začne tek-
movanje v 2. ligi vzhod konec 
meseca v domači dvorani, 29. 
9. se bo z začetkom ob 20.15 
pomerila z ekipo Dlan Logatec.

Ptujčani obljubljajo borbo 
na vsaki tekmi, pred sabo pa 
imajo samo en cilj – FC Ptuj po-
peljati ponovno v 1. slovensko 
futsal ligo.

Futsal � FC Hiša daril Ptuj

Izključno z igralci 
futsala

Foto: 

Utrinek s treninga
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Gradbeni zakon, ki ga je Ministrstvo za okolje 
in prostor (MOP) poslalo v vladni postopek, na 
novo ureja področje graditve objektov in s tem 
nadomešča veljavni Zakon o graditvi objektov. 
Iz zakona se izločajo vsebine veljavnega zako-
na, ki se nanašajo na regulacijo poklicev in de-
javnosti pooblaščenih arhitektov in inženirjev, 
saj bo to področje po novem predmet ločenega 
zakona, to je Zakona o pooblaščenih arhitektih 
in inženirjih. Gradbeni zakon je pripravljen v obli-
ki čistopisa, kot povsem nov zakon, pri čemer 
ohranja ali nadgrajuje kar nekaj ureditev, ki jih 
je poznal že veljavni zakon, obenem pa uvaja ne-
katere bistvene novosti. Gradbena dovoljenja bo 
tako mogoče pridobiti na podlagi manj obsežne 
dokumentacije, ki jo bo sicer natančneje določal 
pravilnik o projektni dokumentaciji kot podza-
konski akt.
Gradbeni zakon bo združil postopka izdaje grad-
benega dovoljenja in okoljevarstvenih soglasij. 
Presoja vplivov na okolje se bo namreč izvajala 
že v fazi izdaje gradbenega dovoljenja, torej se 
bo vodil le še en postopek. Zaključil se bo z eno-
tnim gradbenim dovoljenjem z utemeljitvijo, ki 
bo zadostila tako okoljskim kot gradbenim pred-
pisom.
Gradbeni zakon bo olajšal pogoje za nekatere vr-
ste gradnje in del. Gradbenega dovoljenja tako 
po novem ne bo več treba pridobiti za odstrani-
tev objektov (potrebna bo samo še prijava za za-

četek gradnje) in za začasne objekte, namenjene 
prireditvam in za čas sezone. Dovoljenje ne bo 
potrebno tudi za širjenje obsega vzdrževalnih 
del, za katera ni obvezna pridobitev gradbenega 
dovoljenja za manjše rekonstrukcije.

Krajši postopek izdaje gradbenega 
dovoljenja
Predlog zakona predvideva tudi skrajšan posto-
pek za izdajanje gradbenih dovoljenj. Pogoj za 
uvedbo tovrstnega postopka bo predložitev so-
glasja vseh oseb, ki imajo status stranke, vseh 
predpisanih mnenj in pozitivnega mnenja občine 
glede skladnosti s prostorskimi akti in drugimi 
morebitnimi predpisi občine.
Občine bodo dobile pri izdaji dovoljenj večjo 
vlogo, saj bo njihovo mnenje obvezno. Gradnje, 
za katere ne bo potrebno gradbeno dovoljenje, 
bodo temeljiteje nadzorovane, to nalogo bodo 
imele občinske inšpekcije.

Poenostavljen postopek pridobitve 
uporabnega dovoljenja
Uporabno dovoljenje, ki je pogoj za dodelitev hi-
šne številke, se bo za objekte izdalo brez poseb-
nega ugotovitvenega postopka in opravljenega 
tehničnega pregleda. Pogoj za njegovo izdajo 
bo le popolna zahteva za izdajo uporabnega 
dovoljenja, ki jo vloži investitor po dokončanju 

gradnje. Upravni organ bo dovoljenje izdal v 15 
dneh od vložitve popolne zahteve.
Tehnični pregled in poseben ugotovitveni posto-
pek pa je za pridobitev uporabnega dovoljenja 
predviden za zahtevne objekte in objekte, ki ima-
jo vpliv na okolje.

Obvezna prijava začetka gradnje
Prijava začetka gradnje bo obvezna, predvideva 
Gradbeni zakon. Pristojnemu upravnemu orga-
nu jo mora vložiti investitor. In sicer najkasneje 
osem dni pred začetkom gradnje objekta, za ka-
terega želi pridobiti gradbeno dovoljenje. Prijavi 
bo treba priložiti projekt za izvedbo, z njo pa se 
o začetku del seznani inšpekcijo in upravne or-
gane.

Možnost legalizacije črnih 
gradenj
Gradbeni zakon, ki ga predlaga MOP, predvide-
va tudi možnost legalizacije neproblematičnih 
nedovoljenih gradenj. Za objekte, starejše od 
20 let, bo mogoče pridobiti dovoljenje za objekt 
daljšega obstoja, kar pomeni, da ga lastniku ne 
bo treba porušiti. Legalizacija mlajših objektov, 
ki imajo dopustna neskladja z gradbenimi dovo-
ljenji, pa bo mogoča v prehodnem obdobju petih 
let (to pomeni v petih letih od uveljavitve zako-
na), še predvideva Gradbeni zakon.



12 KAKOVOST BIVANJA, oglasna priloga Štajerskega tednika

Teleing je na območju Spo-
dnjega Podravja in Pomur-
ja v preteklih letih močno 
zaznamoval razvoj teleko-
munikacij. Njegov razvoj je 
direktor družbe Janez Smol-
kovič opisal takole: »Podjetje 
Teleing je že 22 let prisotno 
na trgu telekomunikacij kot 
ponudnik storitev v omrežjih 
kabelske televizije. Od leta 
2007 intenzivno gradimo 
tudi lastno optično omrežje; 
zadali smo si cilj, da do leta 
2020 pripeljemo optiko v 
domove vseh naših naročni-
kov kabelske televizije, in to 
brezplačno. To ostaja glavni 
cilj tudi za naprej. 
Ko je bilo podjetje ustano-
vljeno, je bila osnovna ideja 
bolj inženiring na področju 
telekomunikacij za vse ope-
raterje, zato tudi ime Te-
leing – telekomunikacijski 
inženiring. Z razvojem in 
zaposlitvijo sodelavcev je 
glavni fokus postal ponud-
ba storitev v omrežju kabel-
ske televizije. Te smo v letih 
1999–2002  z lastnimi sred-
stvi nadgradili v dvosmerna 
omrežja, da smo lahko začeli 
ponujati širokopasovni do-
stop do interneta. Potem je 
nekako postalo jasno, da gre 

razvoj v smeri čedalje višjih 
hitrosti in prenosov podat-
kov – potrebe so res čedalje 
večje. Še vedno velja, da je 
optika lahko prenosni medij 
prihodnosti in da sedaj še 
zdaleč ni izkoriščena v celo-
ti. Omogočala bo lahko vse 
tiste storitve, ki še prihajajo 
in so res zahtevne glede širo-
kopasovnih povezav.«

Znano je, da je v teku pri-
ključevanje Teleinga k 
Telemachu, na področju 
gradnje omrežij pa boste 
ostali pod znamko Teleing. 
Kakšna bo vaša dinamika 
razvoja v prihodnje?

J. Smolkovič: »Področje te-
lekomunikacij se izredno 
hitro spreminja, poteka boj 
za vsakega naročnika. Tudi 
globalno, na svetovnem ali 
evropskem trgu, prihaja do 
konsolidacije operaterjev. 
Na področju vsebin in na 
področju tehnologij so po-
trebna ogromna vlaganja, 
zato, razumljivo, prihaja do 
povezovanj in združitev – 
samo tako se lahko zagotovi 
ekonomija obsega, ki edina 
lahko zagotavlja, da je sto-
ritev konkurenčna. Temu se 
tudi sami enostavno nismo 
mogli izogniti. Teleing bo 

Samo ekonomija obsega zagotavlja 
konkurenčnost

v enem delu – kot Teleing 
gradnje – tudi naprej obsta-
jal. Ravno s to načrtovano 
strateško povezavo, s Tele-
machom, bodo zagotovlje-
ni tudi viri za financiranje 
dokončanja vseh optičnih 
omrežij v vseh 15 občinah, 
kjer smo jih začeli graditi.«

Ko pa govorimo o ponudbi 
vsebin, vaši naročniki pri-
hajajo pod okrilje Telema-
cha?

J. Smolkovič: »Treba je po-
vedati, da združitev še ni 
dokončna, saj je stvar trenu-
tno v presoji na Agenciji za 
varstvo konkurence. Namen 
je, da bo po zaključnem po-
stopku storitveni del v okviru 
Telemacha; naročniki bodo iz 
tega naslova prejeli dostop 
do več raznovrstnih vsebin, 
še višje hitrosti interneta in 
seveda dostop do mobilnih 
storitev. Trend uporabe mo-

bilnih naprav in povezljivosti 
do spleta kjerkoli in kadar-
koli je seveda v izjemni rasti. 
Tudi naši naročniki pričaku-
jejo konvergenčne storitve, 
fiksne in mobilne na enem 
računu, in samo tisti opera-
terji, ki lahko to zagotovijo, so 
konkurenčni. To so tiste pred-
nosti, ki jih bodo naročniki po 
končani priključitvi Teleinga 
k Telemachu občutili.«

Koliko sodelavcev bo osta-

lo pri Teleingu in koliko jih 
bo odšlo k Telemachu?

J. Smolkovič: »Vsi naši so-
delavci imajo pogodbe za 
nedoločen čas, tako bo tudi 
v prihodnje. Po zaključe-
nem postopku bo del njih  
zaposlen v novem podjetju 
Teleing gradnje, večji del 
ostaja v osnovnem podjetju 
Teleing, kjer bodo skrbeli za 
delovanje storitev, kar so po-
čeli tudi do sedaj.«
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Paket NLB Poslovni Start 
za samo 1 EUR/mesec.

www.nlb.si/poslovni-start

Ob prvih korakih po odprtju svojega d.o.o. ali s.p. potrebujete prave rešitve, da 
vam olajšajo vstop v podjetniški svet. Za vas imamo paket Poslovni Start, ki združuje 
osnovne bančne storitve za vsakodnevno poslovanje. Obiščite nas v kateri koli 

NLB Poslovalnici, spoznajte prednosti paketa in plačujte samo 1 evro na mesec*.  

* Ponudba velja za novoustanovljena podjetja, podjetnike in zasebnike iz segmenta malih 
podjetij (mikro in majhne družbe), ki na trgu poslujejo manj kot eno leto. Paket je omejen na 
obdobje 18 mesecev od odprtja NLB Poslovnega računa.
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Jubilejni, 50. Mednarodni 
obrtni sejem (MOS) prina-
ša še bogatejšo ponudbo 
in segmentacijo sejma na 
pet ključnih področij: MOS 
– gradnja in obnova doma, 
MOS – kamping in karava-
ning, turizem in prehrana, 
MOS – oprema in materiali 
za obrt in industrijo, MOS – 
poslovne storitve in poslov-
ne priložnosti v tujini, MOS 
– izdelki široke potrošnje. 
Sejem ima prvo državo par-
tnerico v zgodovini, Hrva-
ško, ki zaradi svoje bližine in 
tudi sicer že dobrega sode-
lovanja med podjetniki na 
obeh straneh meje odpira 
nove priložnosti za krepitev 
gospodarskega sodelova-
nja. Na 50. MOS se bo tako 
od 12. do 17. septembra 
predstavilo 1478 razsta-
vljavcev, od tega direktno 
883, iz 30 držav.

Celovita ponudba 
gradnje in obnove 
doma
Še večjo segmentacijo 
vsebinskih področij sejma 
bodo pospremile spremem-
be ponudbe po sejemskih 
dvoranah. Program stavb-
nega pohištva se tako seli 
v sejemsko dvorano D, s 
čimer bodo v Celju v dvo-
ranah na vzhodnem delu 
sejmišča zaokrožili celovito 
ponudbo programa gradnje 
in obnove doma. »S koncen-
tracijo ponudbe na enem 
mestu bomo še okrepili že 
doslej najobsežnejše podro-
čje gradnje in obnove doma 
od izdelkov in storitev, ki jih 
gospodinjstva in poslovni 
uporabniki potrebujejo na 
začetku gradnje ali obnove, 
do notranje opreme,« je na 
novinarski konferenci pred 
sejmom dejal izvršni direk-
tor Celjskega sejma Robert 
Otorepec.
Sejemsko dogajanje zazna-
mujejo sejemski popusti in 
ugodnosti razstavljavcev, 
obiskovalci pa lahko izko-
ristijo tudi številne brez-
plačne nasvete neodvisnih 
strokovnjakov. Celjski sejem 
tudi na 50. MOS nadaljuje 
projekt MOSovih svetoval-
nic, ki so bile zelo dobro 
sprejete. Obiskovalci bodo 
lahko na sejmu pridobili na-
svete o učinkoviti rabi ener-
gije in uporabi obnovljivih 

virov energije od neodvisnih 
svetovalcev ENSVET. Kako 
se lotiti gradnje, bo obisko-
valcem svetoval Martin Pel-
cl, MojMojster.net. Notranja 
oblikovalka Andreja Jese-
nek pa bo obiskovalcem 50. 
MOS na voljo konec tedna 
(petek–nedelja). Pripravi-
la bo aktualna predavanja 
in individualna svetovanja 
o notranjem opremljanju 
doma za večjo kakovost bi-
vanja.
Ponudba s tega področja 
se nadaljuje tudi v osre-
dnjem atriju sejmišča, ki bo 
letos v znamenju Bivalnega 
okolja tretjega tisočletja. 
Obiskovalci si bodo lahko 
v živo ogledali dom priho-
dnosti – leseni mobilni dom 
prihodnosti in vse kar sodi 
zraven. Ureditev atrija zaje-
ma materiale čistih linij, mo-
dernizem s kovinsko noto, 
dodajanjem elementov ste-
kla, hkrati pa sonaravnost, 
samooskrbnost in končni iz-
gled, ki nas popelje v tretje 
tisočletje.

Dom na kolesih
Na jubilejnem, 50. MOS 
bodo na svoj račun prišli še 
ljubitelji aktivnega preživlja-
nja prostega časa v naravi; v 
razstavnem programu bodo 
avtodomi, prikolice in šo-
torske prikolice, šotorska in 
kamping oprema, oprema 
za outdoor aktivnosti, kam-
ping in karavaning destina-
cije, mobilne hiške. 
Najmlajši obiskovalci bodo 
lahko uživali na napihljivih 
igralih, Kamp Menina in 
Iška adventures pa bosta 
poskrbela za outdoor aktiv-
nosti.

Podjetniki do 
koristnih informacij 
tudi pri OZS 
in gospodarskem 
ministrstvu
OZS se bo tradicionalno 
predstavila v sejemski dvo-
rani L1 skupaj s strokovni-
mi sekcijami, območnimi 
zbornicami ter domačimi in 
tujimi partnerji. Del predsta-
vitve bo znova Ulica obrti, 
ki bo organizirana po na-
čelu »vse na enem mestu«, 
saj bodo lahko obiskovalci 
videli predstavitev posame-
znih poklicev: oblikovalec 

Ob 50. jubileju se bo predstavilo 
skoraj 1500 razstavljavcev

kovin – orodjar, mizar, ga-
stronom-hotelir, kamnosek, 
električar, pečar – polaga-
lec keramičnih oblog, tesar, 
pek, slaščičar, avtoserviser 
in avtokaroserist.
Z razstavo na temo lesa 
želi Slovenija krepiti prepo-

znavnost slovenskega in-
dustrijskega oblikovanja in 
arhitekture v lesu ter lesar-
skih inovativnih izdelkov. Na 
razstavi Čar v lesu – drzno 
in inovativno v lesu bodo 
razstavljeni slovenski izdelki 
iz masivnega lesa, ki izkazu-

jejo vrhunsko oblikovanje. 
Poudarek razstave je smi-
selnost rabe lesa. Les je lah-
ko tudi generator razvoja, 
podjetništva in ustvarjanja 
novih delovnih mest.

Prvi dan vstopnice 
po 2 EUR, preostale 
dni ceneje na sejem 
po 16. uri
Obiskovalci 50. MOS bodo 
prvi sejemski dan (torek, 
12. 9.) za vstopnico ponov-
no odšteli le simbolična 2 
evra. Ostale sejemske dne-
ve pa lahko cenejše vsto-
pnice izkoristijo vsak dan 
po 16. uri. Vstopnice se 
pocenijo za vse ciljne sku-
pine, parkirišče pa bo vsak 
dan po 16. uri brezplačno. 
Posebno pozornost bodo v 
Celju znova namenili tudi 
družinam, ki bodo za vsto-
pnico odštele le 10 evrov 
(po 16. uri 8 evrov).
V Celjskem sejmu obisko-
valce vabijo, da si za lažje 
načrtovanje sejemskega 
obiska dnevni program do-
gajanja ogledajo na www.
ce-sejem.si, kjer sproti ob-
javljajo zanimive sejemske 
vsebine.
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Kakovost lesnih peletov, ki 
kot obnovljiv vir energije 
predstavljajo alternativo sis-
temom ogrevanja na kurilno 
olje, se je po slabših rezulta-
tih testiranja izpred dveh let 
vendarle izboljšala, z zado-
voljstvom ugotavlja Zveza 
potrošnikov Slovenije (ZPS). 
Z ustreznimi peleti je ogre-
vanje po njihovem prijazno 
do okolja, varčno in udobno.
Kot so sporočili iz ZPS, so 

S kakovostnimi lesnimi peleti 
je ogrevanje varčno
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Velik del stroškov si uporabni-
ki lahko prihranijo s pregledom 
kurilnih naprav že pred sezono 
in pravilno nastavitvijo regula-
cij. Pomembno je tudi pravo-
časno ukrepanje ob napakah, 
ki se lahko pojavijo med delo-
vanjem naprav. Slabo izgoreva-
nje kuriv opazimo lahko tudi ob 
močnejšem vonju in dimu.
Kotli na trdo gorivo (les, peleti, 
sekanci) naj bodo očiščeni, kajti 
tako omogočimo prenos toplo-
te s kuriva na kovino (kotel) in 
s tem na vodo, ki se pretaka po 
radiatorjih. Čiščenje teh kotlov 
in dimnih naprav priporočam v 
sezoni vsaj na dva meseca, dru-
gače pa se upoštevajo navodila 
proizvajalcev kotlov.

Pri kotlih na kurilno olje priporo-
čamo najprej nabavo zadostne 
količine goriva, nato naj vam di-
mnikarji očistijo kotel in dimnik. 
Serviserja pa priporočamo po 
teh opravljenih delih, kajti samo 
tako je mogoče vaš kotel nasta-
viti na najboljši izkoristek.
Če v prostorih za ogrevanje 
uporabljamo radiatorje, preglej-
mo in očistimo tudi te.
Toplotne črpalke in klima na-
prave, ki zajemajo toploto iz 
zraka okolice, naj bodo čiste. 
Pomembno je pregledati zuna-
nje enote in jim zagotoviti do-
ber pretok zraka. Pri notranjih 
enotah klima naprav, ki jih upo-
rabljamo za ogrevanje, pa je 
treba očistiti filtre zraka. Pripo-
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Ogrevanje pomeni velik strošek uporabnikom in lastnikom stavb.

��������	
��	�������

ročamo še razkuževanje pred-
vsem starejših klima naprav. Z 
njihovim razkuževanjem prepre-
čimo slabe vonjave ter uničimo 
plesni in bakterije, ki nastanejo 
po daljši uporabi klim pri hlaje-
nju prostorov.
Regulacije nastavimo tako, da 
najprej zagotovimo dobro po-
čutje in udobje v naših prosto-
rih, kjer bivamo. Prihranimo pa 
tako, da v času, ko prostorov ne 
uporabljamo (nočni čas, poči-
tnice, delavnice in pisarne, ko 
smo odsotni), znižamo tempe-
raturo v prostorih. Znižamo za 
toliko, da prostorov ne ohladi-
mo preveč, kajti pri naslednjem 
zagonu mora temperatura do-
seči zagotovljeno sobno vre-
dnost.
Novejše regulacije ogrevanj 
omogočajo tudi, da lahko ogre-
vanje prostorov spremljamo in 
nastavljamo tudi preko pame-
tnih telefonov. Vendar vedno 
najprej priporočam, da kurilno 
sezono začnete z mojimi nasve-
ti iz prvega dela tega prispevka.
Branko Kodrič

zdaj po oceni ZPS potrošni-
ka nekoliko lažje napotiti k 
nakupu in uporabi lesnih 
peletov. “Gre namreč za 
surovino, ki bi lahko v priho-
dnosti v Sloveniji vsekakor 
dobila večjo vlogo – vsaj 
takšno, kot jo ima Avstriji in 
Skandinaviji,” so poudarili.
Ob tem so opozorili, da so 
za preboj potrebne tudi ka-
kovostne peči ter ustrezno 
nastavljen sistem gorenja 

letošnji rezultati testiranja 
lesnih peletov spodbudni in 
primerljivi z najrazvitejšimi 
trgi. Med 25 vzorci namreč 
niti eden ni bil neustrezen, 
več kot polovica pa se jih je 
uvrstila v najvišji kakovostni 
razred. Štirje vzorci so sicer 
dosegli slabši rezultat, kot 
bi ga morali glede na cer-
tifikat, a še vedno niso bili 
neustrezni.
“Po testu lesnih peletov smo 
lahko letos prvič res zado-
voljni, saj se v laboratoriju ni 
znašla niti ena vreča z zares 
slabo vsebino. Zdaj lahko 
zgolj upamo, da to pomeni 
dokončno ureditev trga,” je 
ob predstavitvi rezultatov 
dejal Boštjan Okorn iz ZPS.
Test so izvedli v okviru 
projekta Čisti peleti, ki ga 
sofinancira Eko sklad. Za 
podporo neodvisnemu te-
stu lesnih peletov so se po 
besedah direktorja Hinka 
Šolinca odločili, ker se za-
vedajo, da se lahko opti-
malne prihranke energije in 
zmanjšanje onesnaževanja 
zraka doseže le ob upora-
bi kakovostnega kuriva. Pri 
tem pa sta po njegovem 
prepričanju ključna pravilno 
označevanje lesnih peletov 
in dobra informiranost po-
trošnikov.
Zaradi premika na bolje bo 

in odvoda plinov. “Če torej 
želimo, da ogrevanje s pe-
leti ne bo prijazno samo 
do družinskega proračuna, 
ampak tudi do okolja, iz-
berimo kurilno napravo, ki 
ima vsa potrdila oziroma 
certifikate o primernosti in 
skladnosti,” so pozvali. Ka-
kršne koli predelane peči 
se po njihovih navedbah ne 
obnesejo.
Za dobro zgorevanje mora 
biti kurilna naprava vgrajena 
v skladu s proizvajalčevimi 

navodili oziroma predpisi. 
To med drugim pomeni, da 
jo postavimo v primeren 
prostor, kjer je zagotovljen 
zanesljiv, neoviran in kon-
stanten dovod zgorevalne-
ga zraka ter odvod dimnih 
plinov. Ko je naprava vgraje-

na, je treba obvezno opraviti 
prvi dimnikarski pregled; da 
bo ogrevanje zares varno in 
tudi varčno, pa mora upo-
rabnik še poskrbeti za redno 
vzdrževanje kurilne naprave, 
so pojasnili na ZPS.
Pri nakupu lesnih peletov 

naj cena ne bo glavno me-
rilo, svetujejo. Potrošnike 
tako spodbujajo, da pri na-
kupu upoštevajo rezultate 
testa, ki so prosto dostopni 
na njihovih spletnih straneh 
ali v njihovi septembrski šte-
vilki revije ZPStest.



15KAKOVOST BIVANJA, oglasna priloga Štajerskega tednika

, t
or

ek
, 8

. s
ep

te
m

br
a 

2
01

5

www.zatopeldom.com

LAST MINUTE PONUDBA KURIV

0808240
Brezplačni telefon:

CENA Z DOSTAVO:

CENA V SKLADIŠČU:

SESTAVA:
Smreka: 100%
Kur. vr.: od 16,5 do 19 MJ/kg
Pepel:do 1,2%

CE

g
pel:do 1,2%

PELETI FAŠ A2
Smreka

VR
EČ

A3,08€ 1P

215,60€
PALETA 1050 kg

205,31€
1000 kg

VR
EČ

A3,22€ 1P

225,40€
PALETA 1050 kg

215,64€
1000 kg

VR
EČ

A3,15€

2-
5P

220,50€
PALETA 1050 kg

209,98€
1000 kg

VR
EČ

A3,08€

>6
P

215,60€
PALETA 1050 kg

205,31€
1000 kg

CENA Z DOSTAVO

CENA V SKLADIŠČU

SESTAVA:
Jelka/Smreka: 100%
Kur. vr.: od 16,5 do 19 MJ/kg
Pepel: do 0,7%

ARBOREKO A1
Smreka

VR
EČ

A3,65€ 1P

237,25€
PALETA 975 kg

243,31€
1000 kg

VR
EČ

A3,79€ 1P

246,35€
PALETA 975 kg

252,64€
1000 kg

VR
EČ

A3,72€

2-
5P

241,80€
PALETA 975 kg

247,97€
1000 kg

VR
EČ

A3,65€

>6
P

237,25€
PALETA 975 kg

243,31€
1000 kg

www.zatopeldom.com

Ormoška cesta 14  /  2250 PTUJ    Tel.: 02/ 778-10-11   fax.:02/775-28-61

SVETUJEMO - PRODAJAMO - MONTIRAMO - SERVISIRAMO IN GARANTIRAMO

d.o.o.

TRGOVINA INŽENIRING, STORITVE

rT govina

i
m m o

 z nstalacijski  aterial m

n r
è m b m

i  d ugim tehni ni  lago .

IZVEDBA ELEKTRO, STROJNIH IN PLINSKIH INSTALACIJ
DOBAVA, MONTAŽA IN SERVIS:

www.tames.si   -    tames@tames.si

PRODAJA PEÈI NA TRDO GORIVO RAZLIÈNIH PROIZVAJALCEV

TOPLOTNIH ÈRPALK ZA OGREVANJE ALI SANITARNO VODO

KONVEKTORJEV

PEÈI NA BIOMASO

PLINSKIH IN OLJNIH PEÈI VAILLANT, BUDERUS, VIESSMANN, 

JUNKERS,...

PRODAJA RADIATORJEV APOLLO (AKCIJA -33%)

PRODAJA KOMPLET ELEKTROINSTALACIJSKEGA MATERIALA

JESENSKA AKCIJA !

UREDIMO VSE POTREBNO ZA PRIDOBITEV SUBVENCIJE EKO SKLADA IN EKO KREDITA!

TALNEGA, STENSKEGA IN RADIATORSKEGA OGREVANJA

PREZRAÈEVANJA Z REKUPERACIJO

KLIMATSKIH NAPRAV VSEH VRST

SOLARNIH KOLEKTORJEV

SANACIJA DOTRAJANIH DIMNIKOV

OBNOVA KOPALNIC

PRODAJA KOMPLET VODOVODNEGA MATERIALA
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Tudi pri pravilni izvedbi pre-
delnih sten lahko njihova 
zvočna izolativnost razo-
čara. Zakaj? Zvok z druge 
strani stene ne prehaja 
samo skozi steno, temveč 
tudi preko stropa, tal in 
stranskih sten. Kljub temu 

pa lahko storimo več, da bo 
predelna stena dobro pre-
prečila širjenje zvoka med 
prostori. Kako?
Za montažne predelne ste-
ne se namesto običajnih 
gradbenih plošč uporabi 
plošče, posebej izdelane za 

izboljšanje zvočne izolacije. 
Sestavljene so iz treh plasti: 
dvojne plošče in vmesnega 
elastičnega sloja, ki je bi-
stven za izboljšane lastnosti 
plošč. Naslednja možnost 
je, da so plošče na eni stra-
ni obložene z zvočno izola-

cijsko oblogo, debeline npr. 
2 mm. Zaradi majhne debe-
line ne povečujejo skupne 
debeline predelne stene ali 
stenske obloge, priročne 
pa so tudi za izdelavo spu-
ščenega stropa ali stropne 
obloge, ki preprečuje šir-

jenje zvoka med etažami. 
Še tretja možnost je upo-
raba mavčnih plošč, ki so 
bistveno težje kot običajne, 
vgrajujejo pa se enako eno-
stavno kot navadne mavčne 
plošče.
Kadar zidana predelna ste-

Zvočna izolacija med prostori
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www.knaufinsulation.si

IZOLIRAJ MANSARDO. 
BODI KOT JOŽE!
Izberi naravno mineralno izolacijo
Knauf Insulation ECOSE
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Stekleno volno Knauf Insulation ECOSE odlikuje naraven 
izvor, vezivo na bio osnovi in visoka stopnja recikliranih 
surovin. Vrhunsko toplotno izolativen material je negorljiv, 
odlično absorbira hrup in prispeva k boljši kvaliteti zraka 
v notranjih prostorih. Je prijeten za delo saj ne pika, se ne 
praši in je brez vonja.

Knauf Insulation, d.o.o., Škofja Loka
svetovanje@knaufinsulation.com
tehnično svetovanje: 04 5114 105
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KnKnauauf f f Innssusuusuussuulalalalalaaall tititititition ECOSESS  – 
prihrani energijo poleti in pozimi

IZOLIRAJ MANSARDO.
BODI KOT JOŽE!

Za konkretne nasvete pokličite našo tehnično svetovalno službo na: 
04 5114 105 ali nam pišite na: svetovanje@knaufinsulation.com.

IZOLACIJA, KI  PRISPEVA K BOLJ-
ŠEMU ZRAKU V PROSTORU

Če želite kot izolacijo uporabiti kakovosten 
material svetujemo, da posežete po izolacij-
skem materialu brez fenol – formadelhidnih 
veziv podjetja Knauf Insulation ECOSE. Ta 
izolacija vam bo ponudila optimalno kombi-
nacijo dodane vrednosti izolacije.

Izbirate lahko med filci Knauf Insulation 
ECOSE različnih vrednosti toplotne izola-
tivnosti, katerim seveda prilagodimo tudi 
debeline. Tabelo potrebnih debelin za 
pridobitev subvencije Eko sklada najdete 
na www.knaufinsulation.si.

STREHA NE SME  
ZAMAKATI ALI ROSITI

Sicer pa je poleg izolacije v strešno kon-
strukcijo potrebno pravilno namestiti še 
sekundarno kritino in predvsem zaporo 
ali oviro. Le to vas bo namreč rešilo pred 
uničujočo vlago. Sekundarna kritina je 
kvalitetna parapropustna folija, pravilno 
položena in zlepljena. Izolacijo lahko 
nato v vsakem primeru vgrajujemo tesno 
do zgornjih slojev brez tako imenovane-
ga drugega zračnega kanala.
Priporočamo sekundarno kritino Home-
seal LDS 0,04.

Poleg sekundarne kritine mora imeti stre-
ha tudi parno zaporo oz. oviro. Pogosto 
se investitorji sprašujejo kdaj uporabiti 
parno oviro in kdaj zaporo.
Kadar je streha podeskana oziroma ima 
preko špirovcev kakšen drug parozaporni 
material, vgrajujemo  parne zapore (npr. 
Knauf Insulation Homeseal LDS 100).
Parno oviro, ki zagotavlja difuzijsko bolj 
odprto konstrukcijo, pa se svetuje, kadar 
nad špirovci in v zgornji sestavi nimate 
parozapornih materialov (npr. Knauf 
Insulation Homeseal LDS 5).

PRAVILNA SESTAVA  
STREŠNE KONSTRUKCIJE

Za dobro strešno konstrukcijo so bistvenega 
pomena štirje osnovni sloji, tipični za vsako 
pravilno sestavo strehe. Prvi je zračni kanal, p v v v j ,

ki zagotavlja prezračevanje konstrukcije. 
Drugi sloj je sekundarna kritina. Ta dodatno 
preprečuje vdor vode v konstrukcijo. Seveda 
pa je najpomembnejša izolacija – sloj, ki 
p p j jj

ostrešje toplotno, zvočno in požarno izolira. 
Četrti sloj je parna zapora ali ovira, ki 

j p , p

uravnava prehod vodne pare.v v p v p

KnKnKnK aauauauaa f f f InInsssus latioonooo  ECOOOOSESEEE – naravna 
mineralna izolacija visoke kakovosti

KnKnKKK auauauf f InInInsusuuuulalalalatttititiitt ononoo  ECOOSESE – – 
požarno zaščiti

KnKKnauauff InInssususuuuuuuuuulalatititiononon E EEEEEEEEECCCCOCOCOCCCCCCC SESESE – –– 
zvočno zaščiti

Mansarda ali podstrešje s svojo razgibanostjo velja za prijeten in 
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Filci iz steklene volne Knauf Insula-
tion ECOSE® Tehnology so z novo 
tehnologijo vezivnih sredstev na 
naravni osnovi postali prijetni tudi 
za rokovanje, kar pomeni, da ne 
srbijo, ne dražijo  kože in so prijet-
nejši tudi za vgrajevanje. Dokazano 
tudi prispevajo h kakovosti zraka 
v notranjih prostorih, kar dokazuje 
tudi certifikat Indoor Air Comfort.

www.knaufisnulation.si

na ne izolira dovolj, se jo 
lahko dodatno obloži. Za 
tako oblogo uporabimo tež-
je gradbene plošče, med 
oblogo in steno pa dodamo 
sloj izolacije iz mineralne ali 
lesne volne. Če hočemo, da 
je taka obloga učinkovita, 
mora biti vsaj 8 cm odma-
knjena od obstoječe ste-
ne. Kadar nimamo dovolj 
prostora, lahko izolacijsko 
oblogo nalepimo na steno. 

Skupna debelina teh plošč 
je le 33 mm. Zaradi eno-
stavnega postopka vgradnje 
so še posebej primerne za 
stanovanjske ali poslovne 
prostore, ki so že v uporabi, 
saj je delo hitro končano, 
prostora pa s to oblogo bi-
stveno ne zmanjšamo.
Stene, prevrtane z elektro 
dozami, izgubijo tudi do 
polovico svojih zvočnoizo-
lativnih lastnosti. Prav tako 

se poslabša tudi požarna 
odpornost stene. Z upora-
bo posebnih zvočnoizola-
cijskih in požarno odpornih 
elektro doz ohranimo pred-
videne lastnosti predelne 
stene, tudi če je takih pre-
bojev v steni več. Zvočnoi-
zolacijske doze uporabimo 
tudi v stenskih ali stropnih 
oblogah.
Zvok se iz prostora v prostor 
širi tudi preko tal in stropa. 

Da ta prehod zvoka zmanj-
šamo, se na stikih sten (ali 
oblog) s tlemi, stropom ali 
stranskimi stenami upora-
blja dilatacijske gumijaste 
trakove. Podložni trak iz mi-
krogranulirane gume je do-
volj elastičen, da učinkovito 
ublaži vibracije, obenem pa 
dovolj debel, da ga morebi-
tne izbokline v podlagi ne 
predrejo in s tem izničijo 
učinka. www.tednik.si                                                                 
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Obseg gradbenih del v ob-
močju z evrom se je junija 
na mesečni ravni znižal za 
0,5 odstotka, v EU pa za 
0,2 odstotka. Na letni ravni 
je obseg del v območju z 
evrom porasel za 3,4 odstot-
ka, v EU pa za 3,6 odstotka. 
Slovenija je na mesečni 
ravni zabeležila najvišjo, na 
letni ravni pa drugo najvišjo 
rast med državami članica-
mi.
Evropski statistični urad Eu-
rostat je v sredini avgusta 
danes objavil tudi revidirane 
podatke za maj, in sicer se je 
takrat obseg del na mesečni 
ravni v območju z evrom zni-
žal za 0,2 odstotka, v EU pa 
za 0,5 odstotka.
Junija je bil padec na me-
sečni ravni v območju z 

evrom posledica 0,5-odsto-
tnega znižanja obsega del 
na gradbenih inženirskih 
objektih in 0,4-odstotnega 
znižanja gradenj stavb. V EU 
pa se je obseg gradenj stavb 
znižal za 0,2 odstotka, grad-
benih inženirskih objektov 
pa za 0,3 odstotka.
Med članicami, za katere je 
Eurostat imel podatke, so 
padec beležili v Nemčiji (-1,0 
odstotka), Belgiji in Franciji 
(po -0,7 odstotka) ter Veliki 
Britaniji (-0,2 odstotka).
Najvišjo rast so imele Slove-
nija (+12,1 odstotka), Špa-
nija in Slovaška (po +2,2 
odstotka) ter Poljska (+2,1 
odstotka).
Na letni ravni se je v ob-
močju z evrom obseg del 
na stavbah povečal za 3,9 

Rast gradbeništva v Sloveniji 
junija med najvišjimi v EU 
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LUNOS d.o.o.
Robbova ulica 2

1000 LJUBLJANA
080 73 13

LUNOS - PE Maribor
��������	

2000 MARIBOR
�������	

www.lunos.siinfo@lunos.si

STANOVANJSKI 
OBJEKTI 

POSLOVNI 
OBJEKTI 
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odstotka, na gradbenih in-
ženirskih objektih pa za 1,2 
odstotka. V EU je bil obseg 
del pri gradnjah stavb višji 
za štiri odstotke in pri grad-

benih inženirskih objektih za 
2,9 odstotka.
Najvišjo rast so beležile Ma-
džarska (+27,2 odstotka), 
Slovenija (21,2 odstotka), 

Švedska (+17,3 odstotka) in 
Poljska (13,4 odstotka). Pa-
dec sta imeli Romunija (-6,3 
odstotka) in Slovaška (-0,5 
odstotka).

Kako varčevati s 
klimatsko napravo?
Vse več gospodinjstev se 
odloča za vgradnjo kli-
matskih naprav. Te razpo-
redijo v različne prostore 
(dnevna soba, mansarda, 
dnevna sobo + jedilnica, 
kuhinja + jedilnica …), 
zaradi česar je zelo težko 
določiti povprečno po-
rabo električne energije 
klimatskih naprav v go-
spodinjstvih. Ob tem ve-
čina klimatskih naprav ne 
uporablja le za hlajenje, 
temveč v prehodnih ob-
dobjih tudi za ogrevanje.
Velikost klimatske napra-
ve mora biti prilagojena 
dejanskim potrebam po 
hlajenju, zato naj velikost 
naprave določi strokov-
njak. Razlika med zunanjo 
in notranjo temperaturo 
naj bo čim manjša, zaradi 
zdravstvenih razlogov naj 
ne bi bila večja kot 5 do 6 
stopinj Celzija. Pri zagonu 
klimatske naprave ni tre-
ba nižati temperature na 
termostatu, saj se prostor 
ne bo nič hitreje ohladil, 
obstaja pa možnost, da 
bo naprava po nepotreb-
nem hladila bolj, kot je po-
trebno. Če je le mogoče, 
naj bodo zunanje enote 
klimatske naprave posta-
vljene na senčno mesto 
(severna ali vzhodna stran 
zgradbe), saj neposredno 
osončenje poveča rabo 
energije za 10 %. Notra-
nji termostat naj ne bo 
postavljen nad aparati, ki 
odvajajo toploto, saj bo 
klimatska naprava hladila 
bolj, kot je potrebno. Pred 
začetkom sezone je treba 
preveriti stanje naprave in 
količino hladilnega plina. 
Mesečno je treba prever-
jati stanje filtra in ga po 
potrebi zamenjati oziro-
ma očistiti. Zamašen filter 
lahko povzroči od 5 do 
15 % večjo porabo.
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Trajnostna gradnja pred-
stavlja velik delež pri razvo-
ju zelenega gospodarstva, 
saj vključuje vse od načrto-
vanja do gradnje, vključno 
z uporabo virov in mate-
rialov, razvoj izdelkov in z 
njimi povezanih inovacij ter 
storitve in delovna mesta. 
Da bi bila stavba udobna za 
uporabnike, imela minimal-
no porabo energije in virov, 
težila k zmanjševanju vpli-
vov na okolje in k izboljša-
nju celovite gospodarnosti, 
predstavlja trajnostna gra-
dnja pomemben potencial 
za dvig kakovosti življenja 
in zdravja ljudi, zniževanje 
življenjskih stroškov ter 
dvig kapitalske vrednosti 
stavb. Kot taka predstavlja 
velik potencial za razvoj in 
trženje slovenskega zna-
nja ter izdelkov z dodano 
vrednostjo in novih zele-
nih tehnologij. Predstavlja 
podporo razvoju in uporabi 
obnovljivih virov. Prav tako 
je tesno povezana z razvo-
jem konceptov kroženja 
materialov in spreminjanja 
odpadkov v vir za nadaljnjo 
uporabo. Pri tem ima sana-
cija stavb izrazit večkratni 
učinek, ker gre za delov-
no intenzivna vlaganja ter 
pomembno domačo kom-
ponento. Naložbe v ener-
getsko učinkovitost stavb 
ob upoštevanju vseh teh-

Trajnostna gradnja stavb
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Število prodanih objektov je ob tem nara-
slo za tretjino. Več kot polovico prihodkov so
ustvarili na tujih trgih. Največji napredek so 
dosegli v Avstriji, kjer so prihodke povečali za 
tretjino, na italijanskem trgu pa jim je uspe-
lo po daljšem obdobju zatišja opazneje pove-
čati prodajo. Božac izpostavlja še rast prodaje 
v segmentu velikih lesenih objektov. »V Švici 
smo postavili dve prestižni, več kot 500 kva-
dratnih metrov veliki vili,« je dejal Božac.
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V Marlesu prodajajo skoraj izključno individu-
alno zasnovane objekte, ki so izjemno ener-
getsko varčni. »Delež objektov, za katere
dobijo lastniki nepovratne finančne spodbu-
de, se vztrajno povečuje,« pravi in dodaja, da 
kupci v zadnjem času zelo pogosto izrazijo že-
ljo po individualni prilagoditvi objektov, ki so 
jih v Marlesu že postavili. »Tako naši kupci z
nekaterimi prilagoditvami že izvedenih, vide-
nih in preizkušenih objektov te delno spre-
menijo po lastnih željah, hkrati pa ohranijo 
večino prednosti optimalnih in vnaprej pripra-
vljenih tlorisnih rešitev.« Ob tem opažajo, da 
se kupci odločajo za vedno bolj racionalne tlo-
risne rešitve, zaradi česar je površina objektov 
manjša. »V Sloveniji se je povprečna površina 
stanovanjskega objekta, ki smo ga izdelali v
zadnjih treh letih, zmanjšala za dobra dva kva-
dratna metra,« pravi Božac.

��	
���������������
��������������	
���������	
��
������
���	����
�
�	�	��
�����������
������
���	��
����
������

������
��	���
����	���
���	�
���	
������
��	
��
�	�����	
���
����	��	
�� 
����	
�
���	����
�
	�����
�������
������	�
���	!���
��
����
��������
��
����
�	
�
����
�	����
�	�	���
���	���
��������
"#
���������
	���$

Promocijsko sporočilo

�
��������
���������������
��	
���
����
��

Maja letos je Nemško združenje za gradnjo z
lesom z nagrado deutschesholzbaupreis na-
gradilo objekte, ki jih je zgradil Marles. Komi-
sija, ki jo sestavljajo izbrani najboljši nemški
strokovnjaki in inženirji iz lesne industrije, je
objekte nagradila zaradi inovativnih kom-
ponent in kakovostnih detajlov, pri čemer je 
Marles kot njihov izvajalec posebej izposta-
vljen. Gre za eno najprestižnejših nagrad v le-
sno-predelovalni oziroma montažni gradnji v 
Nemčiji, Marles pa je prvo slovensko podjetje, 
ki se lahko pohvali s tem, da so jo podelili tudi
njegovim objektom.

Salon Marles, Limbuška cesta 2, SI – 2341 Limbuš
T 02/ 429 45 00, F 02/ 429 46 40, 
Salon idej Marles, Dunajska cesta 151, SI – 1000 Ljubljana 
T 08/ 205 28 50, info@marles.com, www.marles.com

KJER SEM 
DOMA. 
MARLES ���������	
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CELJSKI  SEJEM
12. - 17. 9. 2017
Obiščite nas - atrij sejmišča
Bivivalnalnooo okolkolje je 3. tisočletja

ničnih zahtev (npr. toplo-
tno ugodje, kakovost zraka, 
vlažnost ...) predstavljajo 
enega od impulzov oživitve 
gradbeništva.
Sprejetje koncepta trajno-
stne gradnje stavb pred-
stavlja temelj gradbeništva 
prihodnosti in nosilca ra-
zvoja zelenega gospo-
darstva. Poleg tega ima 
spodbujevalne učinke na 
stanje celotnega gospo-

darstva ter hkrati močan 
pozitiven vpliv na kakovost 
življenja prebivalstva. Stav-
be v naših življenjih igrajo 
pomembno vlogo, saj v 
njih preživimo od 80 do 
90 % svojega časa in nam 
zagotavljajo bivanje, delo in 
preživljanje prostega časa. 
Evropske raziskave kažejo, 
da se z gradnjo in uporabo 
stavb porabi 42 % energije, 
proizvede 36 % izpustov 

toplogrednih plinov, porabi 
več kot 50 % pridobljene-
ga materiala in 30 % vode 
ter ustvari več kot 35 % 
skupnih odpadkov. Znano 
je, da ima gradbeni sektor 
(projektiranje in tehnično 
svetovanje, gradbeništvo in 
izvajalski inženiring, razvoj 
in proizvodnja gradbenih 
materialov in opreme) izje-
men potencial za uspešen 
gospodarski in socialni ra-

zvoj države, ki v razvitih dr-
žavah predstavlja 6 do 8 % 
bruto domačega proizvoda 
in je v osnovi večinsko ve-
zan na domači trg.
Iz publikacije Povezani za 
rast (zeleni – pametni – 
učinkoviti), kjer je Ministr-
stvo za okolje in prostor 
med prednostnimi naloga-
mi prehoda v zeleno go-
spodarstvo umestilo tudi 
trajnostni urbani razvoj.
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Dejana Zavca poznamo 
kot športnika, trenerja in v 
zadnjem času tudi organi-
zatorja športnih prireditev. 
Sedaj pa se mu je odprla 
nova pot na področju rege-
neracije telesa. Na Ormoški 
cesti (nasproti bencinskega 
servisa) je namreč s pomo-
čjo slovenskih inovatorjev 
odprl predstavitveni center 
s hiperbarično komoro.
„Po končani športni karieri 
sem se srečeval s precej-
šnjim številom poškodb in 
še nekaterimi neprijetnimi 
stvarmi, kot je npr. motnja 
spanca. Nisem se želel spri-

jazniti s tem, da je to nor-
malno in sem iskal rešitve 
za večjo kakovost življenja. 
V času kariere je nekako 
običajno, da športniki telo 
izčrpavamo, za regenera-
cijo pa ne poskrbimo v za-
dostni meri. V tem iskanju 
sem spoznal Tino in Petra 
Kokalja iz podjetja AHA 
Hyperbarics, ki sta razvila 

Novo na Ptuju: hiperbarična komora

in izdelala inovativno pre-
nosno hiperbarično komo-
ro, ki lahko dosega tlak kar 
do 2,0 bara. Z njim pa ne 
razpolaga samo medicina 
za zdravljenje, ampak ga 
lahko uporabljamo tudi mi, 
‘navadni smrtniki’.
Že prej sem poznal npr. 
tretma v kisikovi komori, 
poznal sem prednosti vi-
šinskih priprav, nisem pa 
poznal hiperbaričnega ki-
sikovega tretmaja. Pri raz-
iskovanju tega področja 
sem videl, da je to pred-
vsem v ZDA, Avstraliji in 
Veliki Britaniji precej razvi-
ta zadeva in da so rezulta-
ti fascinantni,“ je povedal 
Dejan, ki je zadevo seveda 
preizkusil tudi na lastnem 
telesu. In ga je prepričalo, 
saj se mu je kakovost življe-
nja izboljšala: „Logično je, 
da telesa ne moremo ve-
dno samo izčrpavati, nekaj 
mu je treba vrniti. Jasno je 
tudi, da hiperbarična komo-
ra ne razreši vseh naših te-
žav in da ne moremo kršiti 
vseh drugih pravil zdravega 
življenja, a v današnjem 
stresnem načinu življenja 
je lahko izjemna podpora 
našemu telesu. Osnova 
hiperbarične komore pa 
je povsem preprosta: pod 
tlakom, ki je večji od at-
mosferskega, vdihuješ či-
sti kisik s pomočjo maske. 
Razlika proti ostalim komo-

Uporabniki hiperbarične 
komore so med drugim 
številni znani športni-
ki, npr. Messi, Ronaldo, 
Valentino Rossi, Micha-
el Phelps, Novak Djo-
ković … in holivudski 
zvezdniki, kot na primer 
Heidi Klum, Keanu Ree-
ves, John Travolta, Kir-
stie Aley ... 
O pozitivnih učinkih hi-
perbaričnega tretmaja 
pričajo tudi številni upo-
rabniki iz domačega oko-
lja: Dejan Zavec, Neisha, 
Robert Kranjec, Sara 
Kragulj, Ana Lukner, Vid 
Valič, Peter Kauzer, Rok 
Perko, Klemen Bauer, 
Domen Škofic, Trkaj …

Hiperbarična komora:
• ugodno vpliva na razpoloženje, utrujenost, zmanjša-

nje stresa, na spanec ...,
• poveča koncentracijo pri umskih aktivnostih,
• zavira proces staranja celic,
• ugodno učinkuje na kožo, ki postane bolj voljna, ela-

stična in odporna,
• ugodno vpliva na gibljivost sklepov,
• krepi vezi in jih naredi prožnejše,
• ugodno vpliva na sprostitev po obremenitvah in te-

lesni aktivnosti,
• ugodno vpliva na mišična tkiva, sklepe in vezivna 

tkiva, zmanjšuje napetost v mišicah.

Hiperbarična komora podjetja AHA Hyperbarics je me-
dicinsko certificiran izdelek, ki se v medicinski namen 
lahko uporablja za zdravstvena stanja oz. indikacije:
• zmeč kanine,
• razjede na stopalu, ki so posledica sladkorne bole-

zni (diabetič no stopalo),
• možganska kap,
• posledice pretresa možganov po blažji travmatski 

poškodbi možganov,
• ishemija beloč nice,
• intersticijski cistitis oziroma sindrom boleč ega me-

hurja,
• avtizem.

ram je v tem, da kisik zaradi 
tlaka pride v vsako celico, v 
samo celično plazmo. Kisik 
že sam po sebi daje telesu 
potrebno energijo za funk-
cioniranje, če pa ga dihamo 
pod tlakom, s tem poskrbi-
mo, da pride do vseh kotič-
kov telesa, tudi oslabljenih 
ali poškodovanih celic, ki 
ponovno oživijo.“
Zakaj se je odločil za sode-
lovanje s proizvajalcem hi-

perbaričnih komor in njeno 
uporabo? „V osnovi zaradi 
tega, ker se vizija podjetja 
AHA Hyperbarics, ki mi je 
prijazno omogočilo hiper-
barično komoro, sklada 
z mojo. In to je, da bi radi 
pomagali drugim. Po drugi 
strani pa me je prepriča-
lo delovanje hiperbarične 
komore. V pogovorih z lju-
dmi sem velikokrat zaznal 
njihove težave, pri katerih 

niso našli rešitev. Zato sem 
sedaj prepričan, da bom 
lahko kot ambasador AHA 
Hyperbarics pomagal mno-
gim izmed njih. 
Hiperbarična komora ni re-
šitev samo za športnike in 
petičneže, ampak lahko pri 
izboljšanju počutja poma-
ga širšemu krogu ljudi pri 
najširšem naboru težav. In 
ravno to želita doseči tudi 
Tina in Peter, zato se jima 

je zdela povezava z menoj 
smiselna, saj kdo bi lahko 
bolje predstavil hiperbarič-
no komoro kot njen upo-
rabnik.“
Obstajajo kakšne ovire, da 
nekdo ne bi smel v komo-
ro? „Hiperbarični kisikov 
tretma je varen, enostaven, 
neinvaziven in neboleč. 
Nima stranskih učinkov, ki 
bi škodili zdravju. Treba pa 
je upoštevati stroge varno-
stne ukrepe; tako v komoro 
ni mogoče s piercingi in po-
dobnimi dodatki, odstraniti 
je treba tudi vsa ličila.
Komoro upravlja operater, 
ki je za to usposobljen in 
certificiran. Sam tretma tra-
ja običajno 90 minut in ves 
čas se diha čisti s kisikovo 
masko. Zaradi povečane 
koncentracije kisika v tele-
su tretma učinkuje še 6 ur 
– uporabnik se po tretmaju 
počuti odlično, sproščeno, 
zbrano in je poln energije.“



Vikend se je v Assnu začel 
z obilnim dežjem, ki je pri od-
govornih poskrbel za kar ne-
kaj skrbi, saj je bila proga na 
nekaterih delih povsem pod 
vodo. Do dirke so se razmere 
k sreči umirile. Tim Gajser je v 
kvalifi kacijski dirki na nizozem-
ski mivki dosegel drugi rezul-
tat, pred njim je bil le domačin 
Jeff rey Herlings, kar je obetalo 
visoko uvrstitev. Jernej Irt je bil 
v kvalifi kacijah dvaindvajseti.

Dirka se je žal razpletla pov-
sem drugače. Gajser je v prvi 
vožnji startal podobno kot v 
kvalifi kacijah. Povedel je Cai-
roli, Gajser je najprej vozil na 
drugem, nato na tretjem me-
stu. Po polovici vožnje ga je v 
13. krogu na manjšem skoku 
vrglo preko motorja in sledil 
je grd padec, po katerem je 

nanj padel še motor … Gajser 
se je, kot že tolikokrat, pobral 
in sedel na motor, vendar se 
je zapeljal v bokse in z dirko 
ni nadaljeval. Po padcu ga je 
pregledala zdravniška služba 
ob progi. Prvi pregledi niso po-
kazali hujših poškodb, utrpel je 
številne udarce. Zaradi bolečin 
v drugi vožnji ni nastopil. Po 
dirki je njegov oče Bogomir 
sporočil, da ima Tim težave z 
dihanjem. 

Italijan Antonio Cairoli je po 
2. mestu v prvi vožnji že do-
končno potrdil skupno prvo 
mesto v tej sezoni in naslov 
svetovnega prvaka za sezono 
2017. To je že njegov deveti na-
slov v karieri. 

Zmagovalec dirke je z dve-
ma suverenima zmagama po-
stal Herlings, ki je že pred dir-

ko veljal za favorita na svojem 
terenu. Drugi je bil Francoz Ro-
main Febvre, tretji pa Max An-
stie iz Velike Britanije. Cairoli je 
v seštevku dirke zasedel četrto 
mesto. Gajser je v prvenstvu 
kljub padcu še vedno peti, Feb-
vre pa je znova zmanjšal svoj 
zaostanek za slovenskim tek-
movalcem.

Drugi slovenski predstavnik 
v elitni kategoriji, Jernej Irt, je 
bil v prvi vožnji dvajseti in je 
osvojil novo točko v svetov-
nem prvenstvu – to je že nje-
gova šesta letos. 

Naslednja, zadnja dirka SP 
bo konec tedna v Franciji v 
kraju Villars sous Ecot. Za tem 
bodo motokrosisti v Šentvidu 
odpeljali še fi nalno dirko dr-
žavnega prvenstva, v začetku 
oktobra pa ekipno svetovno 
prvenstvo, pokal narodov v 
Veliki Britaniji.

V Assnu je potekal tudi leto-
šnji svetovni pokal za vetera-
ne, ki se ga je udeležil Bogo-
mir Gajser. Veterani so prvo 
vožnjo odpeljali v soboto po-
poldne (Gajser je bil 22.), ko so 
bile razmere na progi še vedno 
izredno težke. Druga vožnja je 
bila na sporedu v nedeljo, Gaj-
ser pa jo je končal na 19. me-
stu ter tako dobil dve točki, s 
čimer je izpolnil cilj, ki si ga je 
zadal pred nastopom. 

ruzalemu: mreža v golu, ki ga je 
branil Tomislav Balent se ni za-
tresla kar 15 minut in Ormožani 
so na odmor po delnem izidu 
6:0 odšli z dvema goloma pred-
nosti (12:10). Za vsak gol se je 
bilo treba še posebej potruditi. 

V nadaljevanju se je zgodba 
ponovila, saj je na igrišču po-
tekal boj za vsak centimeter. 
Domačini so največ vodili z go-
lom prednosti, gostje z dvema. 
Hardek je obnemel v 56. minu-
ti, ko je Blaž Fink zadel za +2 
(19:21). Ormožani so se vrnili v 
igro z goloma Roka Žurana in 
Danijela Mesarića (21:21). Po-
vratnik v ekipo Ribnice Peter 
Batinič je »posušil« Tomislava 
Balenta za ponovno vodstvo 

Ribnice (21:22). Ormožani so 
krenili v zadnji napad in iztržili 
sedemmetrovko. Sledilo je sre-
čanje iz oči v oči Bojana Čudiča 
in Jošta Perovška, ki je bil v 2. 
polčasu z odličnimi obramba-
mi junak Ribnice. Igralec z naj-

več izkušnjami v ligi (Čudič) je 
Perovška poslal v en, žogo pa v 
drugi kot za izenačenje (22:22). 
Na koncu neizprosnega boja 
za vsako žogo se zdi to pov-
sem pravična delitev točk.

Jeruzalem – 
Riko Ribnica 
22:22 (12:10)

JERUZALEM: Balent 1 (+10), 
M. Šulek (+1); Voljč, Čudič 5 (2), 
Niedorfer, Žižek Cvetko, Žuran 
4, Kocbek 3, T. Hebar, Ozmec 1, 
Mesarić 2, Ciglar, Vujović 1, Raj-
šp 2, Cirar 1, Kavčič 2. Trener: 
Saša Prapotnik.

RIKO RIBNICA: Fink 1, Vujačić 
2, Knavs 4 (1), Skušek 2 (1), Ko-
privc 2, Pahulje, Nosan 1, Klarič, 
Kovačič 2, Kljun, Batinič 2, Pe-
rovšek, Setnikar 2, Nosan 3, Ko-
šmrlj 1. Trener: Siniša Markota.

SEDEMMETROVKE: Jeruza-
lem 3/2; Riko Ribnica 2/2. IZ-
KLJUČITVE: Jeruzalem 14; Riko 
Ribnica 12 minut. 

IGRALEC TEKME: Jošt Pero-
všek (Riko Ribnica). 

Okrog 300 gledalcev je 
na Hardeku lahko spremlja-
lo odlično tekmo, kjer se ni 
»umiralo v lepoti« igre, saj sta 

bili obe obrambi na visokem 
nivoju. 

Gostitelji so tekmo slabo 
pričeli in zapravljali napade ter 
strele kot po tekočem traku. 
Vse to so s pridom izkoriščali 
gostje in najprej povedli za tri 
(2:5), v 15. minuti pa celo za 
štiri zadetke (6:10). Drugi del 1. 
polčasa je povsem pripadel Je-

NLB liga: Kar trije neodločeni izidi
REZULTATI 1. KROGA: Jeruzalem Ormož – Riko Ribnica 

22:22 (12:10), Slovan – Herz Šmartno 30:30 (16:13), Trimo 
Trebnje – Koper 2013 21:21 (10:12), Dobova – Urbanscape 
Loka 21:27 (11:16), Krka – Maribor Branik 31:34 (15:19).

torek � 12. septembra 2017 21Šport

Rokomet � NLB liga

»Mojster« Čudič zadel za točko

Izlet planinskih veteranov Podravja: 
Zgornje Poljčane–Boč–Zgornje Poljčane

Torek, 19. septembra
Vabimo vas na šesti izlet planinskih veteranov v letu 2017, ki bo potekal v torek, 19. 

9. 2017, iz Zgornjih Poljčan po makadamski cesti na Boč, čez Formilo do Doma na 
Boču in po planinski poti do Zgornjih Poljčan.

Izlet bo vodil Milan Pavlič, planinski vodnik, in pomočnik vodnika Edi Lepoša. 
Zbor udeležencev bo ob 9.00 na parkirišču pri pokopališču v Zgornjih Poljčanah. Hoje 
bo za 3 do 4 ure. Hrana in pijača iz nahrbtnika, topli obrok na planinski koči na Boču. 
Obvezna je pohodniška obutev, priporočamo pohodne palice.

Prijave na e-pošto: franc.kocbek@triera.net ali po telefonu 031 644 531, vključno do 
nedelje, 17. 9. 2017.

Planinski kotiček

Dirka za SP na Nizozemskem, rezultati:
     1., 2. dirka GP
1. Jeffrey Herlings (Nizozemska) KTM 25 25 50
2. Romain Febvre (Francija) Yamaha 18 20 38
3. Max Anstie (V. Britanija) Husqvarna 20 18 38
4. Antonio Cairoli (Italija) KTM 22 15 37
5. Maximilian Nagl (Nemčija) Husqvarna 11 22 33

Skupni vrstni red v SP:
1. Antonio Cairoli (Italija) KTM 710
2. Jeffrey Herlings (Nizozemska) KTM 627
3. Gautier Paulin (Francija) Husqvarna 571
4. Clement Desalle (Belgija) Kawasaki 544
5. Tim Gajser (Slovenija) Honda 485
6. Romain Febvre (Francija) Yamaha 479

Foto: Črtomir Goznik

Rokometaši Jeruzalema (na fotografi ji Rok Žuran) in Rika Ribnice so na Hardeku prikazali odlič-
no predstavo, ki se je po pravem trilerju končala z delitvijo točk.

SEVNICA – DRAVA PTUJ 
27:34 (12:15)

DRAVA: Polutnik, Žuran S., 
Mlač 4, Krabonja 5, Rožman, 
Falež 4, Blažič, Jerenec 4, 
Krasnič 1, Osterc 2, Krajnc 1, 
Bedrač 1, Maroh 5 (1), Bračič 
3, Žuran M. 1; Trener: Nikola 
Bistrovič.

RADEČE PAPIR NOVA 
– DRAVA PTUJ 26:24 
(13:12)

DRAVA PTUJ: Polutnik, Žu-
ran S., Mlač 1, Krabonja, Rož-
man, Falež 3, Blažič, Jerenec 

7, Krasnič 2, Osterc 2, Krajnc, 
Bedrač, Maroh 3, Bračič 1, Žu-
ran M. 5 (2); Trener: Nikola Bi-
strovič.

Rokometaši Drave so v sobo-
to igrali na turnirju v Radečah, 
kjer so vknjižili zmago in poraz. 
Najprej so se pomerili s Sevni-
co in jo prepričljivo premagali. 
Ptujčani so bili večino časa bolj-
ši tekmec, za zmago pa je naj-
več – pet zadetkov – prispeval 
Jan Maroh. Sledil je fi nalni ob-
račun z Radečami, v katerem je 
bil prvi polčas zelo izenačen. Iz-
kušenejša ekipa Radeč je poka-
zala kakovost v nadaljevanju, 

ko je igrala dobro v obrambi 
in je z organizirano igro v na-
padu dosegla številne zadetke 
za najvišjo prednost na tekmi 
22:16. Minus šest je vendarle 
predramilo ptujske rokometa-
še, ki so v končnici zaigrali bolj 
odločno in učinkovito ter so se 
domačinom približali na zade-
tek. Na koncu je bilo 26:24 za 
Radeče, ki so z zmago v fi nalu 
osvojile prvo mesto na turnirju, 
Drava je bila druga. 

Ptujčani bodo pred začet-
kom sezone v 1. B državni ligi 
odigrali še eno pripravljalno 
tekmo, saj se bodo v sredo ob 
20. uri v športni dvorani Ljud-
ski vrt pomerili z ekipo HIB 
Gradec.

Rokomet � RK Drava

Zmaga in poraz v Radečah

Foto: Hondaproracing.com

Tim Gajser v tej sezoni resnično nima sreče s poškodbami.

Rok Žuran, Jeruzalem: »Zadovoljni smo s točko, saj je bila 
to izjemno težka tekma z odličnim tekmecem. Štart v sezo-
no je zelo pomemben in uspelo nam je osvojiti pomembno 
točko. Čestitke namenjam tudi ekipi Ribnice: znova imajo ka-
kovostno ekipo in bodo v vrhu prvenstvene lestvice.«

Jošt Perovšek, Riko Ribnica: »Tudi mi smo zadovoljni s 
točko. Ormož je eno najtežjih gostovanj v ligi in tukaj točke 
štejejo 'dvojno'. Na koncu me je Čudič lepo prelisičil in do-
kazal, zakaj je eden najboljših igralcev v ligi. Čestitke obema 
ekipama za predstavo. To je bil pravi derbi kroga.«

Motokros � Dirka za SP na Nizozemskem

Krona Cairoliju, 
nesrečen 13. krog za Gajserja



Superliga
Razprodajo ugleda še naprej 

nadaljujejo aktualni prvaki iz 
Gerečje vasi, ki so tokrat klonili 
v Cirkulanah (tja so iz Gerečje 
vasi odšli Murat, Petek in Ar-
sič), čeprav so ob polčasu še 
vodili. Apače so slavile pri no-
vincu v Markovcih in tako po-
kazale, da upravičeno merijo 
na mesta v ligi za prvaka. Derbi 
kroga je bil nedvomno odigran 
v Bukovcih, kjer sta se pomerila 
lokalna rivala, ki ciljata na sam 
vrh lestvice. Gostje so še v 83. 
minuti vodili 0:2, toda s tem izi-
dom se ni želel sprijazniti pred-
vsem domači golgeter Damjan 
Antolič, ki je v izdihljajih tekme 
Bukovcem z dvema goloma re-
šil točko. Podvinci so z novim 
slavjem napovedali bistveno 
višjo uvrstitev kot lani, največ 
golov pa je tokrat padlo na Haj-
dini, kjer je novinec v ligi, ekipa 
Pragerskega, prišla do točke.

Strelci so bili v tem krogu 
zelo razpoloženi, saj so na pe-
tih srečanjih dosegli kar 24 za-
detkov. 

REZULTATI 3. KROGA:
Markovci – Apače 2:3 (0:1); 

strelci: 0:1 Šenkiš (32.), 1:1 Le-
ben (52.), 2:1 Leben (55.), 2:2 
Fruk (68.), 2:3 Kajzer (82., z 11 
m);

Podvinci – Središče ob Dra-
vi 3:1 (2:0); strelci: 1:0 Petrovič 
(26.), 2:0 Marinič (34.), 2:1 Go-
ričan (50.), 3:1 Zamuda Horvat 
(86.);

Hajdina – Pragersko 4:4 
(1:2); strelci: 0:1 Brumec (19.), 
1:1 Vogrinec (42.), 1:2 Studenč-
nik (45.), 2:2 Vogrinec (62.-
11m), 3:2 Krajnc (68.), 3:3 Hajnc 
(71.), Mlinarič (76.), 4:4 Bru-
mec (79.);

Bukovci – Stojnci 2:2 (0:1); 
strelci: 0:1 Starčič (11.), 0:2 
S. Meznarič (66.), 1:1 Antolič 
(84.), 2:2 Antolič (87.);

Cirkulane – Gerečja vas 2:1 
(0:1); strelci: 0:1 Požegar (10.), 
1:1 B. Cesar (52.), 2:1 U. Cesar 
(58.).
1. APAČE 3 2 1 0 12:6 7
2. STOJNCI 3 2 1 0 5:2 7
3. PODVINCI 3 2 0 1 8:3 6
4. CIRKULANE 3 2 0 1 5:2 6
5. BUKOVCI 3 1 2 0 8:6 5
6. GEREČJA VAS 3 1 0 2 5:6 3
7. SREDIŠČE 3 1 0 2 4:7 3
8. HAJDINA 3 0 2 1 5:10 2
9. MARKOVCI 3 0 1 2 3:6 1
10. PRAGERSKO 3 0 1 2 5:12 1

1. liga MNZ Ptuj: 
Trojica neporaženih

REZULTATI 3. KROGA: Rogo-
znica – Ormož 4:0 (2:0), Dorna-
va – Grajena 0:3 (0:0), Polska-
va avtop. Grobelnik – Tržec 2:3 
(0:2), Skorba – BOČ Poljčane 
3:2 (0:1), Podlehnik – Gorišnica 
4:0 (2:0).
1. GRAJENA 3 3 0 0 11:5 9
2. PODLEHNIK 2 2 0 0 8:1 6
3. ROGOZNICA 3 2 0 1 7:4 6
4. SKORBA 2 2 0 0 6:3 6
5. GORIŠNICA 3 1 0 2 7:7 3
6. BOČ POLJČANE 3 1 0 2 6:7 3
7. TRŽEC 3 1 0 2 5:6 3
8. POLSKAVA 3 1 0 2 5:9 3
9. DORNAVA 3 1 0 2 3:8 3
10. ORMOŽ 3 0 0 3 5:13 0

2. liga MNZ Ptuj: 
Druga petica Zavrča

REZULTATI 2. KROGA: Oplo-
tnica – Lovrenc 1:1 (0:1), Zavrč 
– Slovenja vas 5:0 (1:0), Hajdo-
še – Leskovec 1:2 (0:1), Makole 
Bar Miha – Zgornja Polskava 
2:2 (1:2).
1. ZAVRČ 2 2 0 0 10:0 6
2. LOVRENC 2 1 1 0 4:2 4

3. ZG. POLSKAVA 2 1 1 0 8:7 4
4. LESKOVEC 2 1 0 1 2:6 3
5. SLOVENJA VAS 2 1 0 1 2:6 3
6. MAKOLE MIHA 1 0 1 0 2:2 1
7. OPLOTNICA 2 0 1 1 2:3 1
8. HAJDOŠE 2 0 0 2 6:8 0
9. MAJŠPERK 1 0 0 1 1:3 -6

Veteranske lige 
MNZ Ptuj: 
Še štiri ekipe s 
100 % izkupičkom
VETERANI 35 – VZHOD

REZULTATI 2. KROGA: Pod-
vinci – Podlehnik 2:1, Gorišnica 
– Tržec 6:0, Dornava – Grajena 
3:1, Markovci – Borovci 5:0.
1. PODVINCI 2 2 0 0 10:2 6
2. GORIŠNICA 2 2 0 0 10:3 6
3. DORNAVA 2 1 0 1 4:3 3
4. MARKOVCI 2 1 0 1 6:8 3
5. BOROVCI 2 1 0 1 2:6 3
6. PODLEHNIK 2 0 1 1 3:4 1
7. TRŽEC  2 0 1 1 2:8 1
8. GRAJENA 2 0 0 2 4:7 0

VETERANI 35 – ZAHOD
REZULTATI 2. KROGA: Gere-

čja vas – Lovrenc 1:1, Hajdina 
– Spodnja Polskava 8:0, Lesko-
vec – Skorba 2:3.
1. SKORBA 2 2 0 0 11:7 6
2. LOVRENC 2 1 1 0 3:1 4
3. GEREČJA VAS 2 1 1 0 3:1 4
4. HAJDINA 2 1 0 1 13:8 3
5. LESKOVEC 2 0 0 2 2:5 0
6. SP. POLSKAVA 2 0 0 2 0:10 0

VETERANI 40
REZULTATI 2. KROGA: Vi-

dem – Hajdoše 3:0, Majšperk – 
Pohorje Oplotnica 0:1, Ormož 
– Zgornja Polskava 3:1.
1. ORMOŽ 2 2 0 0 9:4 6
2. POH. OPLOTNICA 2 1 0 1 3:3 3
3. ZG. POLSKAVA 2 1 0 1 5:6 3
4. HAJDOŠE VET. 2 1 1 0 3:5 3
5. VIDEM 2 0 1 1 6:6 0
6. MAJŠPERK 2 0 0 2 3:5 0

3. SNL sever: 
Videmčani kaznovani 
za zapravljeno

REZULTATI 4. KROGA: Po-
horje – Videm 1:1 (0:1), Šmarje 
pri Jelšah – Tehnotim Pesnica 
2:1 (0:1), Šampion – Mons Cla-
udius 5:2 (3:1), AjDAS Lenart – 
Dravinja 1:4 (1:3), Zreče – Fosi-
lum Šentjur 4:1 (2:0), Korotan 
Prevalje – Kety EMMI Bistrica 
1:3 (0:1), Dravograd Avto Gru-
belnik – S.Rojko Dobrovce 8:0 
(3:0).
1. ŠAMPION  4 3 1 0  17:4  10
2. DRAVOGRAD 4 3 1 0 14:3  10
3. DRAVINJA  4 2 2 0 9:5  8
4. ZREČE  4 2 1 1 8:5  7
5. K. E. BISTRICA  4 2 1 1 7:4  7
6. VIDEM  4 2 1 1 6:5  7
7. TEHNO. PESNICA  4 2 0 2 7:5  6
8. ŠMARJE PRI J. 4 2 0 2 4:10  6
9. POHORJE  4 1 1 2 5:6  4
10. KOR. PREVALJE  4 1 1 2 6:8  4
11. MONS CLAUDIUS  4 1 1 2 7:10  4
12. FOS. ŠENTJUR  4 1 0 3 6:13  3
13. S.R. DOBROVCE  4 1 0 3 5:13  3
14. AJDAS LENART  4 0 0 4 3:13  0

POHORJE – VIDEM 1:1 (0:1)
STRELCA: 0:1 Božak (7., z 11 

m), 1:1 Maček (89.)
VIDEM: Krušič, Koren, Lon-

čarič, Cafuta, Kostanjevec, 

Lah, Hliš, Božak, Tement, Plaj-
šnek, Krajnc. Trener: Primož 
Gorše.

Videmčani so v 4. krogu 
3. SNL sever prvič remizirali. 
Toda na kakšen način! Gostje 
so si predvsem v prvem pol-
času ustvarili morje izrazitih 
priložnosti, kar dvakrat zadeli 
tudi okvir vrat, toda to je bila 
tekma, ko žoga nikakor ni 
hotela v mrežo. Kazen je bila 
vzgojna, rumeno-zeleni so za-
detek prejeli prav v izdihljajih 
tekme, zato ostaja kar nekaj 
grenkega priokusa.

Gostje so pričeli odlično in 
preko Božaka, ki je zadel iz ka-
zenskega strela, hitro povedli. 
Vodstvo je Goršetovim varo-
vancem dalo krila, po igrišču so 
dobesedno leteli, v pomoč pa 
jim je bil tudi veter. Domačini 
so se krčevito branili, nesporni 
junak tekme pa je vratar Po-
horja Žižmond, ki je branil mo-
goče in nemogoče. Priložnosti 
v pravem pomenu besede so 
se za goste vrstile kot po teko-
čem traku, Božak, Plajnšek in 
Tement so kar tekmovali med 
sabo, kdo bo zapravil lepšo. 
Poleg tega sta Božak in Krajnc 
zadela še vratnico, ob polčasu 
pa je bilo tako le 0:1. 

Po opravljenih menjavah so 
v nadaljevanju bistveno več 
pokazali domačini, ki so veliko 
poskušali z dolgimi podajami, 
predvsem pa so stavili na pre-
kinitve. V pomoč jim je bil tudi 
veter, v vsakem primeru pa je 
bila igra slabša kot v prvem pol-
času. Kljub temu da niso igrali na 
tako visokih obratih kot v prvem 
polčasu, bi lahko Videmčani tudi 
v drugem polčasu predčasno 
odločili zmagovalca; lepi prilo-
žnosti sta zapravila Hliš in Bo-
žak. Za vse zapravljeno so bili 
varovanci Primoža Goršeta ka-
znovani prav ob koncu tekme, 
še pred tem pa so Rušani stresli 
tudi prečnik. V 89. minuti je sle-
dil predložek v kazenski prostor 
gostov, Krušič je žogo na kratko 
odbil, v gneči pa se je najbolje 
znašel Maček, ki je iz bližine po-
stavil končni izid 1:1. Po izenače-
nju je do konca tekme ostalo še 
nekaj minut, domačni so jurišali 
še po zmagoviti gol, tako da je 
bila obramba Vidma nekajkrat 
na hudih preizkušnjah. 

V naslednji domači tekmi, ki 
bo v nedeljo v tradicionalnem 
dopoldanskem terminu, na Vi-
dem prihaja ekipa Korotana, ki 
je tokrat doma prepričljivo klo-
nila proti ekipi Bistrice.

V Kopru je potekal močan 
turnir serije Tennis Europe 
(TE) v kategoriji U-14, imel je 
oznako 3. kategorije. Med de-
kleti so bile med 72 prijavlje-
nimi tudi tri članice TK Terme 
Ptuj, Taja Lončarič, Nina Pli-
beršek in Ana Teja Tabor. 

Ptujčanke so dosegle zelo 
dobre rezultate v obeh konku-
rencah, med posameznicami 
in dvojicami, Nina Pliberšek se 
je skupaj z Goričanko Majo Zu-
cchiati prebila celo do zaključ-
nega dvoboja – fi nala. Tega 
je slovenska dvojica izgubila 
proti Švedinjama, pred tem 
pa izločila celo 1. nosilki, Hrva-
tici Marijano Majetić in Klaro 
Vukičević (obe fi nalistki med 
posameznicami). Zelo zanimi-

vo je bilo že v uvodnem kro-
gu dvojic, ko sta na nasprotni 
strani mreže stali Pliberškova 
in Lončaričeva, dvoboj pa se je 
odločal v skrajšanem 3. nizu – 
master tie breaku (10:8). 

Med posameznicami je naj-
boljši rezultat dosegla Taja 
Lončarič, ki se je kot 11. nosil-
ka s štirimi zaporednimi zma-
gami prebila med najboljšo 
četverico – v polfi nale. Tam jo 
je ustavila kasnejša zmagoval-
ka, Hrvatica Klara Vukičević. 
Odlične predstave je kazala 
tudi Nina Pliberšek, ki jo je v 
četrtfi nalu izločila 1. nosilka 
Denise Hrdinkova. Čehinja na 
lestvici TE U-14 zaseda kar 58. 
mesto.
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Turnir TE U-14 v 
Kopru, rezultati, 
posameznice:

1. krog: Pliberšek (9.) 
– Fait (Italija) 6:1, 6:2, 
Lončarič (11.) – Lauretti 
(Italija) 6:0, 6:0, Tabor – 
Sokolović (Hrvaška, 14.) 
7:5, 6:3;

2. krog: Pliberšek (9.) – 
Sepa (Srbija) 6:0, 3:6, 6:0; 
Lončarič (11.) – Johansson 
(Švedska) 6:1, 6:0;Tabor – 
Obradović (Srbija 0:6, 1:6, 

3. krog: Pliberšek (9.) – 
Solin (Slovenija) 6:2, 6:3; 
Lončarič (11.) – Ivanova 
(Češka) 6:3, 6:1;

četrtfi nale: Pliberšek 
(9.) – Hrdinkova (Češka, 
1.) 0:6, 6:7(3); Lončarič 
(11.) – Obradović (Srbija) 
6:2, 7:6(4);

polfi nale: Lončarič (11.) 
– Vukičevič (Hrvaška, 4.) 
6:7(4), 1:6;

fi nale: Vukičević (4.) – 
Majetić (Hrvaška, 3.) 0:6, 
6:3, 6:2.

Dvojice:
2. krog: Pliberšek/Zu-

cchiati (8.) – Lončarič/Iva-
nova 7:5, 2:6, 10:8;

četrtfi nale: Pliberšek/
Zucchiati (8.) – Majetić/
Vukičević (Hrvaška, 1.) 6:1, 
6:4;

polfi nale: Pliberšek/Zu-
cchiati (8.) – Mitteregger/
Stromquist (Švedska, 4.) 
7:5, 6:2;

fi nale: Pliberšek/Zu-
cchiati (8.) – Johansson/
Persson (Švedska) 2:6, 
4:6.

Nogomet � 3. SNL sever, lige MNZ Ptuj

Derbi Superlige brez zmagovalca, napadalci zelo učinkoviti

Foto: Črtomir Goznik

Grajena je v Dornavi nadaljevala serijo zmag v 1. ligi MNZ Ptuj.

Tenis � TE U-14

Nina in Taja med 
najboljšimi

Foto: UH

Taja Lončarič (TK Terme Ptuj) se je zelo izkazala na močnem 
turnirje TE v Kopru.



Ukrajincev. Do polčasa smo si 
nabrali lepo prednost, a smo 
se med odmorom zmenili, da 
jo moramo še povečati. Ko 
smo prišli na plus 20, je tudi 
Ukrajini popustila zbranost in 
imeli smo odprto pot do zma-
ge. Zavedamo se, da so pred 

nami le še tri tekme, zato je 
trener večji del tekme vztrajal 
z najboljšimi na parketu, saj 
moramo ostati v tekmovalnem 
ritmu. Če bo Randolph tudi na 
naslednjih tekmah igral tako 
kot danes, se nimamo česa 
bati.«

Naši bodo proti 
Latvijcem lovili prvo 
zmago

Naslednji tekmec Slovenije 
v torek ob 20.30 bo Latvija, 
evropski prvak iz leta 1935 in 
ena redkih reprezentanc, ki je 
Slovenci na evropskih prven-
stvih še niso premagali. Na 
svetovni lestvici Fiba je uvršče-
na na 35. mesto. Slovenija, ki 
je trenutno 12. reprezentanca 
na svetu oziroma osma v Evro-
pi, je na trinajstih evropskih 
prvenstvih premagala vse naj-
boljše evropske ekipe – Špa-
nijo, Francijo, Srbijo, Turčijo, 
Grčijo, Litvo, Hrvaško, Italijo, 
Nemčijo –, skalpa Latvije pa še 
nima.

Zasedba, ki jo že sedem let 
vodi 49-letni strateg Ainars 
Bagatskis, je v predtekmova-
nju premagala Belgijo, Veliko 
Britanijo, Rusijo in Turčijo, iz-

gubila je s Srbijo, v osmini fi -
nala pa je nadigrala Črno goro 
s 100:68. Prvo ime je Kristaps 
Porzingis, 22-letni in 221 centi-
metrov visoki član New York 
Knicks, ki ima povprečje okoli 
22 točk in šest skokov na tek-
mo. Je vsestranski in atrak-
tiven igralec, saj zna zadeti 
tako trojko kot z »zverinskim« 
zabijanjem dvigniti publiko na 
noge.

Porzingis je na novinarski 
konferenci po zmagi nad Črno 
goro povedal: »Slovenija ima 
zelo dobro ekipo. Dončić in 
Dragić igrata zelo hitro, zato 
se bomo morali čim hitrejše 
vračati v obrambo. Zame je 
Dragić najboljši igralec na sve-
tu, ko gre za hiter prenos žoge 
v napad. So zelo nadarjena 
ekipa in še nimajo poraza na 
tem prvenstvu. Čaka nas zelo 
težka tekma.«

Košarkarji Slovenije tudi 
v Carigradu nadaljujejo niz 
zmag, ki so ga začeli v Helsin-
kih. V prvem izločilnem dvobo-
ju so v osmini fi nala suvereno 
premagali Ukrajino z 79:55 
(26:17, 42:27, 68:43) in se uvr-
stili med osem najboljših ekip 
jubilejnega, 40. evropskega 
prvenstva.

Slovenija bo v četrtfi nalu v 
torek ob 20.30 igrala proti La-
tviji, ki je izločila Črno goro.

Najboljši strelec pri Sloveniji 
je bil Anthony Randolph z 21 
točkami, po štirinajst pa sta 
jih dosegla Klemen Prepelič in 
Luka Dončić. Slovenija na tem 
eurobasketu še ne pozna pora-
za. Dobila je vseh pet dvobojev 
v predtekmovanju ter osmine 
fi nala, kar je njen najdaljši niz 
zmag na evropskih prvenstvih. 
Hkrati se je osmič na zadnjih 
desetih velikih tekmovanjih 
– sedmih evropskih in treh 
svetovnih prvenstvih – prebila 
med osem najboljših.

Igor Kokoškov, slovenski se-
lektor: »Dobro smo se pripravili 
na tekmeca, saj smo se zaveda-
li, da si ne smemo privoščiti sla-
bega dne. Igralci so bili zbrani 
in na igrišču so dali vse od sebe. 
Zadovoljen sem z energijo, ki so 
jo pokazali. Nismo odigrali po-
polne tekme, naredili smo kar 

precej napak, a generalno gle-
dano sem zadovoljen, saj smo 
natančno izpolnili načrt. Jutri 
nas čaka dan odmora, nato pa 
bomo začeli pripravo na nasle-
dnjega tekmeca.«

Klemen Prepelič: »Naš na-
črt je bil čim prej zlomiti odpor 
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EP 2017 v Turčiji, osmina �inala:
Slovenija – Ukrajina 79:55 (26:17, 42:27, 68:43)
Nemčija – Francija 84:81 (10:19, 34:40, 55:56)
Finska – Italija 57:70 (17:30, 29:48, 42:58)
Litva – Grčija 64:77 (17:25, 30:42, 48:66)
Latvija – Črna gora 100:68 (27:15, 53:37, 82:52)
Srbija – Madžarska 86:78 (24:16, 48:41, 69:53)
Španija – Turčija 73:56 (19:10, 33:25, 49:43)
Hrvaška – Rusija 78:101 (23:25, 42:46, 57:72)

Pari četrt�inala (12. in 13. septembra):
Nemčija – Španija (v torek ob 17.45)
Slovenija – Latvija (v torek ob 20.30)
Grčija – Rusija (v sredo ob 17.45)
Italija – Srbija (v sredo ob 20.30)

Košarka � EP 2017, zaključni boji

Slovenija za polfi nale z Latvijci

Igor Kokoškov, selektor slovenske košarkarske reprezentance

Zgodba o ptujskem vaterpo-
lu ima svoje vzpone in padce. 
Ta šport je bil pri rekreativcih 
pred nekaj leti na Ptuju zelo 
popularen in obiskan, trenu-
tno je bolj v zatišju.

Gre za zahtevno in atrak-
tivno aktivnost, ki jo v za-
dnjih letih poskuša oživiti 
Gregor Šerbec, ki je bil tudi 
glavni pobudnik vaterpolo 
dneva na Ptuju. Ob tem je 
Šerbec povedal: »V zimskem 
delu, ko nimam možnosti 
uporabe odprtega kopališča 
in se v notranjem kopališču 

vaterpolo ne igra, igralci iz-
koristijo za pripravo, za pla-
valne treninge. Ob odprtju 
zunanjega kopališča v Ter-
mah Ptuj se navadno začnejo 
treningi vaterpola. V tej sezo-
ni smo sodelovali tudi z mari-
borskimi košarkarji s Klubom 
vodne košarke, tako da smo 
ob vaterpolu precej igrali 
tudi vodno košarko.«

Pika na i letošnji sezoni je bil 
vaterpolo dan, ki ga je pripravi-
la Plavalna akademija Kurent. 
Ta se v prvi vrsti ukvarja s pla-
vanjem, a v posebni sekciji goji 

tudi vaterpolo. Na predstavitvi 
so uživali predvsem mladi, ki 
so se preizkušali v igri vaterpo-
la. O pomenu samega dogod-
ka je glavni organizator Gregor 
Šerbec dejal: »Vaterpolo dan 
je nekakšen zaključek letošnje 
sezone, na katerem smo žele-
li to igro predstaviti tudi širši 
množici.« Čeprav je vaterpolo 
na Ptuju v zadnjih letih sicer v 
rahlem upadu, se v akademiji 
trudijo, da bi ponovno zaživela 
sekcija mladih in tudi vetera-
nov.

Vaterpolo � PA Kurent Ptuj

Vaterpolo dan na Ptuju

Foto: Črtomir Goznik

V predstavitvi vaterpola v Termah so na svoj račun prišli predvsem mladi.

Petnajsti tekmovalni dan le-
tošnje kasaške sezone, ki so ga 
pripravili na ljutomerskem hi-
podromu, je minil v znamenju 
državnega prvenstva za trile-
tne kasače. Na dirki pod okri-
ljem občine Križevci je nastopi-
lo sedem triletnikov, med njimi 
pa zaradi poškodbe ni bilo ene 
glavnih favoritov za zmago, 
kobile Peterke I, na vajetih iz-
kušenega Marka Slaviča, zma-
govalca kasaškega derbija mi-
nulo nedeljo v Ljubljani.

V zasedbi petih tekmovalcev 
iz KK Ljutomer in dveh iz KK 
Stožice Ljubljana si je na 2100 
metrov dolgi stezi že na star-
tu najboljši izhodiščni položaj 
izborila Ljubljančanka Darja 
Trontelj Dolinšek in konj Didier 
Bleu ter vodstvo v izvrstni vo-
žnji obdržala do cilja. Ogroziti 
sta jo poskušala domačina Du-
šan Zorko z Iskro KP in Janko 
Sagaj z Donino, a sta se morala 
zadovoljiti z drugim oziroma 
tretjim mestom. Didier Bleu je 

z odličnim kilometrskim časom 
(1:16,5) v svojem enajstem na-
stopu dosegel peto zmago. V 
preostalih dirkah so prva me-
sta osvojili Martin Mars (KK Po-
savje Krško), Roman Jerovšek 
(KK Komenda), Mitja Slavič in 
Branko Seršen (KK Ljutomer) 
ter Marko Gorenc (KK Stožice 
Ljubljana), ki je s 6-letnim Nar-
cisom Peškim na 1600 m etro v 
dolgi stezi dosegel najboljši 
čas dneva – 1:14,2.

Foto: NŠ

Darja Dolinšek Trontelj in Didier Blue, zmagovalca DP za 3-letne kasače

Konjeniški šport � Kasaške dirke v Ljutomeru

Državno prvenstvo 
triletnikov v Ljubljano



Civilni obred biserne po-
roke je opravil župan obči-
ne Sv. Tomaž Mirko Cvetko, 
cerkvenega pa župnik Jože 
Rajner iz Svetinj, kjer sta se 
Štuhečeva pred 60 leti tudi 
poročila. »Davnega leta 1955 
sem kot mlada gasilka stregla 
na veselici v Desnjaku. Tja so 
prišli igrat Štuhečevi bratje iz 
Koračic. Bila sem mlado dekle 
s kitami, on pa lep mlad fant, 
ki je ravno prišel od vojakov. 
Takrat so bile vse veselice ob 
nedeljah. Jaz sem morala ob 
osmih zvečer domov. Bila je 
res ljubezen na prvi pogled. 
Ker takrat ni bilo mobitelov 
in drugih možnosti za komu-
nikacijo ter navezavo stikov, 
razen slučajnih srečanj, sva 
se izgubila. Jaz sem se nato v 
Mariboru učila za prodajalko, 
on se je zaposlil v mariborski 
Metalni. Tako sva se spet na-
šla in se čez dve leti poročila. 
Finančno sva sicer začela z 

dvema nulama, ampak z ve-
liko ljubezni. Od takrat greva 
že 60 let skupaj skozi življenje. 
Imava dva otroka, Vlasto in Ja-
nija (Boštjana), vnukinjo Ano 
in vnuka Martina, sedaj pa že 
tudi pravnuka Jerneja, ki nam 
je vsem v veliko veselje. Pove-
dati morava, da so za dober 

zakon res potrebni ljubezen in 
spoštovanje ter beseda opro-
sti. Oba imava rada glasbo. 
Dolga leta sva pela v zboru 
in Janko še vedno z veseljem 
raztegne frajtonarico,« sta 
nam ob bisernem jubileju zau-
pala Anica in Janko Štuhec.

torek � 12. septembra 2017Ljudje in dogodki24

Manj je bilo sicer športnih, 
več pa drugih, morda tudi zato, 
ker se ti bolj osredotočajo na 
svoje predstavitve v okviru tra-
dicionalnega športnega viken-
da, ki prav tako pritegne mno-
ge, zlasti pa tiste, ki se želijo v 
prostem času ukvarjati s špor-
tnimi aktivnostmi. Ker je danes 
prostega časa vse manj, je zelo 
pomembna kakovost njegove-
ga preživljanja, da vsakdo, ki 
obiskuje določene programe, 
dobi tisto, kar pričakuje oz. po-
trebuje, da bo njegovo življenje 
in delo osmišljeno, predvsem 
pa zdravo in vsebinsko bogato, 
so še posebej poudarili organi-
zatorji tradicionalnega sejma 
prostega časa. Organizacije, ki 
so se predstavile na letošnjem 
sejmu, ponujajo dovolj pestro 
izbiro, da je vsak lahko našel 
nekaj, kar ga bo zaposlovalo 
v njegovem prostem času v 
naslednjih mesecih, pa tudi le-

tih, oz. najmanj do prihodnjega 
sejma, ko bo lahko podrobneje 
spoznal tudi druge programe, 
ki ga letos niso tako pritegnili. 
Sicer pa se ponudniki za aktiv-
no in kakovostno preživljanje 
prostega čas podrobneje pred-
stavljajo tudi na spletni strani 
CID Ptuj in FB profi lu. Razve-

seljivo je, da je tudi po zaslugi 
sejma prostega časa ptujska 
tržnica živela bolj polno kot 
sicer. Ob zanimivih programih, 
ki so jih posamezne organiza-
cije predstavile in napovedale 
za prihodnje dni in mesece, je 
pritegnila tudi letošnja novost, 
avtobus za odvzem krvi Centra 

Ptuj � 14. Cidov sejem prostega časa

Bolj kot količina je pomembna kakovost preživljanja prostega časa
Na ptujski tržnici je svoje programe za otroke, mlade, odrasle in starostnike v prostem času v okviru 14. sejma prostega časa v organizaciji CID Ptuj, ki je potekal 9. septembra, letos pred-
stavilo 23 organizacij. Kot je povedal direktor CID Aleksander Kraner, je letošnja udeležba rekordna doslej, saj je sodelovalo pet organizacij več kot v letu 2016. 

za transfuzijsko medicino UKC 
Maribor, ki je na Ptuj pripeljal 
na pobudo Silve Razlag, pred-
sednice Društva za šport inva-
lidov Most Ptuj. Tako je sejem 
dobil tudi zdravstveno-vzgoj-
no dimenzijo, okolje je dobilo 
dodatno informacijo o pome-
nu krvodajalstva v našem in 
širšem okolju, kri je še vedno 
nenadomestljiva, samo človek 
jo lahko daruje drugemu in mu 
reši življenje. Sicer krvi niso 
odvzemali, obiskovalci so se 
lahko odločili za določitev svo-
je krvne skupine, lahko pa so 

tudi izpolnili obrazec, na pod-
lagi katerega jih bodo povabili 
na testiranje ustreznosti krvi. 
Organizatorji so poskrbeli tudi 
za promocijo zdravja oz. zdra-
vega načina življenja, sodelavci 
ZD Ptuj so obiskovalce sejma 
povabili, da so si izmerili krvni 
tlak in krvni sladkor, saj previ-
sok krvni tlak in krvni sladkor 
po nepotrebnem zahtevata 
veliko življenj.

Obiskovalci, tako mladi kot 
malo starejši, so bili z vsebi-
no letošnjega sejma proste-
ga časa izjemno zadovoljni, 

s seboj so lahko odnesli tudi 
številne knjižice, promocijsko 
gradivo in drugi pisni material, 
da se bodo še lažje odločili o 
tem, kako bodo čim kakovo-
stneje preživeli svoj prosti čas. 
To je bil tudi dan za druženje 
cele družine, da so svoj prosti 
čas preživeli drugače kot sicer 
in mu dodali novo dimenzijo. 
Veliko programov je že tradi-
cionalnih, ki jim organizatorji 
dodajajo še občasne, na infor-
macije o le-teh pa se je mogo-
če tudi naročiti.

Foto: Črtomir Goznik

Otroci so nadvse uživali ...

Sv. Tomaž � Biserna poroka zakoncev Štuhec

Bila je ljubezen na prvi pogled
26. avgusta sta po 60 letih zakonskega življenja pred matičarja ponovno stopila zakonca 
Anica in Janko Štuhec iz Lahoncev, KS Ivanjkovci, občina Ormož. Štuhečeva živita v Ma-
riboru, v rodno Prlekijo se oba zelo rada vračata. 

Foto: zasebni arhiv

Zakonca Anica in Janko Štuhec iz Lahoncev sta zadnji avgustovski 
konec tedna v družbi svojih najbližjih in najdražjih proslavila 60 let 
skupnega življenja.

Ptuj � Zbiranje zamaškov za humanitarne namene

Pomagali bodo malemu Marku
V skladišču na ptujski železniški postaji se je v zadnjem času nabralo novih pet ton zama-
škov za humanitarne namene. Gre za hvalevredno humanitarno zbiranje zamaškov, ki ga že 
vrsto let izvaja Ignac Habjanič v sodelovanju z vrtci, šolami, ustanovami, podjetji, posame-
zniki in Slovensko vojsko, ki pomaga pri nalaganju in odvozu zamaškov v predelavo v Črno 
na Koroškem. 

Šestega septembra je s Ptu-
ja odpeljal nov kamion s tremi 
tonami zamaškov. Otrokom iz 
enote Spominčica Vrtca Ptuj, 
skupaj z vzgojiteljicama Vanjo 
Hotko in Majo Plesec, se je 
pri nalaganju ob vojakih SV, ki 
so prišli skupaj z desetnikom 
Markom Vrhovnikom iz mari-
borske enote 74. pehotnega 
polka, pomagala tudi uspešna 
slovenska športnica, plezalka 
Mina Markovič. „Sodelovanje 
na dobrodelnih akcijah je ve-
dno pozitivno. Vidiš, da tudi 
kot športnica preko prepo-
znavnosti lahko ljudem poma-
gaš na drugačne načine in tudi 
kot pripadnica športe enote 

SV. Osebno mi je zelo lepo, da 
se je gospod Habjanič spomnil 
name, me kot Ptujčanko pova-
bil k sodelovanju, da sem pri-
spevala vsaj en majhen košček 
v tem velikem humanitarnem 
in izjemno lepemu projektu,“ 
je povedala. Tudi vojaki SV, ki 
v projektu dobrodelnega zbira-
nja zamaškov sodelujejo že od 
vsega začetka, so zadovoljni, 
da lahko pomagajo ljudem, ki 
potrebujejo pomoč, da jim pri-
čarajo nasmeh na obraz. V tem 
smislu pa so projekt zbiranja 
zamaškov zastavili v Vrtcu Ptuj, 
poimenovali so ga Smeško za-
maškov, je povedala koordina-
torica tega projekta za celotni 

vrtec Ksenija Markovič, ki jo je 
na tokratni akciji spremljala tudi 
pomočnica ravnateljice Vrtca 
Ptuj Barbara Gačnik. Vsako leto 
v okviru tega projekta zberejo 
med 800 in 1000 kg zamaškov 
za dobrodelne namene. Skozi 
ta projekt se najmlajši že zelo 
zgodaj privajajo in spoznavajo 
prednosti ločevanja odpadkov, 
ki so lahko tudi zelo koristni, 
ker lahko z njimi pomagajo 
tudi ljudem v stiski. Ta projekt 
pa dobro poznajo tudi starši 
otrok, saj jim ga vsako leto zno-
va predstavijo na začetku no-
vega šolskega leta. Ignac Ha-
bjanič je povedal, da so doslej v 
humanitarne namene zbrali že 
36 ton zamaškov.

S septembrskim odvozom 
zamaškov bodo pomagali pet-
letnemu Marku Krmpotiču iz 
Maribora, ki ima že od rojstva 
cerebralno paralizo. Mamica 
Jasna Furman je povedala, da 
jim takšna pomoč pomeni zelo 
veliko, saj z eno plačo težko 
zmorejo zagotoviti denar za 
dodatne terapije, pripomočke 
in razna doplačila. Že od Mar-
kovega drugega leta jim pri 
tem pomagajo dobri ljudje, 
hvaležni so za vsako pomoč. 
Neverjetno je, koliko ljudi se 
trudi zbirati zamaške za dobre 
namene. Hvala vsem.

Foto: Črtomir Goznik

Otrokom iz enote Spominčica in vojakom SV, ki redno sodelujejo pri 
nalaganju in odvozu zamaškov, se je tokrat pridružila športnica Mina 
Markovič iz športne enote SV.

Foto: Črtomir Goznik

Na letošnjem sejmu prostega časa se je predstavilo 23 organizacij z 
najrazličnejšimi programi za kakovostno preživljanje prostega časa 
za vse generacije. 
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Gillian Flynn:

Ni je več
Poletnih dopustov je v 
glavnem konec, ampak 
ostajajo še odmevi na 
poletno branje. Saj veste: 
lahkotno, kratkočasno, 
razburljivo ... In takšen je 
roman Gillian Flynn Ni je več.

O romanu ameriške pisateljice Gillian Flynn smo že pred 
branjem izvedeli same superlative. Ampak v Ameriki je tako, 
da je tam vse super, tako da smo vse zapisano vzeli z rezervo. 
Saj veste: imajo SUPER demokracijo, imajo SUPER hrano 
(hamburgerje), imajo SUPER predsednika, imajo SUPER 
hollywoodske fi lme, imajo SUPER pijačo (kokakolo) .... 99 
odstotkov tega je seveda reklama – dobro plačana laž. Ampak 
imajo pa super pisateljico, kot boste spoznali ob branju romana 
Ni je več. V katerem nastopa SUPER junakinja (spada med 
tistih 99 odstotkov laži!), ki ob peti obletnici poroke izgine. In 
kot je to navada: za njeno izginotje je kriv mož. Ki ima fi nančne 
probleme, ki ima ljubico, ki svoje žene ne ljubi več, ki ne želi 
otrok, pa je vendar žena zanosila ... in ki ima kup razlogov, 
da se je znebi. Da je kriv, kaže množica dokazov v njegovo 
škodo. Tako meni tudi javnost, saj jo o tem ves čas policijske 
preiskave prepričujejo zelo verodostojni mediji. Skratka – vse 
se zaroti proti njemu ...

Priporočamo v bralno kratkočasenje. (Še posebej zato, 
ker je po našem okusu: ne zmagajo vedno dobri fantje – ali 
dekleta ...)

Ocena: 4.

Ptuj � Deseta razstava iz cikla Iz ptujskih depojev

Kaj je bilo na krožnikih 
ptujskih kapucinov
V galeriji Magistrat v ptujski Mestni hiši so odprli deseto iz cikla razstav Iz ptujskih 
depojev. Do 5. oktobra letos bodo na ogled arheološke najdbe iz ptujskega kapu-
cinskega samostana, ki je do leta 1975 stal na območju današnjega makadamskega 
parkirišča med Volkmerjevo in Potrčevo cesto. 

Foto: ČG

Razstavo Kapucinski samostan na Ptuju je predstavila njena avtorica Marija Lubšina Tušek.

Ptujski kapucinski samostan 
so zgradili leta 1630, leta 1786 
pa so ga z jožefi nskimi refor-
mami ukinili. Objekt je skupaj 
s cerkvijo do porušitve upora-
bljala vojska; mesto je dotlej 
nedostopen prostor vojaških 
skladišč pridobilo šele ob osa-
mosvojitvi Slovenije. Občina 
je želela na tem mestu urediti 
začasno parkirišče, zato so ar-
heologi do leta 1996 opravili 
arheološke raziskave. »Odkri-
te so bile ostaline naselbin iz 
pozne bronaste, starejše žele-
zne, rimske in poznosrednje-
veške dobe ter del temeljev 
kapucinskega samostana iz 17. 
in 18. stoletja,« je pojasnila av-

torica razstave Marija Lubšina 
Tušek.

O preteklosti je doslej pri-
čal le ograjen samostanski 
vodnjak, zdaj pa so najdbe iz 
ruševin samostana končno na 
ogled javnosti: različni kovin-
ski predmeti, keramični izdelki, 
stekleno posodje in podobno, 
ostanki kosti domačih in lovnih 
živali, želv in školjk pa govorijo 
o prehrani prebivalcev samo-
stana. Koordinatorka projekta 
Maja Janežič je dejala: »Tudi na 
tej razstavi Iz ptujskih depojev 
smo predstavili material, ki ni 
bil še nikoli na ogled, vendar 
tokrat prikazujemo tudi obdo-
bje, ki doslej še ni bilo predsta-

vljeno.« Avtorica razstave je 
ob tem opozorila, da obzidan 
prostor nekdanjega samostan-
skega zemljišča še ni bil v celoti 
raziskan.

Cikel razstav ob pomoči Mi-
nistrstva RS za kulturo pripra-
vljajo Center za preventivno 
arheologijo pod okriljem Zavo-
da za varstvo kulturne dedišči-
ne Slovenije, Pokrajinski muzej 
Ptuj-Ormož in Mestna občina 
Ptuj. Ptujski podžupan Gorazd 
Orešek je razkril, da so v teku 
dogovori o stalni postavitvi 
vseh razstav Iz ptujskih depo-
jev: »Za staro mestno jedro bi 
to bila lepa pridobitev.«

jš

Vitomarci � Müže z rekordnim številom obiskovalcev

Tradicionalna zabava mladih 
Mladi iz podravske regije in širše so ponovno doživeli rekordni vikend zabave v Vitomarcih, 
ki ga ni zmotilo niti deževno vreme. 

do večera, ko sta obiskovalce do 
jutranjih ur v rekordno nabitem 
šotoru zabavala Tanja Žagar in 
Željko Bebek. Zadovoljni organi-
zatorji so ob zaključku letošnjih 
Müž povedali, da bo 15. izvedba 

te tradicionalne prireditve za 
mlade konec avgusta 2018 še 
bolj zabavna kot letošnja, polna 
presenečenj, zato že danes vabi-
jo v Vitomarce.

Foto: arhiv

Mladi Podravja so se zabavali in družili.

Podlehnik � Razstava Otmarja Gaiserja

Vsi Ptujčani so po malem Haložani
V avli večnamenskega kulturno-turističnega centra Podlehnik so predstavili razstavo likovnih del ptujskega 
ljubiteljskega slikarja Otmarja Gaiserja, znanega pod vzdevkom Pati.

Slikar je na svoji tretji raz-
stavi na ogled postavil enajst 
podob. Z akrilnimi barvami je 
na platnu upodobil motive na-
rave in Ptuja, pa tudi Haloz, saj 

so, kot je dejal, vsi Ptujčani po 
malem Haložani. »Zbirka mojih 
slik je kar obsežna, opus za to 
razstavo pa je izbral moj sin, 
umetnostni zgodovinar in mali 

kritik,« je povedal umetnik. 
Dar za likovno ustvarjanje je 
odkril že v zgodnji mladosti: 
»Imel sem srečo, da sem imel 
v osnovni šoli odlična likovna 
pedagoga, Rozino Šebetič in 
Albina Lugariča. Bila sta precej 
kritična in sta me ogromno na-
učila.«

Od takrat so se zvrstila ob-
dobja, ko je kaj naslikal, pa tudi 
takšna, ko dolgo ni ustvaril ni-
česar. »Zadnja leta imam malo 
več časa, tudi platna in barve 
so zdaj dostopnejši kot nekoč, 
kar sem sklenil izkoristiti. Sem 
ljubiteljski slikar, pravi umetnik 
pa je zame tisti, ki preživi z za-
jamčeno plačo,« je dejal Gaiser. 
Do zamisli o novem razstavi-
šču je prišlo po naključju, ko je 
obiskal prostore podlehniške-
ga večnamenskega centra in 

vprašal, zakaj so stene skoraj 
prazne …

Župan Podlehnika Marko 
Maučič je pojasnil, da je likov-
na razstava v avli zgradbe sicer 
prva, vendar ne bo zadnja: »V 
tem razstavnem prostoru želi-
mo predstavljati naše lokalne 
umetnike, tudi tiste nepozna-
ne. Prvo razstavo bo okoli 20. 
septembra že zamenjala nasle-
dnja. Za spomin na razstavljav-
ce bomo na občini od vsakega 
umetnika eno delo odkupili in 
ga stalno razstavili.« Prvi raz-
stavljavec bo izkupiček poklo-
nil kakšni družini iz podlehniške 
občine, ki se je znašla v stiski. 
Predstavitev razstave je s pe-
smijo oplemenitil moški pevski 
kvintet (običajno sekstet) Kul-
turnega društva Podlehnik.

Foto: EM

Ljubiteljski slikar Otmar Gaiser – Pati in župan Podlehnika Marko 
Maučič ob sliki, ki bo prostore podlehniškega večnamenskega centra 
krasila za stalno.

Podravje, Maribor � Visoka šola v družbi najboljših

Alma Mater Europaea podpisala 
listino evropskih univerz
Leta 1988, ob 900-letnici najstarejše evropske univerze v Bolonji, se je zbralo 400 rektorjev, 
ki so podpisali Magno Charto Universitatum – listino evropskih univerz. Pred dnevi jo je 
podpisala tudi Alma Mater Europaea – ECM.

Po letu 2000 Univerza v 
Bolonji (kot varuh omenjene 
listine) organizira znanstve-
ne posvete, kjer slavnostno 
podpisujejo listino tudi druge 
univerze z vsega sveta, zlasti 
iz Evrope. Srečanja se organi-
zirajo v Bolonji ali v drugih uni-
verzitetnih mestih po svetu.

S podpisom listine 1988 v 
Bolonji se je začel tako imeno-

van bolonjski proces, kjer so 
rektorji uradno deklarirali av-
tonomijo univerze in poudari-
li, naj bo univerza prosta vseh 
pritiskov političnih in fi nanč-
nih centrov moči ter notranjih 
interesnih skupin univerze. S 
tem so apelirali na vlade, ki so 
se odzvale s podpisom bolonj-
ske deklaracije leta 1999.

Že 14. leto zapored je Dru-
štvo mladih Vitomarci pova-
bilo na tradicionalno prire-
ditev Müže, eno največjih 
prireditev za mlade na Šta-
jerskem. V petek so obisko-
valci uživali v večernem delu 
programa ob Poskočnih mu-
zikantih in s skupino Mam-
bo Kings. V soboto čez dan 
so potekale Igre brez meja, 
kjer so se mladi preizkusili 
v spretnostnih igrah. Zma-
gala je ekipa Žerjavci, drugo 
mesto so zasedli Pero in zla-
ti zvoki, tretje pa Šajtrevci. 
Zabava se je nadaljevala vse 

Fo
to

: K
P



brez sile, da ne poškodujemo 
gomoljev. Nato jih zložimo v 
plitve lesene zabojčke; te za-
bojčke dajte nekam na suho 
in prepišno mesto, da se 
povsem posušijo. Ko so listi 
suhi, jih porežemo na dolži-
no približno 10 cm. Nato jih 
še zadnjič namočimo v zelo 
močan žajbljev čaj, lahko ga 
kombiniramo s čajem iz vra-
tiča ali v pelinov čaj. Gomolje 
posušimo in shranimo. Naj-
bolj se obnese shranjevanje 
čebulic v mrežastih vrečah, 
obešenih pod strop. Prostor 
ne sme biti vlažen, gomoljev 
ne hranimo v istih prostorih, 
kjer imamo shranjeno sadje 
ali krompir. 

Kako naredimo 
pripravek – čaj

Veliko vas nima časa, da 
bi se s pripravo domačih pri-
pravkov  ukvarjali dalj časa. 
Najlažje in najhitreje je sku-
hati čaj. Tega naredimo tako, 
kot bi delali zase. Najbolj 
pravilno je, da vzamemo en 
pest posušenih ali še zelenih, 
svežih delov rastlin  in maso 
prelijemo z vrelo vodo. Tega 
nikoli ne počnemo v ko-
vinskih posodah. Naj bodo 
plastične ali steklene. Tudi 
tako imenovane »rostfrei« 
posode niso primerne. Ko-
vina vedno kemično reagira 
z učinkovinami v rastlinskih 
delih in zmanjša njihovo 
učinkovitost. Z vodo naj bo 
masa prekrita nekje 15 mi-
nut, ni potrebno več. Nato 
odcedimo in do konca ohla-
dimo. Uporabimo pa takoj, 
tudi čez noč ne čakamo, saj 
učinkovina ves čas razpada 
ali izhlapeva in je zjutraj ne 
bo več veliko  v pripravku. 

Hrenov pripravek  
Iz zelenih hrenovih listov 

lahko naredimo odličen pri-
pravek , ki varuje čebulice in 
rastline  pred sivo plesnijo in 
drugimi gnilobnimi glivica-
mi. Lahko skuhate čaj, pri 

Nega pozimi 
cvetočih lepotic

Številni imate vsako leto 
veliko vprašanj na temo vi-
tezove zvezde, amarilisi jim 
nepravilno rečemo. Vedno 
znova se pojavljajo ta vpra-
šanja. Ni jih težko pripraviti 
do cvetenja vsako leto. Ven-
dar je čebulicam oziroma 
rastlinam nujno privoščiti 
zimski počitek tako, kot ga 
imajo tudi v naravi. Zato je 
zdaj treba izpuliti čebulice, 
posebej tisti, ki želite cvete-
nje teh lepotic v času novega 
leta ali v januarju. Drugi jih 
lahko v zemlji pustite še ka-
kšen mesec. Čebulice izpuli-
te z listi vred tako iz loncev 
kakor iz zemlje. Čebulice z 
listi vred pustite, naj se sami 
naravno posušijo. Zemljo s 
čebulic odstranite samo to-
liko, kolikor odpade sama. 
Ničesar tega ne počnite na 
silo. Čebulice sušite v suhem 
in prepišnem prostoru tako 
dolgo, da se listi povsem 
posušijo. Šele nato odstrani-
te posušeno zemljo, liste in 
tudi posušene, poškodovane 
korenine in čebulice shrani-
te v primerni kleti. Pazite, 
da klet ne bo presuha, saj 
se čebulica lahko tudi pre-
več izsuši. Najbolje je, da si 
naberete dovolj odpadlega 
listja, lahko uporabite tudi 
žagovino, in čebulice shrani-
te med to listje ali žagovino, 
tako se bo ohranila vlaga. 
Za cvetenje okoli božiča je 
treba čebulice ponovno po-
saditi in začeti zalivati že v 
sredini novembra. Vendar 
naj povem, da boste dalj časa 
ohranili čebulice, tudi cvete-
nje bo bujnejše, če jih boste 
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Moje cvetje � Miša Pušenjak, specialistka za zelenjadarstvo in okrasne rastline

Poletje se poslavlja
September se v naslednjem tednu preveša v drugo polovico, z njim pa tudi delo na vrtu. Prav gotovo imate največ dela 
sedaj na zelenjavnem vrtu, saj je treba pobrati ves pridelek in ga shraniti za puste zimske dni. 

Vir: KZ Ptuj

tem 500 gr svežih listov pre-
lijete z 1 l vode, pustite stati 
10 minut, nato precedite in 
ohladite. Uporabite  pa raz-
redčeno 1 : 1. 

Še bolj uporabna pa je 
prevrelka, ki pa jo bo zdaj 
nekoliko težje narediti, saj se 
bo očitno ohladilo. 300 gr li-
stov raztrgate, prelijete z 10 l 
vode in pustite na soncu stati 
10 – 14 dni, tako dolgo, da 
se tekočina preneha peniti. 
Precedite in z dobljeno ne-
razredčeno tekočino zalijete 
čebulnice. Tudi izpuljene 
čebulice in gomolje lahko 
namočite v to tekočino.  

Porova zavrtalka, 
čebulna muha

Na zelenjavnem vrtu pa 
prihaja čas, ko je potreb-
no  posevke pora redno 
pregledovati. Kmalu se bo 
namreč pričel napad porove 
zavrtalke, ki ji mnogi rečejo 
čebulna muha. Brez težav ga 
opazite sami, če ste dovolj 
pozorni. Sama sem ugotovi-
la, da je opazovanje drobnja-
ka še uspešnejše. Opazujte 
zgornji del listov srednje 
starosti. Torej ne najmlajših 
pa tudi najstarejših ne. Pri 
drobnjaku pa seveda prever-
jajte cele šope. Ko opazite 
na listah drobne zajede, niz 
belih, mm ali dva velikih lis, 
ki so običajno v ravno vrsti, 
posevke prekrijte. Za prekri-
vanje lahko uporabite agro-
kopreno, a mora biti povsem 
cela, boljše pa so stare zavese 
ali mreže. Mreže so lahko 
tudi tiste, ki jih uporabljamo 
za zaščito oken, biti pa mo-
rajo povsem zaprte, ne sme-
jo imeti lukenj, tudi v zemljo 
morajo biti dobro zadelane, 
da ne bo muha našla vhoda 
do svojih gostiteljskih ra-
stlin. Če ravno pulite koren-
ček, ki je mnogim zacvetel 
ali zbolel, ga obrežite tako, 
da ostane kakšen centimeter 
ali dva pecljev na korenih. 
Liste pa potem uporabite za 
zastirko okoli drobnjaka, pa 
seveda tudi pora. Za nekaj 

časa bodo tudi odganjali te 
nadležne muhe. 

Por pred pokrivanjem osi-
pajte tako, da bo zemlja čisto 
do zelenih delov listov. Tudi 
s tem boste omilil škodo po 
tem škodljivcu. Tudi če bo 
muha odložila jajčeca, jih bo 
na zelene liste, kjer bo škoda 
manjša. 

Pripravek iz listov 
rabarbare deluje 
tudi proti porovi 
zavrtalki

Sicer sem recept že napisa-
la, a ga ponavljam. Iz listov 
rabarbare naredimo brozgo. 
To naredimo tako, da po 
receptu predpisano količi-
no zelišč 24 ur namakamo 
v vodi, nato pol ure preku-
hamo na počasnem ognju, 
ohladimo in precedimo. Pri 
rabarbari potrebujemo 1 
kg svežih listov za 5 l vode. 
Liste z rokami raztrgamo. 
Voda naj bo postana ali iz 
domačega vodnjaka ali po-
toka. Brozgo pa naredimo v 
plastični posodi. 

Brozgo uporabite šele te-
den dni po tem, ko opazite 
prve opisane znake na listih. 
Zadevo ponovite čez teden 
dni. Pripravke uporabite po-
zni zvečer ali še bolje, zgodaj 
zjutraj. Ker se muha zadržu-
je na listih, ličinke pa tik nad 
zemljo, mora brozga doseči 
oboje, liste in zemljo okoli 
rastline, da bo učinkovita. 
Tudi ob varstvu rastlin s ke-
mičnimi pripravki je potreb-
no  uporabiti večjo količino 
vode, vsaj 500 l/ha.  

Najbolje je, da kombi-
nirate več načinov varstva. 
Potem bo mogoče kakšna 
ličinka še v vaših rastlinah , 
to pa pri čiščenju odstranite. 
Po Sloveniji sicer že desetle-
tja kroži vraža, da so ličinke 
zelo nevarne za naše zdravje. 
Mnogi zaradi tega napaden 
por po nepotrebnem zavr-
žejo. Napadene liste odstra-
nimo, ostala rastlina  pa je 
seveda povsem užitna. 

KGZS – Zavod Ptuj svetuje

OBVESTILO VINOGRADNIKOM
Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano obvešča vse 

vinogradnike, da bo Inšpektorat Republike Slovenije za kmetijstvo, 
gozdarstvo, lovstvo in ribištvo v času trgatve izvajal nadzor nad 
prometom z grozdjem in prevozi grozdja med obrati.

Zato bodite pridelovalci in kupci grozdja pozorni na dejstvo, 
da mora vsak prevoz grozdja spremljati ustrezen dokument. 
Kot ustrezen dokument se šteje kakršenkoli dokument, ki vsebu-
je predpisane podatke (npr. dobavnica, prevoznica …, ki vsebuje 
vsaj podatke kdo, kdaj, kam, komu in koliko grozdja prevaža, katero 
grozdje in kdo ga je pridelal). Dokument ni potreben le v primerih, 
če grozdje vozi v predelovalni obrat pridelovalec sam oziroma zanj 
nekdo drug in je razdalja prevoza manjša od 40 km.

Podrobnejša pojasnila o pravni podlagi in o obliki ter vsebini 
dokumenta, ki mora spremljati prevoz grozdja, so dostopna na 
povezavi: http://www.mkgp.gov.si/si/delovna_podrocja/kmetijstvo/
kmetijski_trg/vino/.

Hkrati z nadzorom nad prometom z grozdjem bo Inšpektorat Re-
publike Slovenije za kmetijstvo, gozdarstvo, lovstvo in ribištvo izva-
jal tudi nadzor nad prijavo pridelka grozdja v register pridelo-
valcev grozdja in vina. Nadzor bo usmerjen predvsem v pravilnost 
prijav pridelka grozdja, ki ga lahko dokupijo tiste fi zične osebe, ki 
so imele pomembno zmanjšan lastni pridelek grozdja zaradi spo-
mladanske pozebe. Pri tem bo inšpekcija izvajala tudi navzkrižno 
kontrolo s prijavo škode po spomladanski pozebi v sistem AJDA.

Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano

Foto: Miša Pušenjak

Taka znamenja težko spregledaš: porova zavrtalka se je pre-
budila.

Foto: Miša Pušenjak

Za cvetenje vitezove zvezde je treba poskrbeti zdaj.

ponovno posadili šele konec 
januarja ali še kasneje. 

Tudi škrniclji ali kale po-
trebujejo zimski počitek. 
Mnogi jih imate kot sobne 
rastline, saj so se prodajale 
tudi v številnih trgovskih 
centrih. Če ste jih posadili 
na vrt, jih zdaj izkopljete in 
gomolje povsem posušite. 
Če pa so v loncih, samo pre-
nehajte zalivati, saj potrebu-
jejo počitek pred cvetenjem.

Tudi za ponovno cvetenje 
božičnih zvezd moramo zdaj 
nekaj narediti. Prestavite jih 
v notranje prostore in začni-
te zatemnjevati. To pomeni, 
da jim morate zagotoviti 14 
ur popolne teme. Že ob 16. 
uri jih je treba prekriti tako, 
da do njih ne pride več sve-
tloba. Najboljše so debele 
kartonske škatle. Zjutraj, 
pred odhodom v službo pa 
jih seveda odkrijte, saj sve-
tlobo potrebujejo tako kakor 
prav vse rastline. 

OKRASNE 
GREDICE IN 
BALKONSKO 
CVETJE

Poleti cvetoče čebulnice 
so letos povsod zelo lepe. A 
čez dober mesec jih bomo 
izkopali in shranili gomolje, 
korenine za naslednje leto. 
Dobro je, da jih zdaj zavaru-
jemo pred gnitjem. Zdaj se 
je že dovolj ohladilo, zemlja 
pa končno namočila, zato je 
zdaj nevarnost gnitja velika. 
Med kemičnimi pripravki iz-
berite kombinacijo priprav-
kov Proplant, ki mu dodamo 
Switch 62,5 WG ali Rovral 
Aquafl o. V zadnjih letih pa 
mnogi ne želite več upora-
bljati kemičnih, sintetičnih 
sredstev za varstvo vrtnin. 
Uporabite lahko žajbljev čaj, 
kombiniran s pripravkom iz 
listov hrena. Vendar je treba 
s to kombinacijo rastline za-
liti vsaj trikrat še pred zimo. 

Tiste gladiole, ki so cvetele 
zgodaj, so zdaj že primerne 
za izkop. Izkop začnemo, ko 
listi delno porumenijo. Iz-
kopljemo in posušimo jih z 
listi vred. Gomolje očistimo 
zemlje, vendar le toliko, koli-
kor lahko zemlje odstranimo 
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Iz naše preteklosti - Pisalo se je leto 1979

V Ormožu odprli prvo slovensko tovarno sladkorjaV Ormožu odprli prvo slovensko tovarno sladkorja

„Ansambel je nastal, ko sem 
sam prenehal igrati v prejšnjem 
ansamblu. Iz tiste zasedbe sta 
tudi brata Nejc (basist) in De-
jan (klarinetist) Dobovišek. 
Pridružila sta se nam še kitarist 
Klemen Arh in trobentač Jaka 
Sadek. Ob prvem nastopu pa 
nam je na pomoč priskočila še 
Anita Kadenšek, ki je še danes 
z nami. V dvanajstletnem obdo-
bju delovanja je prišlo do manj-
ših kadrovskih sprememb, saj 
se je intenzivnost igranja z leti 
začela močno večati. Sedaj je 
trobentač Denis Dečman, kita-
rist pa Matevž Mikek,“ ansam-
bel Veseli svatje predstavi vodja 
Blaž Šenk.

Ime so si nadeli po eni prvih 
Avsenikovih polk, Veseli svatje, 
ki je energična in pozitivna. Tako 
energijo skušajo na vsakem nasto-
pu oddajati tudi sami. Ansambel 
je sestavljen po vzoru ansambla 
Avsenik, tako da velik del nji-
hovega repertoarja sestavlja glas-
ba legendarnih bratov Avsenik. 
Ponosni so na slovensko glasbo, 
zagotovo pa so najprepoznavnejši 
po lastnem opusu. Že od začetka 
sodelujejo z Matjažem Vlašičem, 
sicer avtorjem pop uspešnic. To se 

je pri izvajanju zabavne glasbe,“ 
pove Blaž Šenk. Za organizator-
je festivalov pa pravi, da so le-te 
preveč skomercializirali. Festivali 
so postali vedno bolj veselica, ki 
s kupom bolj ali manj neznanih 
ansamblov k potrošnji privablja 
obiskovalce. To sicer ne velja za 
vse. Nagrade, predvsem občin-
stva, žal niso več merodajne, saj 
si vsak ansambel na nastop pripe-
lje svoje fene. Več jih je, večja je 
možnost zmage. Tudi zato je na 
splošno prijav, zlasti uveljavljenih 
ansamblov, zadnje čase manj.

Veseli svatje načrte kujejo 
sproti. Trenutno se osredotočajo 
na izdajo nove plošče, še prej pa 
bodo posneli nekaj novih skladb, 
ki bodo jasno odražale njihov 
prepoznavni stil. Predvsem pa si 
želijo, da bi v njih še naprej ostala 
tako močna želja po razvajanju 
poslušalce kot doslej. „Vse radi 
skupaj počnemo, smo krasna 
ekipa, ki se med seboj odlično ra-
zume. Sami ji rečemo, kar Svato-
vska družina,“ je pogovor sklenil 
vodja Blaž Šenk.

MG 

v njihovi glasbi tudi sliši, zato je 
tako zelo razpoznavna in ljudem 
všečna.

„Naša prva in menda najbolj 
razpoznavna skladba je polka 
Lunca. Sledi ji Ne dam srca, ki 
je na spletu dosegla že blizu dva 
milijona ogledov. Tu so še Pod 
mojim oknom, Se ti kaj kolca 
itd. Zadnja, ki smo jo pospremili 
med občinstvo, pa je Kje gori. Z 
avtorsko ekipo ustvarjamo razpo-
znaven, nekoliko bolj zabaven stil 
narodno-zabavne glasbe. Ravno 
po tem se ločimo od drugih an-
samblov. Nastopamo predvsem 

na veselicah, radi pa se odzove-
mo tudi na druga povabila. Na 
začetku svoje glasbene poti smo 
bili Veseli svatje gostje večine 
festivalov po Sloveniji in tudi v 
tujini. Osvojene nagrade so bile 
zagotovo odlična popotnica za 
našo kariero. Zdaj jih prepušča-
mo mlajšim ansamblom, ki to 
pomoč še potrebujejo. Menim, 
da je ločevanje trio in kvintet 
zasedb v narodno-zabavni glas-
bi nepotrebno. Sami ne čutimo 
nobene težave, kvečjemu nam 
širša zasedba in bolj bogat zven 
deluje kot prednost. Prav tako 

9600 knjigami, potrebovala pa bi še 

najmanj 9000 knjižnih del.

Četrt stoletja 

aluminijskega giganta

Umrl je Edvard Kardelj, član 

predsedstva SFRJ, član predsedstva 

CK ZKJ, narodni heroj in junak 

socialističnega dela, v številnih 

okoljih so pripravili žalne slovesnosti. 

Trgovski podjetji Emona Merkur in 

Mercator Izbira Panonija slavita 25. 

jubilej. Srebrni jubilej praznuje tudi 

aluminijski gigant v Kidričevem, 

ki bo do leta 1984 proizvedel že 

80.000 ton aluminija letno. TOZD 

Gradbeništvo Drava Ptuj Stavbarja 

Maribor je pričel razpravo o ureditvi 

200 gramoznic v občini Ptuj, ob tem 

pa tudi separacije in betonarne, 

ki jo je sam uredil v Hajdini kot 

začasno rešitev, dokler ne bo 

urejena centralna gramoznica. V 

KS Dornava, Majšperk, Trnovska 

vas, Cirkulanah, Ivanjkovcih ter še 

nekaterih drugih krajih so uspešno 

izvedli referendume za boljši jutri.

Aeroklub Ptuj je ob svoji 25-letnici 

krstil novo letalo Cessna, pridobil 

je tudi letalo Pipan super cub. V 

občinah podravske in pomurske 

regije ter v občinah sosednje 

Hrvaške bodo letos sladkorno peso 

posejali na 2500 ha. Zaključen je prvi 

del spominskega parka v Mostju, v 

gozdičku Laze, na kraju poslednjega 

boja Slovenskogoriške – Lackove 

čete. Spomenik je oblikoval in 

izdelal s pomočjo mladih likovnikov 

iz Kluba mladih Ptuj kipar Branko 

Zorec. Na gradbišču v Rabelčji 

vasi so 24. aprila postavili temeljni 

kamen za novi dom učencev v Ptuju. 

V KS Velika Nedelja so ob prvem 

krajevnem prazniku odprli 2,5 km 

asfaltirane ceste Sodinci–Vičanci, 

530 gospodinjstev pa je dobilo vodo. 

Ptuj je znova fi lmsko prizorišče. 

Južnonemška televizija iz Stuttgarta 

je v sodelovanju z Viba fi lmom iz 

Ljubljane nekaj tednov snemala 

TV-dramo Vrnitev. Posamezne 

akte so posneli tudi na Turnišču 

in v Vidmu pri Ptuju. Ob prazniku 

Ptuja so v mestnem parku zagorele 

luči. S prvo samostojno razstavo 

akvarelov se je predstavila likovna 

pedagoginja Rozina Šebetič. V 

KS Jože Potrč in Boris Ziherl so 

uredili novi igrišči. V okviru petega 

brigadirskega poletja v občini Ptuj 

so slovenski brigadirji nadaljevali 

izgradnjo primarnega cevovoda od 

Dolan proti Cirkulanam. 

V Markovcih dobili 

novo šolo

Z vrsto prireditev so v Tomažu 

proslavili 150-let tamkajšnje šole. 

Vodenje skupnosti podravskih 

občin je prevzel predsednik SO Ptuj 

dr. Cvetko Doplihar. Načrtovana 

prenova starega ptujskega 

mestnega jedra se je zaustavila pri 

dogovoru o fi nanciranju, vprašanju 

kulturnega in stanovanjskega 

dinarja. V Miklošičevi ulici v Ptuju 

so uredili novo prodajalno kruha in 

slaščičarskega peciva. V Markovcih 

so 11. avgusta slavili, dobili so novo 

osnovno šolo, ki je tudi prva, ki je bila 

zgrajena iz sredstev samoprispevka 

vseh občanov in delovnih ljudi 

ptujske občine. V Petovii še naprej 

poslujejo z izgubo, sanacijski ukrepi 

ne dajejo zadovoljivih rezultatov. 

Ob prazniku občine Ptuj so se v 

nove prostore preselili zaposleni 

v IMP - TOZD Elektrokovinar na 

Rogozniški cesti v Ptuju. Že letos 

bodo v tovarni sladkorja v Ormožu 

(svečano so jo odprli 21. decembra, 

celotna investicija je presegla 

2,5 milijarde dinarjev) predelali 

blizu 12.000 vagonov pese. Radio-

Tednik je objavil, da 11. festivala 

domače zabavne glasbe letos ne 

bo, hotel Poetovio pa se tradiciji ni 

izneveril, povabil je na 4. festivalsko 

noč. Ob 40-letnici GD Mezgovci 

so odprli dograjen in prenovljen 

gasilski dom. Ptujski rokometaši 

so proslavili 30. rojstni dan. V 

okviru VII. kulturnih srečanj in 

partijskih jubilejev so v Ptuju odprli 

razstavo 600 let ustavne in upravne 

zgodovine mesta Ptuja. Ptujski 

gostinci so se s slovenskimi jedmi 

uspešno predstavili v bratski občini 

Arandjelovac. V Ptuju so ustanovili 

klub brigadirjev občine Ptuj. Na 

27. gostinsko-turističnem zboru 

v Ljubljani sta bila nagrajena dva 

pogrinjka KK Ptuj – TOZD Haloški 

biser. Pogrinjek korantija, posvečen 

20. kurentovanju, sta pripravila 

Janez Čuš in Tone Svenšek, 

pogrinjek zlati jubilej, posvečen 

75-letnici ptujskih perutninarjev, 

pa Marica Šoškič in Jože Tišler. 

Novo trgovsko hišo so dobili tudi 

v Središču ob Dravi. Režiser Peter 

Malec praznuje častitljivih 50 

gledaliških let. Prvo igro je na oder 

postavil že davnega leta 1929.

Na območju akcije Nič nas ne 

sme presenetiti je v ptujski občini 

sodelovalo več kot 30.000 ljudi. 

Izkušnje so pozitivne, uporabili 

jih bodo pri ažuriranju varnostno-

političnih ocen in v programih 

obrambne vzgoje. V nekdanjih 

prostorih tovarne furnirnih sodov 

ob Rogozniški cesti so začeli 

proizvajati kolesne zavore. Ptujski 

gasilci so dobili novi avtomobil in 

lestev, ki jo je mogoče raztegniti 

daleč prek gasilskega doma, v 

Ptuju ni zgradbe, kjer je ne bi 

mogli uspešno uporabiti. Na Kogu 

so proslavili 200-letnico šole. V 

začetku januarja 1980 bodo v Ptuju 

odprli zakonsko svetovalnico.
Pripravila: MG 

Foto:  zasebni arhiv

V občinah podravske in pomurske regije ter sosednje Hrvaške so 
sladkorno peso posejali na okrog 2500 ha.

Akcija za ureditev arheološke 
zbirke v Ptuju

V ptujskem muzeju bodo letos izdelali načrt za ureditev ar-
heološke zbirke, ki je sedaj močno utesnjena v nekdanjih pro-
storih dominikanskega samostana in ne prikazuje vsega, kar 
imamo in kar smo v zadnjem času odkrili. Arheološki eksponati 
morajo biti dostopni vsem. Za ogled bodo najprej usposobili 
zbirko drobnega arheološkega gradiva. Ponovno pa bi radi od-
prli tudi numizmatično zbirko. V razstavišče želijo preurediti 
tudi dvorišče nasproti Zgodovinskemu arhivu. Za oglede pa 

usposobiti tudi mitreje.

V občinah podravske regije so 
stekle prve razprave o ustanovitvi 
medobčinske gospodarske 
zbornice. Ptujske toplice so s petimi 
modrimi zvezdicami eden redkih 
objektov v Podravju, ki je uvrščen 
v sam vrh. V razpravi je študija o 
razvoju turizma v ptujski občini do 
leta 2000. V turističnem prometu 
Slovenije je ptujsko območje s 
številom obiskovalcev udeleženo le 
z 1,1 odstotka, pri prenočitvah pa 
le z 0,6 odstotka. 
V letu 1976 je ptujsko občino 

obiskalo okrog 23.000 obiskovalcev, 

prenočitev je bilo 47.260. V letu 

2000 naj bi bilo prenočitev že 

269.000. Do leta 2000 bo treba 

pridobiti dodatnih 1180 ležišč. 

V ptujski občini je od skupnega 

števila 477 km lokalnih cest 

asfaltiranih le 210 km, ostalih 267 

je makadamskih. Ptujska KS Boris 

Ziherl se bo z izgradnjo novih 

stanovanj, letos 155, v letu 1980 pa 

225, povečala za 1500 prebivalcev, 

dobila bo tudi prvi trgovski lokal.

Delegati ormoške občine so na 

regionalni in republiški ravni 

izpostavili problem obvoznice. Ker 

ta ni vključena v nobeno resolucijo, 

njeno gradnjo prestavljajo v novo 

srednjeročno obdobje. V TOZD 

Elektronika TGO Gorenja v Ptuju 

bodo letos izdelali 70.000 črno-

belih televizorjev. V poslovni enoti 

Surovine Ptuj mesečno zberejo do 

500 ton odpadkov, prodajo pa jih 

za okoli milijon dinarjev mesečno. 

V občini Ptuj so zadovoljni z vpisom 

cestnega posojila, ne pa tudi z 

vplačilom. Z vplačili so se najmanj 

izkazali uporabniki družbenih 

sredstev, doslej so plačali le nekaj 

nad 4 milijone dinarjev od okrog 

5,8 milijona vpisanih. Razstavo 

Ptuj skozi arheološka obdobja, ki 

sta jo pripravila dipl. arheologa 

Blagoje Jevremov in Marjana 

Tomanič-Jevremov, kustosa PM 

Ptuj, si je ogledalo blizu 2500 

obiskovalcev, dobro je bila obiskala 

tudi razstava ob 10-letnici FD Ptuj 

in 40-letnici delovanja sekcije 

Markovci. Zaživela je turistična 

pot V gorice, ki se začne na 

aerodromu v Mariboru, vodi skozi 

Ptuj, Borl, Jeruzalem, Janžev Vrh, 

Radgono, Gradišče in Lenart ter 

se na koncu zaključi v Mariboru. 

Ormoška ljudska knjižnica je stara 

20 let, razpolaga z nekaj več kot 

Ansambel Veseli svatjeAnsambel Veseli svatje
Foto: zasebni arhivFoto: zasebni arhiv

SKRINJA SLOVENSKIH VIŽ - Ansambel Veseli svatje

Prepoznavni po zabavnejšem stilu narodno-zabavne glasbePrepoznavni po zabavnejšem stilu narodno-zabavne glasbe
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Pripravila: Alenka 
Šmigoc VinkoKaj bomo danes jedli

Sestavine: 1 zelje, 3 čebule, česen, sol, poper, kumina, lovorov list, olje, široki rezanci (iz 2 
jajc).
Čebulo sesekljamo in jo prepražimo na olju. Zelje operemo in narežemo na rezance. Damo ga 
k čebuli, solimo in dodamo lovorjev list, kumino in sesekljan česen. Prilijemo vodo in dušimo 
toliko časa, da se zmehča. Nato ga popramo. Široke rezance skuhamo v slani vodi in odcedimo. 
Primešamo jih k zelju. Postrežemo z zeleno solato kot samostojno jed (ali kot prilogo-prikuho 
k pečenki).

Sestavine: 500 g listnatega testa, 100 g sladkorja, 1 vanilijin sladkor, 0,5 dl ruma, 250 g skute, 
1 dl sladke smetane, 250 g rdečega grozdja, 250 g belega grozdja, 1 jajce.
Listnato testo razvaljamo. V posodi zmešamo sladkor, vanilijev sladkor, rum, skuto, sladko sme-
tano ter razpolovljene in izkoščičene grozdne jagode (zamudno delo, a je vredno truda). Nadev 
premažemo po testu in zavitek zvijemo. Premažemo ga s stepenim jajcem in pečemo 40 minut 
pri 180 °C.

TOREK SREDA ČETRTEK PETEK SOBOTA NEDELJA PONEDELJEK

goveji golaž, polenta, 
sadje

kokošja juha z zvez-
dicami, dušena svinji-
na, grahova omaka, 
ajdova kaša, solata, 
kakavove rezine

milijonska juha, 
kaneloni, polnjeni z 
gobami, krompirjeva 
solata z majonezo, 
palačinke

koruzna kremna juha, 
zeljne krpice s širo-
kimi rezanci, zelena 
solata, grozdni zavi-
tek s skuto

beluševa juha, pečen 
piščanec, popečene 
bučke v limonovi in če-
snovi marinadi, zmeč-
kan krompir, rulada

goveja juha z rezanci, 
puranji zrezki v 
naravni omaki, 
vlivanci, solata, 
princeske

juha, govedina (iz ne-
deljske juhe) v solati 
(z jajci, paradižnikom 
in papriko), lepinja, 
sadje

Grozdni zavitekGrozdni zavitek Zeljne krpiceZeljne krpice

ZPS � Test suhih barvic

Pobarvano s kemikalijami?!
Barvice so šolska potrebščina, ki jo zagotovo najdemo v večini šolskih torb mlajših učencev, 
imajo jih v vrtcih in le redki jih nimajo doma. Za otroke je pomembno, da jih odlikujejo močne 
barve in da se ne lomijo. In ta del naloge je večina izdelkov na testu opravila dobro, a osem iz-
med 12 jih je padlo na testu vsebnosti kemikalij.

Foto: splet

Ali ste vedeli ... 
V letu 2016 so nacionalni 
organi prek sistema hitrega 
obveščanja o nevarnih izdelkih 
na skupnem evropskem trgu 
RAPEX poslali 2.044 obvestil 
o nevarnih izdelkih, kar četrtina 
se je nanašala na igrače. 
Kljub temu da potrošniki 
pričakujemo, da bodo varni ne 
le zdravila ali hrana, ampak 
tudi igrače, elektronika in 
oblačila, te številke kažejo, da 
trgovci ne morejo zagotoviti, 
da so izdelki, ki jih prodajajo, 
varni. Aktualne odpoklice tako 
živilskih kot neživilskih izdelkov 
lahko spremljate tudi na spletni 
strani ZPS.

Niti oznaka CE, na primer, ni za-
gotovilo, da izdelek ne vsebuje ško-
dljivih snovi, niti naprimer navedba 
porekla izdelka (če je to sploh nave-
deno). Med barvicami, ki so prejele 
ocene nezadovoljivo, so tako tiste, 
ki so proizvedene na Kitajskem, kot 
tudi tiste barvice ki jih proizvajajo  
v Evropski Uniji (Avstrija, Nemči-
ja …). 

Zahteven praktični 
in laboratorijski test 
večina uspešno prestala

Vse barvice so morale prestati 
zahteven laboratorijski test, nato pa 
so jih testirali še uporabniki –odra-
sli, ki so ocenili njihovo obnašanje v 
praksi. Tako praktični kot tehnični 

(težkih) kovin v suhih barvicah. In 
kar 8 izmed 12, ki so na testu dobile 
oceno nezadovoljivo, so padle pri 
preverjanju vsebnosti kemikalij.

Suhe barvice so po 
zakonodaji pisala, ne 
igrače

Zaskrbljujoče je, da zakonodaja 
suhih barvic po zakonu ne obrav-
nava kot igrače, kar pomeni, da so 
lahko škodljiva mehčala, policiklič-
ni aromatski ogljikovodiki in po-
dobni toksini prisotni v barvicah, 
saj ni standardov, ki bi sploh do-
ločali njihovo varno količino. Pri 
tem je povsem jasno in znano, da 
otroci stopijo v stik z barvicami že 
zelo zgodaj in da z njimi ne le rišejo, 
ampak jih tudi grizljajo. Čeprav se 
morda zdi, da so količine nevarnih 
snovi majhne, pa ne smemo poza-
biti na raznolike kemikalije, ki smo 
jim izpostavljeni skozi dan pri upo-
rabi različnih izdelkov, vse to pa se 
sešteva v koktejl kemikalij. 

ZPS: Zagovarjamo 
previdnostni princip!

Kemikalije v igračah so skrita ne-
varnost, saj jih brez laboratorijskih 
preiskav ne moremo zaznati, hkrati 
pa o škodljivosti kemikalij, pred-
vsem koktejla kemikalij, ki smo mu 
izpostavljeni, vemo premalo. Otro-
ci s kemikalijami v igračah stopajo 
v stik prek kože (z dotikanjem), 
sline (z lizanjem ali grizenjem), 
sluznice (ob vdihavanju) ali z zau-
žitjem. Na ta način škodljive snovi 
prehajajo v otrokov organizem in 
povzročajo alergije, se v organizmu 
kopičijo in trajno vplivajo na otro-
kovo zdravje.

del testa so vsi vzorci prestali brez 
večjih težav, z oceno od povprečno 
navzgor. A bistveno večje težave so 
se pokazale v kemijskem laborato-
riju ...

Težke kovine, 
policiklični aromatski 
ogljikovodiki …

Barvice imajo otroci v rokah, a 
pogosto tudi v ustih. Proizvajalec 
z znakom CE sicer zagotavlja, da 
so barvice varne za uporabo, a je v 
tem primeru ta znak na precej ma-
javih nogah.

Potrošniške organizacije v prime-
ru nevarnih snovi, kot so kemikali-
je, testirajo strožje od zakonodaje, 
zato so preverili tudi vsebnost ftala-
tov, aromatskih aminov, policiklič-
nih aromatičnih ogljikovodikov in 

Za komplet barvic na testu so na 
ZPS odšteli med 0,99 in 9,99 evra. 
Za tiste z oceno ‘dobro’ lahko odšte-
jemo le 0,99 evra ali 9,99 evra, prav 
tako pa bomo z oceno ‘nezadovo-
ljivo’ našli barvice za 0,99 ali 7,99 
evra. Žal pa potrošnikom, ki želijo 
izbrati barvice brez nepotrebnih 
kemikalij, pri izbiri navedbe na em-
balaži niso v pomoč.



Vidi se ...
... da bi morala MO Ptuj ob 

sedanjih mostiščarskih zasto-

jih vpeljati mostnino ali doda-

tno turistično takso za Puhov 

most. Zakaj bi bil tako lep in 

predvsem tako dooooolgo tra-

jajoč pogled na ptujski grad in 

celotno podobo najstarejšega 

slovenskega mesta brezpla-

čen?!?

Govori se ...
... da se ob dolgih vožnjah 

čez Puhov most vidi, da doma-

čini sploh ne znamo ceniti dra-

gocenosti Ptuja. Namesto da bi 

se navduševali nad razgledom, 

ki traja in traja in traja ..., se 

šoferji jezijo nad cijazenjem. 

Enim pa res nič ni prav!

... da so reklamni katalogi 

enega večjih slovenskih trgov-

cev velikokrat pravzaprav 

seznam tega, česar se v tej tr-

govini NE dobi. Najprej smo 

menili, da akcije zamujamo, 

ker si pač ne jemljemo proste-

ga dne za nabavo vsakega zni-

žanega kurjega bedra. Ampak 

se je zgodba ponovila tudi oni 

dan, ko smo v času dopusta šli 

uro pa pol po začetku »akcije« 

v nakup. In doživeli hladen 

TUŠ: edina bedra v trgovini so 

bila tista od nakupovalk in tr-

govk. Ki pa niso štela v akcijo. 

Torej pomanjkanje akcijskih 

artiklov ni NAŠA krivda, pač 

pa trgovska finta. Če ne kupiš 

akcije, pa kupiš kaj drugega ... 

A ta finta se je najbrž pri mar-

sikaterem razočaranem kupcu 

končala že po prvem nategu ...

... da je na nedavnem doma-

čem festivalu dobil nagrado 

za besedilo nekdo, ki ne loči 

med nedoločnikom in name-

nilnikom. Še dobro, da je ni 

dobil tisti stihoklepec, ki ne ve, 

v čem je razlika med »nebo« in 

»ne bo«. Ker – ne boste verjeli 

– tudi taki se imajo za »pesni-

ke« ...

... da se je mestna oblast zelo 

matematično študiozno loti-

la dokazovanja z odstotnim 

računom, kako malo sence 

bo ukradla drevoljubcem ob 

podrtju tistih nekaj odvečnih 

dreves na tržnici. Le kaj bo 

sedaj ponudila tistim, ki po-

grešajo drevje na grajskem 

griču in na Panorami? Parazol 

na vsaki potki, ki vodi na vrh 

teh dveh mestnih gričev? Tako 

bo pravzaprav zagotovljena 

100-odstotna senčna pokritost 

sprehajalcev! Še več: ko bodo 

bogec potegnili nebeške zave-

se, bo pokritost 200 %!

... da smo oni dan na tele-

viziji videli, kako botanični 

strokovnjaki skrbijo za drevje 

v Parizu. Na Ptuju o drevju od-

loča električar ...
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Od torka do torka

Tadejev znakoskop
SudokuSudoku  �� Sudoku Sudoku

Izpolnite prazne kvadratke s številkami od 1 do 9. Pazite: vsaka 
številka se lahko v isti vodoravni ali navpični vrstici ter v istem 
manjšem kvadratu pojavi le enkrat.

Tednikova nagradna razrezanka Tednikova nagradna razrezanka ��  Kaj je na fotografiji?Kaj je na fotografiji?

Foto: Tajno društvo PGC

Sestavil: Tadej Šink, horarni astrolog

Velja za teden od 12. do 18. septembra 2017.
1 znak – slabo, 2 znaka – dobro, 3 znaki – odlično

 Ljubezen Posel Denar Zdravje
Oven � ☺☺ €€€ ��

Bik �� ☺☺☺ € ���

Dvojcka � ☺☺ €€€ ���

Rak ��� ☺☺☺ € ��

Lev � ☺ €€€ ��

Devica �� ☺☺☺ € �

Tehtnica � ☺☺ €€€ �

Škorpijon ��� ☺ €€ ��

Strelec ��� ☺☺ € ���

Kozorog �� ☺☺☺ €€ �

Vodnar ��� ☺☺ € ���

Ribi � ☺☺☺ €€ �

Da boste lažje ugotovili, vzemite v 
roke škarjice, razrežite fotografi jo po čr-
tah in nato na novo sestavite kvadratke 
ter jih nalepite na papirnato podlago.

Pravilno sestavljeno razrezanko s 
svojimi podatki pošljite na naslov Ra-
dio-Tednik, d. o. o., Osojnikova 3, 2250 
Ptuj, do ponedeljka, 18. septembra. 
Lahko jo tudi fotografi rate (skupaj s ku-
pončkom z izpolnjenimi osebnimi podat-
ki) in jo pošljete na elektronski naslov: 
tednik@radio-tednik.si.

Izmed tistih, ki nam boste poslali pravilno sestavljeno fotografi jo z iz-
polnjenim kupončkom, bomo vsak teden izžrebali dobitnika lepe knjižne 
nagrade. Podarja jo Založba Učila. Zdaj pa veselo na delo.

Srečna izžrebanka Tednikove nagradne razrezanke je: 
Teja Kolednik, Gruškovec 46, 2282 Cirkulane. 
Knjižno nagrado prejme po pošti. Iskrene čestitke!

Foto: ČG

Tednikova nagradna razrezanka - kuponček

Ime in priimek: ______________________________________

Naslov: ____________________________________________

Pošta: _________________________________________

�

Petek, 15. september
15:00 Ptuj, Gastro, Rajšpova ulica 16, Gastro Ptuj – ogled 

kuhinje in mikropivovarne ter zabava, zakuska v 
dvorani do 20.00, zabava z Dejanom Vunjakom in 
Barabami od 20.00 dalje

16:00 Ptuj, golf igrišče in tenis igrišče v Termah, Ptujski 
športni vikend, Footgolf ob 17.00, tenis ob 16.00

16:00 Voličina, športni park, Praznik KS Voličina, srečanje 
mopedov in motorjev starodobnikov

18:00 Črešnjevec, Kulturni dom, večer ljudskega petja
18:30 Selce, Kulturni dom, Praznik KS Voličina, delavnice 

na temo teoretičnega in praktičnega usposabljanja 
uporabe defi brilatorja

19:30 Ptuj, dominikanski samostan, festival Folklorni ki-
mavčevi večeri – Akademski folklorni skupini France 
Marolt in Študent

20:30 Voličina, Kulturni dom, Praznik KS Voličina, koncert 
Adija Smolarja

21:00 Slovenska Bistrica, Dolce Vita, modna revija Dolce 
Vita, unikatni čevlji, oblačila, torbice, sladice, rože, 
Miran Rudan, Rado Mulej, Mojca Kasjak, after party 
Miro Todovski

Četrtek, 14. september
09:00 Selce, kegljišče, praznik KS Voličina, turnir v keglja-

nju
16:00 Ptuj, dvorišče doma krajanov dr. Jožeta Potrča, 

Ptujski športni vikend – balinanje
17:00 Voličina, vrtec, praznik KS Voličina, Ruperška pra-

vljična urica, pravljična urica s palčkom Pohajalčk-
om, za otroke od 3 do 8 let

18:00 Miheličeva galerija, Dravska 4, Ptuj, Lucija Stramec: 
razstava Podobe svetlobe / Slike in risbe, Pokrajinski 
muzej Ptuj-Ormož

19:00 Ormož, Knjižnica Franca Ksavra Meška, literarni 
večer z Matejem Mertikom, o literarnem potopisu 
Vodnik po francoski Polineziji, foto utrinki Mateja in 
Nine Mertik

19:00 Ptuj, Knjižnica Ivana Potrča, predstavitev knjige Sta-
rodavna umetnost zdravljenja, predstavitev modela 
tradicionalne medicine

Sreda, 13. september
17:00 Središče ob Dravi, knjižnica, pravljična ura z ustvar-

jalno delavnico, pravljica Žabje počitnice

Torek, 12. september
17:00 Ormož, grad, Gibalnica – Gumitvist
17:00 Voličina, jedilnica OŠ, praznik KS Voličina, predava-

nje Od igre do klopi
19:00 Kidričevo, Strnišče 6, Galerija FO.VI, odprtje foto-

grafske razstave Izdajstvo Ljubana Cenčiča, Motivi 
so Haloze, ruševine in spomini

19:00 Slovenska Bistrica, Ljudska univerza, plesna delavni-
ca Salsa modern

19:00 Črešnjevec, avla OŠ, potopisno predavanje Srečka 
Štajbaherja s popotovanja po Kolumbiji

Mestni kino Ptuj
Sreda, 13. september: 11:00 fi lmska čajanka: Noro vese-

lje; 20:00 Noro veselje
Četrtek, 14. september: 19:00 Spet doma.
Petek, 15. september: 17:00 Košarkar naj bo; 18:50 Loga-

novi srečneži; 21:00 Spet doma.

Prireditvenik 

4 1 2 6 8

5 8 7

5 6

5 2 3

7 3

7 6 9

2 1

4 2 5

3 4 9 7 5
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www.tednik.si                tednik@tednik.si

Kartico zvestobe lahko naročite v tajništvu družbe Radio-Tednik Ptuj. Cena kartice je zgolj 20 evrov, za naročnike  
Štajerskega tednika pa 15 evrov. Veljavnost kartice je 1 leto. 

Postanite imetnik kartice zvestobe Radia-Tednika Ptuj. 

Izkoristite ugodnosti pri 
50 ponudnikih najrazličnejših 
storitev in izdelkov ter 
prihranite vse do 50 %!

Biti član Kluba Radia-Tednika Ptuj se splača! 

Z malo sreče pa lahko kot imetnik kartice osvojite tudi eno 

izmed zelo privlačnih nagrad:

športno kolo
gospodinjski aparat

sedežna garnitura
Finalno žrebanje bo na Orfejčkovi paradi, 26. 12. 2017.

Več informacij na www.tednik.si in www.radio-ptuj.si
Naročila: tajništvo družbe Radio-Tednik Ptuj. Cena izvoda z darilno embalažo je zgolj 15 evrov, za naročnike Štajerskega tednika pa 10 evrov. 
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*Na voljo*
NOVA KOLEKCIJA
opornih dokolenk

za poletje!

Skladno s 5. členom zakona o volilni kampanji Štajerski tednik objavlja 
pogoje in način predstavitve kandidatov za predsedniške volitve 2017, ki 
bodo 22. oktobra. Uredništvo si bo v skladu z zakonodajo in s svojo ure-
dniško politiko prizadevalo za enakopravno in uravnoteženo predstavitev 
kandidatov oziroma strank. O načinu, obsegu in vsebini novinarskih pri-
spevkov o volitvah, strankah in listah ter kandidatih bo uredništvo odločalo 
samostojno, upoštevaje profesionalne standarde in novinarski kodeks, prav 
tako pri objavi pisem glede volitev, glede popravkov pa bo pazilo, da ne 
bodo zlorabljeni za prikrito kampanjo. 

Volilni oglasi
Štajerski tednik vabi vse kandidate, politične stranke, liste kandidatov, 
volilne štabe in organizatorje kampanje, da svoja sporočila za javnost, 
programe, predstavitve itd. objavijo kot oglas v časopisu. Pri oglasih ne 
postavljamo posebnih vsebinskih omejitev, razen v primerih, ko bi z vsebi-
no kršili zakon o medijih oziroma neutemeljeno diskreditirali posamezne 
kandidate, liste ali politične stranke. Ob tem poudarjamo, da je skladno 
s 6. členom zakona o volilni kampanji v objavljenem oglasu obvezna na-
vedba naročnika oglasa, ter da je skladno s 50. členom zakona o medijih 

za resničnost in točnost navedb v oglasu odgovoren njegov naročnik, za 
skladnost oglasa z zakonom in s programsko zasnovo pa izdajatelj. Cene 
oglasov so v skladu s cenikom družbe Radio-Tednik. Naročniki volilnih 
propagandnih sporočil morajo objavo naročiti z ustrezno opremljeno na-
ročilnico in vnaprej poravnati celoten znesek naročenega oglaševanja. Do-
kler predplačilo ne bo opravljeno, sporočila ne bodo objavljena. O objavi 
oglasov naj se naročniki dogovorijo z marketingom družbe Radio-Tednik 
(Bojana Čeh, tel. 02 749 34 14, e-pošta: bojana.ceh@radio-tednik.si).

Pritožbe
Pritožbo na izvajanje teh pravil lahko vložijo kandidati ali njihovi zako-
niti predstavniki, bralci in poslušalci. Pritožba se naslovi v pisni obliki na 
odgovornega urednika časopisa. Odgovorni urednik mora na pritožbe 
pisno odgovoriti najkasneje v dveh dneh po prejemu pritožbe. Kandi-
datom, ki menijo, da njihove pravice niso bile spoštovane, je v skladu z 
zakonom zagotovljeno tudi sodno varstvo.

Simona Meznarič, 
odg. ur. Štajerskega tednika 

Predsedniške volitve 2017
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Spomin je kot pesem, ki v srcu odzvanja,
spomin je kot cvet, ki nenehno poganja,
spomin je svetloba, ki dušo obliva,
spomin je ljubezen, ki v srcih prebiva.

SPOMIN
11. septembra so minila 4 leta, odkar 
nas je zapustil naš dragi ati, partner, 
sin in brat

Milan Zajšek
IZ TRŽCA 37 A
Hvala vsem, ki ga ohranjate v lepem spominu.

Tvoji najdražji

Vsi, ki ste me ljubili,
ne glejte na življenje,
ki sem ga končala,
temveč na to, ki ga začenjam.

Z bolečino v srcu sporočamo žalostno 
vest, da nas je v 86. letu zapustila 
naša draga mama, tašča, babica in 
prababica

Jožefa Očišnik
rojena Horvat
Z MESTNEGA VRHA 118

Od drage pokojne smo se poslovili v ožjem družinskem 
krogu na pokopališču na Vurberku.

Žalujoči: vsi njeni

AKCIJSKA PONUDBA 
MESNICA FINGUŠT
KUPUJTE DOBRO IN POCENI,  

KUPUJTE V MESNICAH FINGUŠT.

Z VAMI ŽE OD LETA 1988!

Pragersko
Spodnji Gaj 9
Tel.: 02/80-39-150

@mesnineFinGustt
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Mali oglasi
STORITVE

PRODAJAMO razcepljena bukova 
drva vseh dimenzij in bukovo hlodo-
vino ter zelo kakovostne smrekove 
pelete, brezplačna dostava, ugodna 
cena. Horvat – drva, Moškanjci 1 d. 
Tel. 051 667 170.

KMETIJSTVO

KUPIMO traktor, traktorsko prikolico 
in druge kmetijske priključke. Telefon 
041 358 960.

ZARADI opustitve prodam kravo, sta-
ro 4 leta, v 9. mesecu brejosti. Tele-
fon 041 485 795.

www.tednik.si                tednik@tednik.si

NESNICE, rjave, 19-tedenske, v za-
četku nesnosti. Naročila sprejemamo 
po telefonu 040 531 246. Možnost 
tudi dostave. Rešek, Starše 23.

KUPIM kmetijsko mehanizacijo, lahko 
starejšo ali v okvari. Tel. 031 424 684.

KUPIMO traktor, lahko tudi v komple-
tu s priključki. Telefon 041 872 029.

PRODAM belo grozdje sovinjon, ren-
ski rizling in zeleni silvanec. Telefon 
051 637 990.

PRODAM suho luščeno koruzo, večjo 
količino. Cena po dogovoru. Telefon 
040 361 453.

PRODAM bikca simentalca, starega 
12 dni, ter teličko limuzinko, staro 5 
mesecev. Telefon 070 250 441.

PRODAM grozdje na brajdah, kvin-
ton, jurka. Telefon 041 441 643.

P R I  P R O D A J A L C I H  Č A S O P I S O V

 DOSJE – Prikrita hobotnica: poslovno omrežje Gregorja Golobiča
 POLITIKA –  Zaradi referenduma in pritiska civilne družbe se je drugi tir 

krepko pocenil 
 UDBA –  Rado Pezdir sprašuje: Tovariš Silvo Gorenc, kje je denar  

od »šverca«?

r.siwww.reporter
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Kdor živi
v spominu drugih,

ni mrtev,
je samo oddaljen.

Mrtev je tisti,
ki ga pozabijo.

SPOMIN
Letos mineva 10 let, odkar sta tiho odšla od nas draga 

tašča in tast, babi in dedi ter sestra

in

Orovič
Z ORMOŠKE CESTE 112, PTUJ

Ostajata v naših srcih in hvala vsem, ki ju ohranjate v 
lepem spominu.

Vajini: snaha Sonja, vnuka Dejan in Vanja z družinama, 
sestra Angela in brat Janko z družinama

Slavica
12. 2. 2007

Slavko
13. 9. 2007
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Danes bo večinoma oblačno s padavinami, ki jih bo več v zahodni polovici države. Zvečer bodo padavi-
ne postopno slabele. Na Primorskem bo pihala šibka do zmerna burja. Temperature bodo od 9 do 15, na 
Primorskem do 20 stopinj C.

Do ponedeljka zvečer še pričakujemo padavine s krajevnimi nalivi.
V sredo bo delno jasno z občasno povečano oblačnostjo. Zjutraj in deloma dopoldne bo po nižinah 

megla ali nizka oblačnost. V četrtek bo zapihal jugozahodnik.

Napoved vremena za Slovenijo

Osebna kronika
Rojstva: Tina Jeromel, Za 

vrtcem 18, Fram – deklica 
Ajda; Tjaša Kajtna, Ul. Marjana 
Nemca 2, Miklavž na Dr. polju 
– deček Amell; Eva Petek, Ul. 
5 Prekomorske 13, Ptuj – de-
ček Vito; Suzana Klemenčič, 
Nova vas pri Ptuju 114, Ptuj – 
deklica Ema; Karmen Sušec; 
Bojtina 40, Šmartno na Pohor-
ju – deček Patrik; Aleksandra 
Krajnc, Stojnci 140 e, Markov-
ci – deklica Manja; Andreja Pe-
tek, Lancova vas 58 a, Videm 
pri Ptuju – deček Matija; Katja 
Tement, Ul. 25. maja 6, Ptuj – 
deklica Brina; Karmen Krajn-
čec, Godeninci 46, Središče 
ob Dravi – deklica Nuša; An-
dreja Hvauc, Sadjarska ulica 
51, Rače – deklica Kaja.

Umrli so: Anton Žagar, Ptuj, 
Hercegova ul. 4, roj. 1931 – 
umrl 29. avgusta 2017; Bojan 
Mesarič, Ptuj, Grajenščak 25 
F, roj. 1960 – umrl 5. septem-
bra 2017; Ljudmila Podgoršek, 
roj. Vidovič, Žetale, Nadole 37, 
roj. 1928 – umrla 6. septem-
bra; Jožefa Očišnik, roj. Horvat, 
Ptuj, Mestni vrh 118, roj. 1932 
– umrla 4. septembra 2017.

Poroke – Ptuj: Miha Širec, 
Ptuj, Slovenskogoriška c. 31, in 
Sara Burjan, Ptuj, Ulica 5. pre-
komorske 12; Matej Horvat, 
Žetale, Kočice 66 a, in Marti-
na Mlinarič, Ptuj, Volkmerjeva 
c. 5; Matej Tratnjek in Bojana 
Kostanjevec, Ptuj, Ulica Jožefe 
Lackove 17; Matija Habulin, 
Maribor, Gosposvetska c. 69, 
in Jasmina Petar, Ruše, Indu-
strijska ul. 16.

Poroki – Ormož: Martin 
Ranfl, Ptuj, Ulica Avgusta Hlu-
piča 6, in Mateja Tacl, Osek 
37, Sveta Trojica v Slovenskih 
goricah; Tadej Hanželič in Silva 
Lešničar, Ormož, Ulica Ksaver-
ja Meška 9.

Število tistih, ki se namesto 
z avtomobilom (predvsem v 
izogib gnečam na cesti) raje 
vozijo s kolesi in mopedi, je na 
Ptuju in v okolici zadnje mesece 
zelo veliko. Sočasno pa je nara-
slo tudi število kršiteljev, ki se 
ne držijo zakonskih predpisov 
in zato v nevarnost spravljajo 
tako sebe kot sopotnike in dru-
ge udeležence v prometu.

»V času izvajanja preventiv-
ne akcije Varna šolska pot so 
občinski redarji ugotavljali, da 
vozniki koles in mopedov, ka-
terih konstrukcijsko določena 
hitrost ne presega hitrosti 25 
km/h (prej: kolo s pomožnim 
motorjem), niso seznanjeni 
s svojimi obveznostmi v pro-
metu, zato podajamo nekaj 
informacij, ki sta jih prinesli 
sprememba Zakona o pravilih 
cestnega prometa in spre-
memba Zakona o voznikih. Po-
sebej pomembna je seznanitev 
z obvezno uporabo varnostne 

čelade in prevozom potnikov,« 
je informacijo kot odziv na 
ugotovljene kršitve pripravil 
Robert Brkič, vodja Medobčin-
skega redarstva občin SOU SP.

Izpostavlja podatke, ki jih 
je treba vedeti in so ključni za 
varno udeležbo v prometu: »V 
cestnem prometu sme samo-
stojno voziti kolo otrok, star 
najmanj osem let, ki ima pri 
sebi veljavno kolesarsko izka-
znico, in oseba, ki je starejša 
od 14 let. V praksi otroci opra-
vijo kolesarski izpit v 5. razredu 
OŠ, ko so stari približno 10 let. 
Otrok do 14. leta starosti, ki 
nima opravljenega kolesarske-
ga izpita, sme voziti kolo v ce-
stnem prometu le v spremstvu 
polnoletne osebe. Moped, ka-
terega konstrukcijsko določe-
na hitrost ne presega 25 km/h, 
sme voziti v cestnem prometu 
otrok od 12. do 14. leta starosti, 
ki ima pri sebi kolesarsko izka-
znico, in oseba, starejša od 14 

let. Starostni pogoj za pridobi-
tev pravice voziti kolo in mo-
ped, katerega konstrukcijsko 
določena hitrost ne presega 
25 km/h, izpolni otrok oziroma 
oseba z nastopom koledarske-
ga leta, v katerem bo dopolnil 
predpisano starost. Voznik 
in potnik na mopedu, katere-
ga konstrukcijsko določena 
hitrost ne presega 25 km/h, 
morata imeti v času vožnje pri-
peto homologirano zaščitno 
motoristično čelado ali ustre-
zno pripeto kolesarsko čelado.
Vozniki koles in mopedov, ka-
terih konstrukcijsko določena 
hitrost ne presega hitrosti 25 
km/h, morajo voziti po kole-
sarskem pasu, kolesarski stezi 
ali kolesarski poti. Kjer teh pro-
metnih površin ni oziroma niso 
prevozne, smejo voziti ob de-
snem robu smernega vozišča v 
smeri vožnje.«

Kot poudarja Brkič, se zelo 
veliko kršitev nanaša na ne-

Podravje � Mladi pogosto ne uporabljajo čelad

Je na glavi pomembneje imeti 
lepo frizuro ali čelado?
V prvih septembrskih dneh so poostren nadzor v okolici podravskih šol opravljali tako policisti kot redarji. 
Slednji so ugotovili zaskrbljujoče število tistih, ki ne uporabljajo varnostne čelade. Največ kršitev so zaznali pri 
mladih kolesarjih, starih med 12 in 18 let.

Okoli 1. ure ponoči so ptujske 
policiste obvestili, da sta zaen-
krat še iz neznanega vzroka 
zagoreli dve stanovanjski hiši 
na območju Ptuja. Gasilci so na 
kraju požar lokalizirali in poga-
sili, zaradi požara pa so morali 
enajst stanovalcev izseliti in jih 
začasno preseliti v Dijaški dom 
Ptuj. Med gašenjem požara so 
morali reševalci nuditi zdravni-

ško pomoč enemu gasilcu, ki 
pa ni utrpel telesnih poškodb. 
Policisti si še ogledujejo kraj po-
žara na obeh objektih. V poža-
ru naj bi nastala gmotna škoda 
v višini 100.000 evrov.

V požaru skladiščnega 
šotora za okoli 70.000 
evrov škode

V požaru, ki je v noči s petka 

Ptuj, Markovci � V noči s petka na soboto dva uničujoča požara

Zgorela stanovanja in bale sena
V noči s petka na soboto so imeli ptujski in markovski gasilci polne roke dela. Najprej, okrog ene ure 
zjutraj, so zagorela stanovanja v stavbah na Žnidaričevem nabrežju na Ptuju (nad nekdanjo klavnico 
Žerak in ob njej), dobro uro zatem pa je zagorelo veliko šotorsko skladišče senenih bal v Markovcih.

Foto: ČG

V požaru je zgorelo več stanovanja na Žnidaričevem nabrežju; stanovalci so bili začasno nastanjeni v 
Dijaški dom Ptuj.

uporabo čelade. Tako voznik 
kot potnik na kolesu morata 
imeti do dopolnjenega 18. leta 
starosti med vožnjo ustrezno 
pripeto zaščitno kolesarsko 
čelado. Z globo 120 evrov se 
za prekršek kaznuje starš, 
skrbnik, rejnik ali spremljeva-
lec otroka, ki kot voznik ali 
potnik ne uporablja varnostne 
čelade. Na kolesu je dovoljeno 

prevažati otroka, mlajšega od 
osem let, če je pritrjen pose-
ben sedež za otroka in je kolo 
dodatno opremljeno s stopal-
kami za noge, voznik pa mora 
biti polnoletna oseba. Brkič še 
opominja, da voznik mopeda, 
ki ne sme biti mlajši od 16 let, 
sme kot potnike voziti le ose-
be, starejše od 12 let.

na soboto v naselju Markov-
ci zajel montažni skladiščni 
šotor, v katerem so bili bale 
slame in sena ter kmetijska 
mehanizacija, je nastala velika 
materialna škoda. Traktorske 
stroje in priključke so domači 
umaknili pred ognjem in so 
delno poškodovani. Krimina-
listi so ugotovili, da je požar 
nastal v notranjosti pokritega 

Foto: ČG

šotora, in sicer na sredini, od 
koder se je enakomerno raz-
širil na vse strani po balah in v 
nadaljevanju na cerado, ki se 
je zaradi visoke temperature 
začela taliti in padati na slamo 
in seno. Po nestrokovni oceni 
je 27-letni lastnik oškodovan za 
okoli 70.000 evrov. 

Vzroka obeh požarov še ni-

sta znana. V obeh požarih, ki so 
ju gasilci pogasili, naj bi skupaj 
po nestrokovni oceni nastala 
gmotna škoda okoli 170.000 
evrov. (sta, sm)


	01str71t
	02str71t
	03str71t
	04str71t
	05str71t
	06str71t
	07str71t
	08str71t
	09str71t
	10str71t
	11str71t
	12str71t
	13str71t
	14str71t
	15str71t
	16str71t
	17str71t
	18str71t
	19str71t
	20str71t
	21str71t
	22str71t
	23str71t
	24str71t
	25str71t
	26str71t
	27str71t
	28str71t
	29str71t
	30str71t
	31str71t
	32str71t

